


កូនចិញ្ចឹម ២

 ខ្ញុំ...រៀងយឹតបន្តិចហើយ។ ខ្ញុំមានម្នាក់គាត់ប្រើអំពើហឹង្សា ហើយ
ឃោរឃៅណាស់ ហើយខ្ញុំត្រូវរត់ទៅនៅពេលនោះ ព្រោះពួកគេអាក្រក់ ខ្លាំង
ណាស់។ ហើយបានបើកឡានតាមផ្លូវពីមីឈឺហ្គែន ពួកគេម្នាក់បានហៅទូរស័ព្ទមក
ហើយបន្ត ហើយថាពួកគេអាក្រក់ ខ្លាំងណាស់។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែវានឹងមិនអីទេ។
អ្វីគ្រប់យ៉ាង—អ្វីគ្រប់យ៉ាងស្ថិតនៅក្រោមការគ្រប់គ្រង ដូច្នោះមិនអីទេ។ នៅពេល
ដែលព្រះអម្ចាស់ចូលមក អ្វីៗទាំងអស់ស្ថិតនៅក្រោមការគ្រប់គ្រង តើមែនទេ? អូ
ទ្រង់—ទ្រង់ល្អណាស់។ ពេលគិតអំពីភាពល្អនិងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ពី
អ្វីដែលទ្រង់យ៉ាងណាចំពោះយើង ហើយការសរសើររបស់ទ្រង់មានតម្លៃរិសេស
ចំពោះយើង។

មែនហើយ យើងបានព្យាយាមចាប់ផ្តើម ដោយនិយាយថាយើងនឹងយក
ជំពូកបីដំបូងគេនៃសៀវភៅអេសូរ។ ហើយខ្ញុំគិតថាយើងទទួលបានបីពាក្យ
ដំបូង វីអ៊ីមួយបីដំបូងនៅទីនោះ។ យើងមិនទៅវែងពេកទេ ប៉ុន្តែប្រហែលជាយប់
នេះយើងអាចចំណាយពេលរៀងយូបន្តិច។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់និយាយថាខ្ញុំមិនមែន
ជានិស្សិតព្រះគម្ពីរ ដោយវែងឆ្ងាយនិងជាផ្លូវដ៏វែងឆ្ងាយពីការក្លាយជាអ្នកទេវវិទូ
ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ ហើយខ្ញុំចូលចិត្តបម្រើទ្រង់និង...[បងប្រុសម្នាក់
និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណាហាំ—អេឌី។]

មាននរណាម្នាក់ គ្រាន់តែជារឿងបន្ទាន់ បាននិយាយថា មុនពេលដែល
យើងបន្តទៅទៀត ក្មេងស្រីតូចម្នាក់នៅមន្ទីរពេទ្យក្នុងរដ្ឋ ល្វីស៊ីយ៉ា ហើយអ្នក
ឯកទេសល្អៗទាំងអស់បានបោះបង់នាងចោល ឥឡូវនេះនាងហៀបនិងស្លាប់
ហើយស្នើសុំសំណូមពរដល់កូននេះ។ ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទាន យើងមានកាតព្វកិច្ច
ឱនក្បាល ឥឡូវនេះ សំរាប់ការអធិស្ឋាន។

ព្រះអម្ចាស់ប្រកបដោយព្រះគុណរបស់យើង វាមិនត្រឹមតែជាកាតព្វកិច្ច
របស់យើងប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាឯកសិទ្ធិរបស់យើងផងដែរ ហើយវាគឺជា
—បំណងប្រាថ្នារបស់យើងដែលយើងឱនក្បាលរបស់យើងយប់នេះជាក្រុមជំនុំ
មួយ ជាក្រុមនៃការហៅចេញ ជាប្រជាជនដែលជឿនៅទីនេះយប់នេះ ដើម្បីបង្រៀន

ព្រះបន្ទូលទ្រង់ ដាក់យើងចូលទៅក្នុងរាងកាយ ដែលជាកន្លែងកម្មសិទ្ធិរបស់យើង និងកន្លែងដែលយើងអាចធ្វើការជាមួយគ្នាយ៉ាងសមគួរក្នុងនាមជាសមាជិកនៃ រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។

2 ហើយឥឡូវនេះវាត្រូវបានអំពាវនាវឱ្យយើងទៅរកព្រះជាបន្ទាន់។ ហើយយើង ម្នាក់ៗដែលជាឪពុកបានគិតថា តើមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើក្មេងស្រីតូចជាកូន របស់យើង តើចិត្តរបស់យើងនឹងឆេះហើយឈឺចាប់នៅក្នុងខ្លួនយើងយ៉ាងដូច ម្តេចទៅ ហើយយើងនឹងហៅក្រុមជំនុំឱ្យអធិស្ឋានភ្លាមៗ។ ហើយបេះដូងរបស់ ឪពុកខ្លះកំពុងឆេះ និងឈឺ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយបុគ្គលដ៏អស្ចារ្យនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមកនៅក្នុងដួងចិត្តរបស់ឪពុកនោះ។ លុបចោលរាល់ ស្រមោលនៃការសង្ស័យ និងរាល់ការឈឺចុកចាប់ ហើយអោយគាត់ដឹងថាព្រះអង្គ ជាព្រះហើយគ្មានជម្ងឺណាអាចឈរនៅវត្តមានរបស់ទ្រង់បានឡើយ នៅពេលដែល គណៈកម្មការដ៏ទេវភាពត្រូវបានអនុវត្តដោយក្រុមជំនុំនិងប្រជាជនរបស់ទ្រង់។

3 ហើយពេញមួយសប្តាហ៍ យើងបានអធិស្ឋាន ចាប់តាំងពីថ្ងៃអាទិត្យមុន ទូលបង្គំបានគិតអំពីវិធីទាំងនេះឬមធ្យោបាយនៃការអធិស្ឋានទាំងនេះ។ យើងមិន មានអារម្មណ៍ច្រើនទេបើមើលទៅពិភពលោក ប៉ុន្តែខ្សែដង្កក់តូចនេះវាងាប់នៅពេលវា កាន់តាមជំនឿ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយសេចក្តីអធិស្ឋានរបស់យើងបាន ត្រឡប់មកផ្ទះវិញ គឺសេចក្តីស្លាប់នោះដែលបានព្យួរលើកូននោះ ហើយសូមឱ្យវា ត្រូវបានបំផ្លាញចោលផង ភាពងងឹត ស្រអាប់ ឆ្ងាយពីគ្រូរបស់ទារកនោះ ទារក ឬក្មេងស្រីនោះ។ ហើយសូមអោយពន្លឺដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះវត្តមានរបស់ទ្រង់ភ្លឺចាំងមក លើវា។ សូមឱ្យវាមកពីមន្ទីរពេទ្យនោះ ដែលជាកូនដែលមានសុខភាពល្អ។

4 ព្រះអង្គអើយ យើងដឹងថាឆ្លងកាត់ទន្លេនោះមានមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់ យើងកំពុងរង់ចាំ ហើយវាជាសិរីរុងរឿង។ ប៉ុន្តែយើងស្រឡាញ់កូនៗរបស់យើង។ ហើយយើងអធិស្ឋានព្រះអម្ចាស់អើយ សម្រាប់សិរីល្អរបស់ទ្រង់ ដែលទ្រង់នឹង ទុកជីវិតរបស់កុមារនោះ។ ក្នុងនាមជា ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ យើងសូមស្តីបន្ទោសការ ស្លាប់នោះ និងនិយាយថា “ឈរនៅទ្រឹងទីនោះ។ ឯងមិនអាចយកកូននោះបានទេ ពីព្រោះយើងទាមទារអោយជីវិតនោះដើម្បីព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។” ផ្តល់អ្វី ទាំងនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដើម្បីឆ្ពោះទៅរកសញ្ញាដូចដែលយើងដឹកនាំពួកគេ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង។ អាម៉ែន។

5 តើយើងជឿទេ? ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបានទេប្រសិនបើខ្ញុំមិនមែនជា គ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំមិនចង់នៅយូរទៀតទេ។ គ្មានអ្វីត្រូវរស់នៅសម្រាប់ទេ តែដើម្បី ជួយសង្គ្រោះអ្នកដទៃ គឺល្អបំផុតដែលខ្ញុំដឹង។

6 ឥឡូវ យប់នេះយើងចង់ចាប់ផ្តើមប្រវត្តិបន្តចន្លោះនៃមេរៀនមុនរបស់យើង។ ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមអាន ព្រោះ ជំពូកទាំងមូល ប្រសិនបើខ្ញុំអាចនៅយប់នេះ។ ដូច្នេះពេលព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យខ្ញុំត្រូវតែជំរុញទាំងពេលព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យនិងពេលយប់ ប្រសិនបើមិនអីទេ ដើម្បីព្យាយាមដើម្បីទទួលបាននៅក្នុងការកំណត់នៃអ្វីដែល ខ្ញុំចង់ឱ្យក្រុមជំនុំនេះមើលឃើញ។ អូ! វាជាសិរីល្អដែលបានរកឃើញកន្លែងរបស់ អ្នក! ហើយគ្មាននរណាម្នាក់អាចធ្វើអ្វីបានទេដរាបណាអ្នកមិនដឹងច្បាស់នូវអ្វីដែល អ្នកកំពុងធ្វើ។

7 ចុះប្រសិនបើអ្នកនឹងក្លាយជា...មានការវះកាត់ ហើយមានគ្រូពេទ្យវ័យក្មេង ម្នាក់ដែលទើបតែមកពីសាលាដែលគាត់...មិនដែលមានការវះកាត់ពីមុន។ ប៉ុន្តែ គាត់នៅក្មេងហើយសង្ហា ហើយសក់របស់គាត់សិករលោង ហើយគាត់ស្លៀកពាក់ ស្អាតណាស់ ស្អាត និងគ្រប់អ្វីៗទាំងអស់។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបាន សំលាងកាំបិត ហើយខ្ញុំបានសម្អាតឧបករណ៍និងរបស់ទាំងអស់។” ប៉ុន្តែអ្នកនឹង មានអារម្មណ៍គួរឱ្យអស់សំណើចបន្តិចអំពីរឿងនោះ។ ខ្ញុំមានគ្រូពេទ្យចាស់ម្នាក់ ដែលបានឆ្លងកាត់ការវះកាត់នោះច្រើនដង មុនពេលដែលខ្ញុំចង់កាត់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ ស្គាល់អ្នកណាម្នាក់មិនគ្រាន់តែចេញពីសាលាទេ ខ្ញុំចង់បានអ្នកណាម្នាក់ដែល មានបទពិសោធន៍ខ្លះ។

8 ហើយបទពិសោធន៍ដែលល្អបំផុតដែលខ្ញុំដឹង ដើម្បីហៅនៅយប់នេះគឺជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់ជាគ្រូពេទ្យនិងជាគ្រូដ៏ឆ្លើមរបស់ព្រះ។

9 ហើយដូចជាការចាក់សារឡើងវិញនៅយប់នេះ នៅតែសេចក្តីអធិប្បាយ ថ្ងៃអាទិត្យដដែល ដែលពួកគេ បានបដិសេធសំយូរអែលដោយព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់ និងបានទទួលយកព្រះបាទសូល ជាកូនរបស់លោកគីស ហើយបាន បដិសេធសំយូរអែល ដែលតំណាងឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពីព្រោះគាត់គ្រាន់តែ និយាយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណដឹកនាំគាត់ឱ្យនិយាយ។ ហើយនៅពេលដែល គាត់ហៅចំណាប់អារម្មណ៍របស់ពួកគេមក គាត់បាននិយាយថា “សូមចាំថា ខ្ញុំ មិនដែលនិយាយអ្វីជាមួយអ្នកក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ប៉ុន្តែអ្វីទាំងនោះព្រះអម្ចាស់

មិនបាននាំវាមកនោះទេ។ ខ្ញុំក៏មិនបានដើរខុសនឹងអ្នកដែរ។ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់អាចចោទប្រកាន់ខ្ញុំពីអំពើបាបបានទេ។”

ដូចព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “តើអ្នកណាអាចថ្កោលទោសខ្ញុំពីអំពើបាបបាន?” ឃើញទេ?

10 ហើយគាត់បាននិយាយម្តងទៀតថា “ខ្ញុំមិនបានមករកអ្នកហើយសុំលុយអ្នកនិងអ្វីៗជាដើម។ ខ្ញុំមិនបានយកអ្វីពីអ្នកទេ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយគឺសម្រាប់សេចក្តីល្អរបស់អ្នក ដែលខ្ញុំបាននាំមកឱ្យអ្នកចេញពីព្រៃឱស្ឋរបស់ព្រះអម្ចាស់។”

11 ហើយប្រជាជនទាំងអស់ធ្វើជាបន្ទាល់ “វាជាការពិត។ ទាំងអស់នោះជាការពិត ប៉ុន្តែយើងនៅតែចង់មានស្តេចមួយអង្គ។ យើងចង់ក្លាយដូចជាពិភពលោកទាំងមូល។”

12 ឥឡូវ យប់នេះ បទគម្ពីររបស់យើងកំពុងតែបែងចែក...សៀវភៅអេភេសូរ គឺជាសៀវភៅយូស្វេនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ វាកំពុងបែងចែកនិងរៀបចំតាមលំដាប់ដោយ “យកឈ្នះមួយណា។” ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែត្រឡប់មើលប្រវត្តិសាស្ត្រពីរបីនាទី ដើម្បីរកកន្លែងមុនពេលយើងចាប់ផ្តើមអាន ដោយចាប់ផ្តើមពីខទី៣។ ឥឡូវនេះ យើងបានរកឃើញនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យមុន...ព្រះនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់បានសន្យាឱ្យអ៊ីស្រាអែលនូវទឹកដីសម្រាប់សម្រាក ដោយសារតែពួកគេបានក្លាយជាអ្នកដំណើរនិងរង្វេង។ ហើយពួកគេបាននៅក្នុងទឹកដីដែលមិនមែនជារបស់ពួកគេ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានសន្យាតាមរយៈអំប្រាហាំថាគាត់នឹងរស់នៅ... ពូជពង្សរបស់គាត់នឹងរស់នៅអស់រយៈពេលបួនរយឆ្នាំនៅក្នុងចំណោមសាសន៍ដ៏ទៃហើយត្រូវគេធ្វើបាប ប៉ុន្តែដោយព្រះហស្តដ៏ខ្លាំងពូកែព្រះអង្គនឹងនាំពួកគេចេញពីទឹកដីដ៏ល្អដែលមានទឹកដោះនិងទឹកឃ្នុំ។

13 ហើយ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលពេលវេលានៃការសន្យាជិតមកដល់ ព្រះជាម្ចាស់បានលើកនរណាម្នាក់ឱ្យនាំពួកគេទៅកាន់ទឹកដីនោះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅក្នុងថ្នាក់នោះនេះតើម្នាក់នោះជានរណា?...ដឹងថាម្នាក់នោះជាអ្នកណាទេ? លោកម៉ូសេ។ សូមកត់សំគាល់ ដែលជាប្រភេទមួយពិតប្រាកដរបស់យើងដែលត្រូវបានប្រគល់ឱ្យនាំយើងទៅកាន់ទឹកដីសន្យាគឺព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះយើងមានការសន្យា ពីព្រោះមូលហេតុនៃការសន្យារបស់យើងគឺការសម្រាកខាងវិញ្ញាណ ដែលជាកន្លែង ដែលសេចក្តីសំរាករបស់ពួកគេបានសម្រាក។ ដូច្នេះ

ពួកគេបានមកដល់ទឹកដីមួយដែលពួកគេអាចនិយាយបានថា “នេះជាដីរបស់យើង យើងលែងជាមនុស្សរវាងតែលកោល យើងបានកាំងទីលំនៅ ហើយនេះជាដីរបស់យើង ហើយនៅទីនេះយើងបានសម្រាក។ យើងនឹងដាំពោត ចំការ ទំពាំងបាយជូររបស់យើង ហើយយើងនឹងបរិភោគពីចំការទំពាំងបាយជូររបស់យើង។ ហើយនៅពេលយើងឆ្លងទៅ យើងនឹងទុកវាអោយកូនៗយើង។”

14 អូរបៀបដែលយើងអាចចូលទៅក្នុងទឹកដីរបស់វា ច្បាប់នៃមរតកដូចជានាំអូមី និងនាងរស់ បូអូស នាំយកមកវិញ នូវអ្វីដែលជាបងប្អូននៅអ៊ីស្រាអែល និងថាតើគាត់ត្រូវតែ... របស់របរដែលគាត់បានបាត់បង់ត្រូវតែជាសាច់បញ្ញត្តិរបស់គេ។ អូ វាអស្ចារ្យ! វានឹងចំណាយពេលមួយសប្តាហ៍និងមួយសប្តាហ៍និងមួយសប្តាហ៍ហើយសប្តាហ៍ យើងនឹងមិនចាកចេញពីជំពូកនេះទេ ចូលទៅក្នុងវា។ យើងអាចចងព្រះគម្ពីរទាំងមូលនៅទីនេះ ត្រង់ជំពូកមួយនេះ។

15 ហើយ អូ! ខ្ញុំចូលចិត្តសិក្សាវាណាស់។ យើងធ្លាប់យកវា ហើយយកវាអស់រយៈពេលមួយឆ្នាំកន្លះ ហើយមិនដែលទុកសៀវភៅនេះចោលទេ។ គ្រាន់តែនៅត្រឹមត្រូវជាមួយវា។

16 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ វាគឺជាការដ៏អស្ចារ្យណាស់ដែលជាមតិក តើវាជាមរតកនៅក្នុងទឹកដីដែលគ្មាននរណាប្រកាសពីព្រាតិសន្តានជិតស្និទ្ធអាចលោះកេរដំណែលនោះបានយ៉ាងដូចម្តេច។ ឥឡូវនេះ សូមឱ្យខ្ញុំបង្ហាញភស្តុតាងតិចតួចនៅទីនេះដែលខ្ញុំបានអានប៉ះពាល់មុន សំរាប់អ្នក អ្នកម្តាយ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះបានអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នក ដែលបានបាត់បង់? ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកនៅទីនោះម្តងទៀត សូមមើល “មរតករបស់អ្នក” ឃើញទេ?

17 ប៉ូលបានប្រាប់ជនជាតិរ៉ូម៉ាំង ថា “ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយអ្នកនឹងផ្ទះរបស់អ្នកនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។” ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ខ្លួនឯងដើម្បីបានសង្គ្រោះ មានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ មិនថាបុរសនោះរវាងឬក្មេងស្រីនោះយ៉ាងណាទេ ពួកគេនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ! ប្រសិនបើគាត់ត្រូវដាក់ពួកគេនៅលើខ្នងរបស់ពួកគេ ដាក់នៅមន្ទីរពេទ្យហៀបនិងស្លាប់ ពួកគេនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ព្រះបានសន្យាវា។ មរតកនោះ! អូ! “ហើយពួកគេនឹងនៅទីនោះ” អសោយបាននិយាយថា “ហើយរាល់

ការលះបង់របស់ពួកគេជាមួយពួកគេ។ ពួកគេនឹងមិនបំផ្លាញឬបំផ្លាញនៅលើភ្នំដ៏
វិសុទ្ធរបស់យើងឡើយ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។”

18 អូ ខ្ញុំមានចំណុចតិចតួចហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចទៅដល់យប់នេះ សម្រាប់
អ្នក។ គ្រាន់តែឆេះឆ្ងល់នៅក្នុងដួងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ដែលត្រលប់មកវិញ។

19 តែឥឡូវ ទៅមុខទៀត។ តើលោកអ្នកបានកត់សំគាល់ពីលោកម៉ូសេ ដែល
ជាអ្នកសំដែងអព្វុតហេតុដ៏អស្ចារ្យដែលបាននាំពួកអ៊ីស្រាអែលចុះមកលើទឹកដី
នេះទេ ហើយនាំពួកគេទៅដល់ទឹកដីសន្យា តែមិនបានប្រគល់មត់កអោយពួកគេ
ទេ។ គាត់មិនបានប្រគល់មរតករបស់ពួកគេដល់ពួកគេទេ។ លោកយ៉ូស្វេចែក
ទឹកដីអោយប្រជាជន ប៉ុន្តែលោកយ៉ូស្វេចែកទឹកដីអោយប្រជាជន។ តើវាត្រូវទេ?
ហើយព្រះគ្រីស្ទបាននាំយកព្រះវិហារទៅកន្លែងដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ ត្រូវ
បានផ្តល់ឱ្យពួកគេ គ្រាន់តែឆ្លងទន្លេយ៉ាងជាន់ ប៉ុន្តែព្រះ វិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាអ្នក
ដែលកំណត់ព្រះវិហារឱ្យមានសណ្តាប់ធ្នាប់។ យ៉ូស្វេសព្វថ្ងៃនេះដាក់ក្រុមជំនុំ
តាមលំដាប់លំដោយ ដោយផ្តល់ឱ្យម្នាក់ៗ អំណោយទាន ទឹកកន្លែង ទីតាំង។ ហើយ
ទ្រង់គឺជាព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះដែលកំពុងតែនិយាយតាមរយៈមនុស្សខាងក្នុង
ដែលព្រះគ្រីស្ទបានសង្គ្រោះ គឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវតើអ្នកទទួលបានវាច្រើន
ទេ? ឥឡូវយើងចូលដល់សៀវភៅអេភេសូរហើយ។ ឥឡូវ នេះជាវិធីដដែល គាត់
បានដាក់ទីតាំងក្រុមជំនុំជាទីតាំងរបស់ពួកគេ។ ឥឡូវនេះ យ៉ូស្វេបានដាក់ពួកគេ
នៅក្នុងទឹកដីធម្មជាតិ។ ឥឡូវនេះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែដាក់ពួកជំនុំនៅក្នុង
ទីតាំង ដែលពួកគេ ក្នុងមុខតំណែងដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ គឺមរតករបស់
ពួកគេ។

20 រឿងដំបូង ដែលគាត់ចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ គាត់បានសរសេរសំបុត្ររបស់គាត់
“ប៉ូល...” ដែលយើង នឹងរកមើលបន្ទាប់ពីមួយរយៈដែលអាចកំបាំងទាំងអស់នេះ
ត្រូវបានបង្ហាញដល់គាត់ មិនមែននៅក្នុងថ្នាក់សិក្ខាសាលា មិនមែនតាមទេអឺទូទេ
ប៉ុន្តែវាគឺជាការបើកសម្តែងដ៏ទេវភាពនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលព្រះបានប្រទាន
ដល់ប៉ូល។ ដោយដឹងថាសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ គាត់បាននិយាយ
ថាវាត្រូវបានគេលាក់តាំងពីមុនកំណើតលោកីយមក។ ត្រូវបានបង្ហាញឱ្យគាត់ដឹង
ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងចំណោមមនុស្ស

ទ្រង់បានដាក់ពួកគេម្នាក់ៗតាមលំដាប់លំដោយ ដោយកំណត់ព្រះវិហារនៅតាម ទីតាំង។

21 ឥឡូវនេះ រឿងដំបូងដែលប៉ូលចាប់ផ្តើមនៅទីនេះដើម្បីប្រាប់ប្រជាជន គឺ ត្រូវយកអ្វីៗទាំងអស់... សូមចាំថា នេះគឺសម្រាប់ក្រុមជំនុំមិនមែនសម្រាប់អ្នក ខាងក្រៅទេ។ វាជារឿងអាថ៌កំបាំងសម្រាប់គាត់ ដែលមិនអាចយល់បាន ទៅពីលើ ក្បាលរបស់គាត់ គាត់មិនដឹងអ្វីទាំងអស់ គ្មានសោះ។ ប៉ុន្តែ ចំពោះក្រុមជំនុំនេះ គឺជាទឹកឃ្មុំនៅក្នុងថ្ម វាជាសេចក្តីអំណរមិនអាចនិយាយបានទេ វាគឺជាការធានា ដ៏មានពរ វាជាយុត្តាធិការនៃព្រលឹង វាជាក្តីសង្ឃឹមនិងការស្នាក់នៅរបស់យើង វាជាថ្ម នៃសម័យកាល អូ វាជាអ្វីដែលល្អ។ ដ្បិតផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ តែ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលបាត់ឡើយ។

22 ប៉ុន្តែបុរសដែលនៅក្រៅស្រុកកាណានមិនបានដឹងអ្វីសោះឡើយ គាត់នៅតែ រង្វង។ មិនមែននិយាយថាគាត់មិនមែនជាមនុស្សល្អទេ ខ្ញុំមិននិយាយដូច្នោះ ទេ។ ខ្ញុំមិននិយាយថាមនុស្សស្អាតនៅអេហ្ស៊ីបក៏មិនមែនជាមនុស្សល្អដែរ ប៉ុន្តែ គាត់...រហូតទាល់តែគាត់បានមកកាន់កាប់នៅទីនេះ។

23 ហើយការកាន់កាប់ដែលជា ការសន្យាដែលបានផ្តល់ដល់ក្រុមជំនុំមិនមែន ជាដីធម្មជាតិទេ ប៉ុន្តែជាផែនដី ខាងព្រលឹងវិញ្ញាណដ្បិតយើងជាបព្វជិតភាព ជា ប្រជាជាតិដ៏បរិសុទ្ធ។ បន្ទាប់មកនៅក្នុងបព្វជិតភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ នេះជាប្រជាជាតិ ដ៏បរិសុទ្ធ ជាមនុស្សដែលប្លែក ដែលគេហៅចេញ ថាជាអ្នកដែលព្រះជាម្ចាស់ បានជ្រើសរើស បានជ្រើសរើសហើយ បន្ទាប់មកពិភពលោកទាំងអស់ស្លាប់នៅ ខាងក្រៅ។ ហើយយើងត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ។ បុត្រានិងបុត្រីនៃព្រះ ដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ មិនមែនដោយមនុស្សទេ តែដោយវិញ្ញាណវិញ។

24 ទាំងអស់ក្នុងសេចក្តីស្រលាញ់ រឿងទាំងមូលត្រូវបានប្រមូលឥឡូវនេះ។ រឿង នេះត្រូវបានគេព្យាយាមបង្រៀនជាច្រើនដង ហើយគ្មានការសង្ស័យទេថាតើទេវ សាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យបានធ្វើឱ្យវាកាន់តែជ្រៅជាងខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំចង់ ព្យាយាមអ្នកគឺ៖ មនុស្សដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អាចទ្រាំនឹងបុរសម្នាក់នៅពេលគាត់ខុស។ អត់ធ្មត់ សុភាព អត់ធ្មត់ គាត់ជាមនុស្ស សុភាពរាបសា បន្ទាបខ្លួន ស្មោះត្រង់ បានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ មិនដែល អវិជ្ជមាន តែងតែវិជ្ជមាន គាត់ជាមនុស្សផ្សេង។

25 មិនត្រឹមតែមនុស្សម្នាក់នោះទេ “យើងធ្លាប់មានវា។ ប្រសិនបើយើងស្រែក យើងមានវា យើងជាមេតូឌីស។ អូនៅពេលដែលយើងស្រែក យើងស្ថិតនៅក្នុងទឹក ដីនោះ។” ល្អហើយ មិនអីទេ ខ្ញុំជឿថាល្អដែរ។

26 បន្ទាប់មកពួកពេនទីកុស្ត ចូលមកនិយាយភាសាដទៃពួកគេ “មានវា អ្នករាល់គ្នានិយាយភាសាដទៃ។” ខ្ញុំក៏ជឿ ផងដែរ។ ប៉ុន្តែយើងនៅតែរកឃើញថា មិនទាន់មានវានៅឡើយទេ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះពួកគេ...

27 ឥឡូវនេះយើងកំពុងរកមើលអាថ៌កំបាំងដ៏អស្ចារ្យដែលបានលាក់បាំងតាំងពី កំណើតពិភពលោក ហើយឥឡូវនេះត្រូវបានបង្ហាញឱ្យដឹងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ បង្អស់ដល់កូនរបស់ព្រះ។ អ្នកជឿថាជាការពិត កូនរបស់ព្រះត្រូវបានបង្ហាញ ឱ្យឃើញទេ? មុនពេលដែលយើងធ្វើដំណើរទៅកន្លែងណាមួយ សូមបើកទៅរួម ជំពូក៨បន្តិចសិន ខ្ញុំសូមអានដល់អ្នក។ មើលថាតើរឿងនេះកើតឡើងដូចអ្វីដែល ខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅទីនេះទេ។ ឥឡូវនេះយើងនឹងបើក្នុងរួម៨ខ ១៩—នៃរួមជំពូក ទី ៨៖

ដ្បិតសេចក្តីទន្ទឹង...របស់ជីវិតទាំងឡាយ នោះរង់ចាំតែពួកកូនរបស់ ព្រះលេចមកឱ្យឃើញប៉ុណ្ណោះទេ។

28 ជាមួយនឹងការរំពឹងទុកយ៉ាងខ្លាំង ការបង្កើតទាំងមូលកំពុងរង់ចាំការបង្ហាញ។ ឃើញទេ ការបង្ហាញ! តើការលេចមកឱ្យឃើញជាអ្វី? ធ្វើឱ្យគេស្គាល់!

29 ពិភពលោកទាំងមូល។ ជនជាតិ ម៉ូហាម៉ាត់ដាន់ គឺពួកគេកំពុងស្វែងរកវា។ នៅគ្រប់ទីកន្លែង គ្រប់ទីកន្លែង ពួកគេកំពុងស្វែងរកវា។ “តើមនុស្សទាំងនេះនៅ ទីណា?” យើងមាន...យើងមានខ្យល់បក់ខ្លាំង យើងមានផ្ករលាន់និងផ្លេកបន្ទោរ យើងមានប្រេងនិងឈាម យើងមានរបស់របរគ្រប់បែបយ៉ាង ប៉ុន្តែយើងខកខាន មិនបានលឺសំលេងតូចដែលនៅតែទាក់ទាញហោរា ដែលរុំអារនៅជុំវិញគាត់ ហើយដើរចេញនិយាយថា “ខ្ញុំនៅទីនេះព្រះអម្ចាស់។” ឃើញទេ?

30 ឥឡូវនេះការបង្កើតទាំងមូលកំពុងតែចូរហើយរង់ចាំការលេចចេញមកនៃ កូនរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះប៉ូលនឹងដាក់ព្រះវិហារជាកន្លែងដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា ជាមុនសិន។ ឥឡូវដើម្បីទទួលបានប្រវត្តិសាស្ត្រ សូមអានម្តងទៀត៖

ប៉ូល ជាសាវ័ករបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទតាមព្រះហឫទ័យរបស់
ព្រះជាម្ចាស់ចំពោះប្រជាជនដ៏វិសុទ្ធ (នោះគឺ “បុព្វជិត”) ដែលនៅក្នុងអេ
ភេសូនិង...អ្នកស្មោះត្រង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូ

31 ឥឡូវនេះ ដូច្នោះថ្នាក់នេះនឹងមិនភ្លេចវាទេ តើយើងអាចទទួលបានព្រះគ្រីស្ទ
យ៉ាងដូចម្តេច? តើយើងចូលរួមក្នុងព្រះវិហារដើម្បីទទួលបានព្រះគ្រីស្ទទេ?
តើយើងបង្កើតអាជីពដើម្បីទទួលបានព្រះគ្រីស្ទទេ? តើយើងត្រូវបានជ្រមុជ
នៅក្នុងទឹកដើម្បីចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេ? តើយើងចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទដោយ
របៀបណា? កូរិនថូសទី១ ជំពូក ១២ “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ” មួយអក្សរ
អេស-ភី-អាយ-អេ-អាយ-ដី ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “យើងទាំងអស់គ្នាបាន
ទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងទឹកដ៏សន្យា។”

32 នៅក្នុងទឹកដ៏សន្យានេះ អ្វីៗជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើងនៅក្នុងទឹកដ៏សន្យា។ សូម
មើលវា បងប្រុស ខូលីន? សូមមើល អ្វីៗនៅក្នុងទឹកដ៏សន្យា! នៅពេលដែល
ជនជាតិអឺរ៉ុបអែលឆ្លងទន្លេយ៉ែដាន់ ចូលទៅក្នុងទឹកដ៏សន្យា បានវាយប្រយុទ្ធគ្នា
គ្រប់រឿង!

33 ឥឡូវចាំថា នៅក្នុងទឹកដ៏សន្យានេះ មិនមែនមានន័យថាអ្នករួចផុតពីជំងឺ នេះ
មិនមែនមានន័យថាអ្នកមានភាពសុំពីបញ្ហានោះទេ។ ប៉ុន្តែវាពិតជាត្រូវប្រកប
បែបនេះ (អូ! សូមអោយចំណុចនេះជ្រាលជ្រៅទៅ) វានិយាយថាបែបនេះ វាជា
របស់អ្នកហើយ! គ្រាន់តែដើបឡើងហើយយកវាទៅ! ឃើញទេ? ពេលណា...

34 ហើយ សូមចាំថា វិធីតែមួយគត់ដែលអឺរ៉ុបអែលធ្លាប់បាត់បង់មនុស្ស គឺ
នៅពេលដែលអំពើបាបចូលក្នុងជំរុំ។ នេះគឺជាមធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលយើង
អាចបាត់បង់—ជ័យជំនះ គឺបាបចូលក្នុងជំរុំ មានអ្វីមួយខុសប្រក្រតី។ នៅពេល
ដែលអេកានបានលូចយកប្រាក់នោះនិងសម្លៀកបំពាក់របស់ជនជាតិបារាំង
នោះអំពើបាបស្ថិតនៅក្នុងជំរុំ ហើយការប្រយុទ្ធក៏ខុសដែរ។

35 អ្នកឱ្យខ្ញុំនេះ—ព្រះវិហារនេះយប់នេះក្រុមមនុស្សនេះ ឥតខ្ចោះ ឥតខ្ចោះនៅក្នុង
សេចក្តីសន្យារបស់ព្រះ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើរក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ខ្ញុំប្រឆាំងនឹង
ជំងឺណាមួយឬទុក្ខវេទនាណាមួយ ឬអ្វីដែលមាន លោកចូ លេវីស គ្រប់រូបមាននៅ
ក្នុងប្រទេសនេះ ដោយភាពមិនស្មោះត្រង់របស់គាត់ និងអ្នកមិនជឿទាំងអស់ដែល
មាន ដើម្បីនាំមកនូវជំងឺឬទុក្ខវេទនាណាមួយនៅក្នុងទ្វារនេះ ហើយពួកគេនឹង

ចេញពីទីនេះយ៉ាងឥតខ្ចោះ។ បាទ មែនហើយ។ ព្រះបានសន្យាថា មានតែ អំពើបាបនៃការមិនជឿប៉ុណ្ណោះដែលអាចរក្សាវាបាន។ ឥឡូវនេះយើងនឹងចុះទៅរក អ្វីដែលជាអំពើបាបដ៏តូចមួយនេះ បន្ទាប់ពីមួយរយៈ។ ឥឡូវនេះ:

...ដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ

សូមព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះបិតារបស់យើងនិងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប្រទាន ព្រះគុណនិងសេចក្តីសុខសាន្តដល់បងប្អូន...ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។

សូមលើកតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះបិតារបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាអម្ចាស់នៃយើង ដែលបានប្រទានពរដល់យើងជាមួយព្រះពរ ខាងវិញ្ញាណទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ—ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ៖

36 ពេលយើងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ យើងមានព្រះពរខាងវិញ្ញាណ។ នៅខាងក្រៅ នៃព្រះគ្រីស្ទ យើងមានអារម្មណ៍។ នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយើងមានពរវិជ្ជមាន។ មិន ធ្វើជាមានជំនឿ មិនធ្វើឱ្យអាម៉ាស់មុខ មិនដាក់។ ប៉ុន្តែដរាបណាអ្នកព្យាយាម និយាយថាអ្នកស្ថិតនៅក្នុងទឹកដីសន្យា ហើយមិនមែនទេ អំពើបាបរបស់អ្នកនឹង រកអ្នកឃើញ។ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង អ្នកនឹងឃើញខ្លួនអ្នកហើយ—ហើយ ដូចដែលយើង ហៅវានៅក្នុងលោកិយបានកើនឡើង។ អ្នកនឹងឃើញថាអ្នកមិន មានអ្វីដែលអ្នកកំពុងនិយាយទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ នោះទ្រង់បានសន្យាជាមួយអ្នកនូវសន្តិភាព ស្ថានសួគ៌ ពរជ័យ វិញ្ញាណសួគ៌។ អ្វី គ្រប់យ៉ាងគឺជារបស់អ្នក។ អ្នកស្ថិតនៅក្នុងទឹកដីដែលបានសន្យានិងមានកម្មសិទ្ធិ លើអ្វីៗទាំងអស់។ អាមែន។ ម្តេចក៏ស្រស់ស្អាតម្ល៉េះ! អូសូមឱ្យយើងសិក្សា:

យោងទៅតាមអ្វីដែលគាត់បានជ្រើសរើសយើង...

37 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះគឺជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំដំបូងយ៉ាងអាក្រក់ណាស់។

យោងទៅតាមអ្វីដែលគាត់បានជ្រើសរើសយើងនៅក្នុង គាត់...(នៅក្នុងនរណា?) ព្រះគ្រីស្ទ។

38 យើងរកឃើញឥឡូវនេះ ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុង—នៅក្នុងលោកុប្បត្តិនិង នៅក្នុងវិវរណៈ វិវរណៈ ១៧: ៨ ដែលថាទ្រង់បានជ្រើសរើសយើងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ តាំងពីមុនកំណើតពិភពលោក។ ឥឡូវ ពាក្យនេះ...ខ្ញុំសូមអានបទបន្ទាប់:

...គ្រឹះនៃផែនដី ដែលយើងគួរតែបរិសុទ្ធនិងមិនបន្ទោសនៅចំពោះ
ទ្រង់...

ដោយបានកុំរក្សាទុកជាមុនយើង...

39 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់បញ្ឈប់នៅលើពាក្យនៃ “កុំរក្សាទុកជាមុន។” ឥឡូវនេះ កុំរក្សា
ទុកជាមុនមិនមែននិយាយទេ “ខ្ញុំនឹងជ្រើសរើសបងប្រុស នេវីល និងខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ
—ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនជ្រើសរើសយកបងប្រុស បៀលលំរេទេ។” នោះមិនមែនទេ។ វាជា
ការដឹងមុនរបស់ព្រះដែលដឹងថាមួយណាត្រូវហើយមួយណាមិនត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នេះ
តាមរយៈការដឹងមុន ព្រះជាម្ចាស់ដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ ទ្រង់បានកុំរក្សាទុកជាមុន
ដោយការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើអ្វីៗទាំងអស់រួមគ្នាដើម្បីសេចក្តីល្អដល់អ្នក
ដែលស្រឡាញ់ព្រះ ដើម្បីអោយព្រះអង្គ នៅគ្រាចុងក្រោយដើម្បីហៅអ្វីៗទាំងអស់
រួមគ្នាក្នុងអង្គតែមួយ គឺព្រះគ្រីស្តយេស៊ូ។

40 ខ្ញុំសូមទាញអ្នកនូវឧទាហរណ៍តូចមួយនៅទីនេះ។ វាល្អ។ យើងត្រឡប់ទៅ
ក្រោយវិញខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបាននិយាយវាបន្តិចនៅយប់ផ្សេងទៀត ឬបានវាយវា នៅក្នុង
លោកបុរាណ ជំពូក១:២៦ នៅពេលដែលព្រះបានត្រាស់ហៅឈ្មោះ “ឱព្រះជាម្ចាស់
អើយ!” វាជាពាក្យរបស់អេល អេឡា អេឡូហ៊ីម ដែលមានន័យថា “មួយ
ដែលតាំងនៅដោយខ្លួនឯង។” មិនមានអ្វីផ្សេងទៀតទេក្រៅពីទ្រង់។ មិនមាន
ខ្យល់ គ្មានពន្លឺ គ្មានផ្កាយ គ្មានពិភពលោក មិនមានអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ មានតែ
ព្រះជាម្ចាស់ទេ ដែលជាព្រះតែមួយ គឺអេល អេឡា អេឡូហ៊ីម។ ឥឡូវនេះទ្រង់បាន
ធ្វើការនោះ។

41 នៅខាងក្នុងនោះគឺជាលក្ខណៈដែលមានន័យថាទ្រង់គឺជា... នៅខាងក្នុង
នៃ អេល អេឡា អេឡូហ៊ីមដ៏អស្ចារ្យគឺជាគុណលក្ខណៈមួយ... អ្នកដឹង
ថាគុណលក្ខណៈគឺជាអ្វី ឬអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយវាដូចនេះគឺជា “ធម្មជាតិ។” នោះ
ហើយជាមិត្តតូចនឹងទទួលបាន ហើយខ្ញុំជាមនុស្សម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នករូបការងារ
តូចតាចដែលត្រូវធ្វើវា។ នៅខាងក្នុងទ្រង់គឺជាធម្មជាតិដែលបានក្លាយជាព្រះវរបិតា
ប៉ុន្តែទ្រង់តាំងនៅអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ មិនមានអ្វីដែលអាចធ្វើជាទ្រង់បានឡើយ។ ហើយ
ឥឡូវនេះ នៅខាងក្នុងនោះគឺជាអ្វីផ្សេងទៀតដែលថាទ្រង់គឺជាព្រះ។ ហើយព្រះគឺជា
គោលបំណងសំរាប់ការថ្វាយបង្គំ ប៉ុន្តែទ្រង់តាំងនៅខ្លួនឯង អេល អេឡា អេឡា
អេឡូហ៊ីម ដូច្នេះគ្មានអ្វីត្រូវថ្វាយបង្គំទ្រង់ទេ។ នៅខាងក្នុងនោះ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គ

សង្គ្រោះ ហើយគ្មានអ្វីបាត់បង់ដែលបានសង្គ្រោះទេ។ ឃើញទេ? នៅខាងក្នុងនោះ ទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល ឃើញទេ ប៉ុន្តែគ្មានអ្វីឈឺដែលត្រូវបានព្យាបាលទេ គឺគ្មានអ្វី ដែលឈឺឡើយ។ ឥឡូវអ្នកទទួលបានរូបភាពហើយឬនៅ? ដូច្នេះលក្ខណៈរបស់ ទ្រង់ ធម្មជាតិរបស់ទ្រង់បានបង្កើតនូវអ្វីដែលសព្វថ្ងៃនេះ។

42 អ្នកខ្លះនិយាយថា “អញ្ចឹង ហេតុអ្វីក៏ព្រះមិនបញ្ឈប់វាតាំងពីដំបូងម្ល៉េះ?” “ទ្រង់ ជាអ្នកដែលមានចិត្តសាហាវណាស់” បាននិយាយថាលោក ចូ លេវីសដែលបាន ថ្កោលទោសលោក ចូ ឬលោក ជេកខូ បានឃើញ។ បាននិយាយថា “ទ្រង់ គ្រាន់តែជាអ្នកដែលមានចិត្តសាហាវណាស់។ មិនមានរឿងដូចព្រះទេ។ ប្រសិនបើ មានរឿងបែបនេះ ទ្រង់នឹងក្លាយជា...” អូខ្ញុំ...គ្រាន់តែហៅទ្រង់គ្រប់ប្រភេទនៃឈ្មោះ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែដោយសារតែគាត់ប្រហែលជាមានចំណេះដឹងច្រើននៅទីនេះ ប៉ុន្តែ គាត់មិនមានអ្វីនៅទីនេះទេ។

43 នោះហើយ ជាកន្លែងដែលវានៅ។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលនេះប្រាប់វានៅ ទីនេះហើយទ្រង់បានលាក់វា។ សេចក្តីអាថ៌កំបាំងទាំងនេះត្រូវបានលាក់ទុក ចងចាំ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “តាំងពីកំណើតលោកីយមក រង់ចាំការលេចមកនៃ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ” ដើម្បីបង្ហាញពួកគេទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ អូ ខ្ញុំ! អ្នកយល់ទេ?

44 ឥឡូវនេះខ្ញុំឈប់និយាយរឿងរបស់ខ្ញុំបន្តិច ឬខ្ញុំនឹងយក...ខ្ញុំនឹងទៅរកគំនិត បន្ទាប់របស់ខ្ញុំដើម្បីទទួលបានបែបនេះ។ ឥឡូវចូរចាំថា នៅគ្រប់សម័យកាលរបស់ លោកម៉ូសេ គឺឆ្លងកាត់ជំនាន់របស់ពួកហោរាដែលឆ្លងកាត់គ្រាទាំងអស់ ពួកគេ បានរង់ចាំរហូតដល់ថ្ងៃចុងក្រោយដើម្បីបង្ហាញវត្តមាននេះយោងទៅតាមបទ គម្ពីរ។ ត្រឹមត្រូវហើយ ដែលវាត្រូវបានបង្ហាញឱ្យដឹងដល់កូនរបស់ព្រះ។ ហេតុអ្វី? ពីមនុស្សបាត់បង់...រហូតមកដល់ដូចជាសាជីជ្រុងដូច ដែលខ្ញុំបាននិយាយថា ការ កសាងកាន់តែជិតគ្នា កាន់តែ ជិត។

45 ដូចដែលខ្ញុំតែងតែធ្វើការកត់សម្គាល់ ហើយបាននិយាយថា ព្រះជាម្ចាស់បាន បង្កើតព្រះគម្ពីរចំនួនបី។ ទីមួយ ទ្រង់បានដាក់វានៅលើមេឃ គឺជាឆ្នាំកំណើត។ តើអ្នកធ្លាប់ឃើញរាសីចក្រទេ? តើអ្វីទៅជាតួលេខដំបូងនៅក្នុងសូរិយៈគតិ? ព្រហ្មចារី។ តើតួលេខចុងក្រោយនៅក្នុងឆ្នាំនេះគឺជាអ្វី? ឡេអូសតូតោ។ ទ្រង់មករក ស្រ្តីក្រមុំលើកដំបូង ទ្រង់មកលើកទីពីរជាសត្វតោនៃកុលសម្ព័ន្ធយូដា។ ឃើញទេ?

46 ទ្រង់បានធ្វើមួយទៀតនៅពីរ៉ាមីត គឺនៅជំនាន់អណុកនៅពេលដែលពួកគេ
 បង្កើតពីរ៉ាមីត។ ហើយគេវាស់វា។ ខ្ញុំមិនយល់ពីវាទេ។ ប៉ុន្តែចំពោះសង្គ្រាម ដែល
 ជាកន្លែងពួកគេយល់ហើយលុតជង្គង់យូរ ហើយអាចវាស់ចម្ងាយនៃសង្គ្រាម។
 អ្នកដឹងពីកន្លែងដែលពួកគេវាស់ទៅឥឡូវនេះទេ? វាស់ប្រវែងនៅមុខបន្ទប់ស្តេច។
 ហើយនៅពេលដែលសាជីជ្រុងនេះបានកើនឡើង...យើងមិនអាចសាងសង់
 វាជាមួយនឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងទទួលបាននៅថ្ងៃនេះទេ។ យើងមិនអាច
 សាងសង់វាបានទេ។

47 វាត្រូវបានបង្កើតឡើងរហូតដល់ចំណុចមួយបែបនេះ។ ហើយថ្មនៅលើ...គេ
 មិនដែលរកឃើញដុំថ្មនោះទេ។ ពួកគេមិនដែលដាក់ម្នាក់លើកំពូលពីរ៉ាមីតទេ។ ខ្ញុំ
 មិនដឹងថាតើអ្នកស្គាល់វាឬអត់ទេ សាជីជ្រុងធំរបស់អេហ្ស៊ីបវាមិនដែលមានកំពូល
 នៅលើវាទេ។ ហេតុអ្វី? ដុំថ្មត្រូវបានគេបដិសេធ ព្រះគ្រីស្ទដែលជាថ្មដា ឃើញទេ
 ត្រូវបានគេបដិសេធ។

48 ប៉ុន្តែនៅពេលយើងធំឡើងពីយុគសម័យលូធើរ៉ាន សម័យបាទីស្ទ
 យុគសម័យមេតូឌីស យុគសម័យពេនទីកុស្ត យើងឡើងដល់ទីបញ្ចប់ថ្មហើយ
 ឃើញទេ រង់ចាំនិងទន្ទឹងរង់ចាំផ្ទាំងថ្មនោះរៀបចំរួចរាល់ហើយ។ តើអ្នកមិនធ្លាប់
 អានបទគម្ពីរទេ “ថ្មត្រូវបានបដិសេធ”? ពិតណាស់យើងដឹងថាកំពុងនិយាយ
 ជាមួយព្រះវិហាររបស់សាឡូម៉ូន។ “ប៉ុន្តែថ្មដែលបានបដិសេធបានក្លាយជាថ្មជ្រុង
 យ៉ាងឯក។” ហើយខ្ញុំកំពុងនិយាយរឿងនេះដើម្បីបង្កើត—ក—ក—រូបភាពសម្រាប់
 អ្នក។

49 ឥឡូវនេះ និងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរយើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ កំពូលនៃ
 ពីរ៉ាមីត ត្រីវិស្វ័យឆ្លងកាត់នៃអាយុកាលមហារីកនៅក្នុងឆ្នាំនេះ នៅក្នុងពេលនៃការ
 មកដល់នៃសត្វតោនេះ នៅក្នុងថ្មក្រាំង ហើយនៅក្នុងថ្ងៃនៃការបង្ហាញរបស់កូនៗ
 របស់ព្រះនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ មើលកន្លែងដែលយើងនៅ? យើងនិយាយត្រូវនៅពេល
 វេលាចុងក្រោយ។

50 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលកំពុងអានកាសែតនៅសប្តាហ៍នេះ តើគ្រួស
 ឆេរនិងពួកគេបាននិយាយអ្វីខ្លះ? អូ ពួកគេបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយ យើងក៏
 ដូច្នោះដែរ។ អាម៉ែន។ ត្រៀមខ្លួនហើយ! មិនអីទេ ឃើញទេ? អូ អ្វីដែល—អ្វី—តើ

អ្វីទៅជាឯកសិទ្ធិ អ្វីដែលជាថ្ងៃនោះ! ប្រសិនបើគ្រីស្ទានអាចដឹងតែថ្ងៃដែលយើង កំពុងរស់នៅ! ខ្ញុំអើយ!

51 តើអ្នកគិតអ្វី? អ្នកនិពន្ធសៀវភៅនេះ ដែលបានឃើញវា ហើយបានឃើញ កន្លែងដែលវានឹងត្រូវបានសម្តែងនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ រង់ចាំនិងចូរសម្រាប់ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះឲ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ជាមួយនឹងអំណាចនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅចុងបញ្ចប់នៃគ្រាចុងក្រោយនេះ ដើម្បីបង្ហាញអាថ៌កំបាំង ពីការបង្កើតពិភពលោកដើម្បីបង្ហាញវា។

52 ឥឡូវសូមត្រលប់ទៅ “មូលដ្ឋានគ្រឹះនៃលោកិយ” ជាថ្មីម្តងទៀត ដើម្បីទទួល បានការបើកសម្តែង ដើម្បីមើលថាតើយើងត្រូវឬអត់។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំនឹងមិនធ្វើឱ្យ ខ្លួនឯងប្រមាថដោយការហៅព្រះថា “ប៉ាប៉ា” ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយតាមវិធីនោះដូច្នោះ អ្នកនឹងយល់។ ប៉ាប៉ា! ប៉ាប៉ាចង់បានកូនខ្លះ ដូច្នោះតើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បាន និយាយថា “សូមឱ្យមានទេវតា។” ហើយពួកគេមកនៅជុំវិញទ្រង់។ អូ! មិនអីទេ។ ពួកគេបានថ្វាយបង្គំទ្រង់ បន្ទាប់មកទ្រង់គឺជាព្រះ ជាគុណលក្ខណៈ។ សូមចាំថា ទ្រង់គឺជាអេល (អេ-អិល) អេឡា អេឡូហ៊ីម អត្តិភាពដោយខ្លួនឯង គ្មានអ្វីក្រៅពី ទ្រង់ទេ។ រឿងដំបូងដែលកើតឡើងគឺទេវតា។ បន្ទាប់មក ពួកទេវតាមិនអាចធ្វើអ្វី ក្រៅពីការថ្វាយបង្គំទេ។ ពួកគេមិនអាចបាត់បង់ឡើយ។ ដូច្នោះពួកគេមិនអាចឈឺ បានទេ ពួកគេជាអមតៈ។ ដូច្នោះ ទ្រង់មិនអាចបង្ហាញពីអំណាចនៃការព្យាបាល របស់ទ្រង់ទេ ទ្រង់មិនអាចបង្ហាញការសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់បានទេ។ ដូច្នោះ មុនពេល ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យ...

53 បន្ទាប់មក ទ្រង់មានបន្ទូលថា “យើងនឹងបង្កើតអ្វីដែលអាចមើលឃើញ ច្បាស់។” ដូច្នោះទ្រង់បានបង្កើតផែនដី។ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតផែនដី ទ្រង់បានបង្កើតសត្វទាំងអស់នៅលើផែនដី ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បានបង្កើត មនុស្ស។ អ្វីៗទាំងអស់ដែលចេញពីផែនដី ចាប់ផ្តើមដោយ—សត្វកញ្ជ្រោងរឺត្រី ចាហ្វូយ គ្រាន់តែជាទម្រង់នៃសាច់អណ្តែតលើទឹក ចាប់ផ្តើមពីទីនោះទៅ...ពួកគេ អះអាងថាពីនោះទៅកង្កែប ដែលជាប្រភេទជីវិតទាបបំផុតដែលយើងអាចរកបាន គឺជាកង្កែប។ ប្រភេទខ្ពស់បំផុតគឺមនុស្ស។ ចាប់ពីកង្កែបវាបានចាប់ផ្តើមទៅរក ជើងចក់ ពីសត្វតោនៅបន្តទៀតនិងទៅទៀតនិងទៅទៀត ហើយរាល់ពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាប់ផ្តើម “អូហូស” ដកដង្ហើមជីវិតត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត “អូ

ហួស” ជីវិតកាន់តែប្រសើរ។ ហើយការដំបូង មានអ្វីមួយកើតឡើង ដូចជាប្រអង្គ របស់ព្រះជាម្ចាស់ គឺជាមនុស្ស។ គ្មានអ្វីដែលធ្លាប់មាន មិនធ្លាប់មាន និងមិនត្រូវ បានបង្កើតទៀតទេ អ្វីដែលខ្ពស់ជាងមនុស្ស ពីព្រោះមនុស្សមានលក្ខណៈដូចព្រះ។ ឃើញទេ?

54 បន្ទាប់មកមនុស្ស នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សដំបូងរបស់ទ្រង់ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សជាទេវតារបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានបង្កើតមនុស្ស “ទ្រង់បានបង្កើតគេជាប្រុសនិងស្រី” ទាំងអស់នៅក្នុងអង្គភាពតែមួយ។ ទ្រង់មាន ទាំងបុរសនិងស្ត្រី រីមានលក្ខណៈជាស្រ្តីនិងបុរស។ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើត អំបាមហើយដាក់គាត់នៅក្នុងសាច់ឈាម សូមចាំថា នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ១ ទ្រង់ បានបង្កើតបុរសនិងស្រ្តី ហើយនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ២ មិនទាន់មាននរណាម្នាក់ អាចធ្វើការដាំដុះ ជាមនុស្សបានឡើយ។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចកាន់វត្ថុណាមួយ ដាំដុះបានឡើយ ប៉ុន្តែមានបុរសម្នាក់ដែលមានលក្ខណៈដូចទ្រង់។ “ហើយព្រះ គឺជា...” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “វិញ្ញាណ។”—អេឌី។ៗ។ នោះត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានបង្កើតបុរសទីមួយ “បុរសនិងស្រ្តីទ្រង់បានបង្កើតគេ។” ឥឡូវនេះ នៅពេល ដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សដំបូង...

55 ឥឡូវ ចាំថា ទាំងអស់ដែលទ្រង់មានវានៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់។ ហើយ នៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ការនោះ។ គឺ—ពាក្យគឺជាគំនិតដែលត្រូវបាន បង្ហាញ។ ព្រះបានគិតពីរបៀបដែលទ្រង់អាចជាព្រះ របៀបដែលទ្រង់អាចត្រូវ បានគោរពថ្វាយបង្គំ របៀបដែលទ្រង់អាចជាអ្នកព្យាបាល របៀបដែលទ្រង់អាច ធ្វើជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលចប់ សព្វគ្រប់។ អូ ប្រសិនបើកូនប្រុសទាំងនេះរបស់ព្រះឥឡូវនេះអាចរក្សាទុកបាន ព្រះបន្ទូលនោះ! នៅពេលដែលព្រះនិយាយព្រះបន្ទូលចប់ហើយ! ពិតណាស់! ទ្រង់ ប្រហែលជាបានរង់ចាំ... រចាក្សត្រនិយាយថា ឬអ្នកបុរាណវិទ្យានិងអ្វីៗទាំងអស់ ពួកគេអះអាងថាប្រហែលជាពិតលោកមានរាប់លាន រាប់លាននិងលាន។ ខ្ញុំ មិនដឹងទេ វាប្រហែលជារាប់ពាន់លាន រាប់ម៉ឺនលានឆ្នាំហើយ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវា មានរយៈពេលប៉ុន្មានទេ។ ព្រះជាម្ចាស់មិនមានពេលវេលាទេ។ ទ្រង់មិនមានពេល គិតជាងមួយនាទីទេនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ទ្រង់នៅតែជាព្រះ។ មិនមាន ពេលកំណត់ជាមួយទ្រង់ទេ។

56 ខ្ញុំមិនដែលដឹងរឿងនោះទេរហូតដល់យប់មួយ ព្រឹកមួយត្រូវជាង។ អស់កល្ប
ជានិច្ច មិនមែនម្សិលមិញ និងថ្ងៃស្អែកឬឥឡូវនេះទេ។ តើអ្នកធ្លាប់កត់សំគាល់
ព្រះបន្ទូលនេះទេ “អញ”? មិនមែន “អញជា” ឬ “អញនឹង” វាអស់កល្បជានិច្ច
“អញ” ឃើញទេ “អញ” ជានិច្ច។

57 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែទ្រង់ចង់ដាក់អ្វីនៅក្នុងពេលវេលា។ ទ្រង់ត្រូវធ្វើអ្វីមួយដើម្បី
ថ្វាយបង្គំ ដូច្នេះលក្ខណៈរបស់ទ្រង់បានបង្កើតការនេះ។ បន្ទាប់មកទ្រង់បានបង្កើត
មនុស្ស។ បន្ទាប់មកនៅក្នុងបុរសម្នាក់នេះ ទ្រង់មើលទៅមិនស្អាតទេ។ ដូច្នេះ
ឥឡូវនេះ ដើម្បីបង្ហាញគំនិតដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ឥឡូវនេះអ្វីដែលទ្រង់មាននៅ
ក្នុងរូបភាពនៃព្រះគ្រីស្ទនិងក្រុមជំនុំ ទ្រង់មិនបានយកដីឥដ្ឋផ្សេងមកធ្វើជាស្រ្តីទេ
ប៉ុន្តែទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីរបស់អ័ដាមមក ឆ្អឹងជំនី ហើយបានយកវិញ្ញាណរបស់
អ័ដាមដែលជាមនុស្សស្រីមកដាក់ក្នុងឆ្អឹងជំនីនេះ។ នៅពេលដែលអ្នកឃើញបុរស
ម្នាក់ដែលធ្វើដូចមនុស្សញឹកញាប់ក៏មានអ្វីខុស។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញ
មនុស្សស្រីដែលចង់ធ្វើដូចជាបុរសវាមានអ្វីខុស។ ឃើញទេ វាមានអ្វីខុសប្រក្រដី។
ពួកគេជាវិញ្ញាណពីរផ្សេងគ្នា។ ប៉ុន្តែរួមគ្នាបង្កើតបានជាអង្គភាពតែមួយ “ទាំងពីរ
នេះគឺតែមួយ។” ដូច្នេះទ្រង់បានបង្កើតស្រ្តីនិងបុរស ហើយពួកគេមិនដែលមាន
អាយុចាស់ មិនដែលស្លាប់ មិនមានសក់ស្កូវ និងមិនដែល។ ពួកគេបរិភោគ ពួកគេ
ផឹក ពួកគេដេកលក់ ដូចយើងដែរ ប៉ុន្តែពួកគេមិនដែលដឹងថាអ្វីជាអំពើបាបទេ។

58 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងចៀសពីមេរៀននេះនៅលើពូជរបស់ពស់។ ដែលពួកគេបាន
ស្នើសុំឱ្យខ្ញុំពួកពីររឿងនោះ។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំបានឃើញនរណាម្នាក់មកបង្ហាញខ្ញុំនូវ
អ្វីដែលប្លែក។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ដឹង ឃើញទេ។

59 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មក បន្ទាប់ពីការទាំងអស់នេះ បន្ទាប់មកនៅពេលដែល
អំពើបាបបានកំណត់ តើមានអ្វីបន្តទៀត?

60 ធ្វើដំណើរទៅមុខឆ្ងាយជាងមួយលានរយលានម៉ាយល៍ វាមានចន្លោះ
ធំបែបនោះ ជាសេចក្តីស្រឡាញ់អាហ្គាបាវដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ រាល់ពេលដែលអ្នក
បោះដំហានតាមវិធីនេះ វាចង្អៀតមួយអីញ។ ហើយអ្នកដឹងថាវាដល់ពេលណា
ហើយដែលវាមកដល់ផែនដី។ វាជាស្រមោលនៃស្រមោលនៃស្រមោល។ នោះ
គឺជាអ្វីដែលអ្នកមាន នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំមាន គឺស្រមោល ស្រមោលនៃសេចក្តី
ស្រឡាញ់អាហ្គាបាវ បើ។

61 មានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក មានអ្វីមួយនៅក្នុងស្រ្តីគ្រប់រូបនៅទីនេះ២០ឆ្នាំ កន្លងមកហើយ មានអ្វីមួយនៅក្នុងបុរសគ្រប់រូបនៅទីនេះម្ភៃឆ្នាំដែលនឹងនៅតែ មានជាយូរមកហើយ។ អ្នកមានពេលតែ៥ឆ្នាំប៉ុណ្ណោះគឺចាប់ពី១៥ដល់ ២០។ បន្ទាប់ពី២០អ្នកចាប់ផ្តើមស្លាប់។ ប៉ុន្តែចាប់ពីអាយុ ១៥ ឆ្នាំអ្នកគ្រាន់តែជាក្មេង ជំទង់ម្នាក់រហូតដល់ពេលនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកធំឡើងរហូតដល់អ្នកមាន អាយុម្ភៃឆ្នាំ។ ហើយបន្ទាប់ពីម្ភៃអ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែជាបុរសល្អម្នាក់។” អ្នកគ្រាន់តែនិយាយបែបនោះ ប៉ុន្តែអ្នកមិនមែនទេ។ អ្នកកំពុងតែស្លាប់ ហើយ អ្នកកំពុងតែឆេះទៅឆ្ងាយ មិនថាអ្នកធ្វើអ្វីក៏ដោយ។ ព្រះបានធ្វើឱ្យអ្នកមានអាយុ នោះ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកអ្នកនឹងស្លាប់។ ឥឡូវមានអ្វីកើតឡើង? ឥឡូវអ្នកចាប់ផ្តើម ស្លាប់ ប៉ុន្តែនៅក្នុងនោះមានអ្វីមួយដែលអ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំចង់ក្លាយជា១៨ឆ្នាំម្តង ទៀត។”

62 ឥឡូវខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយ។ ចុះយ៉ាងណាបើអ្នកកើត ៥០០ ឆ្នាំមុន ហើយអ្នក នៅតែមានអាយុដប់ប្រាំបីឆ្នាំរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ? ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជា វត្ថុបុរាណទេ តាមគំនិតរបស់អ្នកកាលពី ៥០០ ឆ្នាំមុន! មុនពេលដែលឪពុកអ្នកធ្វើ ដំណើរបានមកទីនេះ ហើយអ្នកគឺជាស្រ្តីវ័យក្មេងម្នាក់ដែលមានគំនិតបែបនេះ។ ហេតុអ្វី អ្នកប្រសើរជាងមុននិងទៅជាចាស់ហើយរស់នៅបានប្រាំរយឆ្នាំ។ ឃើញ ទេ មានអ្វីខុស។

63 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់ បងប្រុស ប្រាណហាំ។ អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអាយុដប់ប្រាំបី ខ្ញុំមានអាយុដប់ប្រាំ ខ្ញុំមាន អារម្មណ៍ល្អ។” សំណព្វចិត្តខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ។ តើអ្នកដឹងយ៉ាងដូចម្តេចថា ម្តាយរបស់អ្នកកំពុងរស់នៅនានាទីនេះ ប្រសិនបើនាងមិននៅក្នុងព្រះវិហារនេះ? តើអ្នកដឹងយ៉ាងម៉េចថាមិត្តប្រុសរបស់អ្នកមិនត្រូវបានគេសម្លាប់កាលពីប៉ុន្មាន នាទីមុនឬមិត្តស្រីរបស់អ្នក? តើអ្នកដឹងយ៉ាងដូចម្តេចថាពេលព្រឹកអ្នកនឹងមិន មានសាកសពនៅក្នុងផ្ទះរបស់អ្នកទេ? តើអ្នកដឹងយ៉ាងដូចម្តេចថាអ្នកនឹងចេញពី ព្រះវិហារនៅយប់នេះ? វាមិនប្រាកដប្រជា។ មិនមានអ្វីប្រាកដទេ។ ប្រសិនបើ អ្នកមានអាយុដប់ប្រាំ ដប់ពីរ ដប់ប្រាំបួន ដប់ប្រាំពីរ ចិតសិបប្រាំ ឬកៅសិប មាន... អ្វីគ្រប់យ៉ាងមិនប្រាកដប្រជា។ អ្នកមិនដឹងកន្លែងដែលអ្នកកំពុងឈរ។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវ ត្រលប់ទៅដប់ប្រាំបី ដប់ប្រាំបី។ តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើដូច្នេះ?

64 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកត្រលប់ទៅដប់ប្រាំបីឆ្នាំវិញ ហើយបន្តនៅទីនោះ ហើយមិនដែលឃើញនិងមិនដែល... អ្នកត្រូវតែមានមនុស្សផ្សេងទៀតនៅជាមួយអ្នក ពីព្រោះអ្នកមានទំហំធំជាងនេះទៅទៀត។ មនុស្សនឹងបន្តនៅអាយុផ្សេងទៀត ហើយអ្នកនឹងក្លាយជាវត្ថុបុរាណមួយ។ អ្នកនឹងមិនអាក្រក់ជាងវាទេប្រសិនបើអ្នកចាស់ជាមួយពួកគេ។ ប៉ុន្តែមានអ្វីមួយដែលទាមទារឱ្យអ្នកនៅទីនោះ។ នោះជាអាហារប្រចាំថ្ងៃនោះ ជាស្រមោលតូចមួយដែលធ្វើអោយអ្នក...អ្វីមួយនៅខាងលើនេះ។

65 ឥឡូវ នៅយប់ផ្សេងទៀត ឬពេលព្រឹកផ្សេងទៀតនៅម៉ោង ៧ ព្រឹក នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយសេចក្តីល្អនិងព្រះគុណរបស់ទ្រង់ បាននាំខ្ញុំចេញពីរូបកាយនេះ ខ្ញុំជឿ ខ្ញុំជឿ។ បាទឬទេ ខ្ញុំមិននិយាយទេ ហើយបានចូលទឹកដីនោះ ហើយបានឃើញមនុស្សទាំងនោះ ហើយពួកគេទាំងអស់នៅក្មេង។ ហើយខ្ញុំបានឃើញមនុស្សស្អាតបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ហើយគាត់បាននិយាយមកខ្ញុំថា “ពួកគេខ្លះមានអាយុកៅសិបឆ្នាំ។ ពួកគេជាអ្នកផ្លាស់ប្តូរប្រេចិត្តជឿរបស់អ្នក។ កុំឆ្ងល់ពីអ្វីដែលពួកគេកំពុងស្រែក ‘បងប្រុសខ្ញុំ! បងប្រុសខ្ញុំ!’”

66 នោះគឺជារូបកាយសេឡេស្ទាល នៅពេលដែលយើងស្លាប់ យើងមិនក្លាយជាទេវកថា យើងក្លាយជារូបកាយ។ បើ យើងគ្រប់គ្នា ស្លាប់ ប្រសិនបើគ្រាប់បែកបរមាណូនឹងបំផ្ទុះយើងនៅនាទីនេះ ក្នុងរយៈពេលប្រាំនាទីចាប់ពីពេលនេះយើងនឹងចាប់ដៃគ្នាអាបគ្នាទៅវិញទៅមក ពួកគេស្រែក ហើយលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់! បាទ មែនហើយ។ ហើយបងប្រុសនិងបងស្រីស្តែនស៊ែរកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថាមានប្តីប្រពន្ធចំណាស់ជាងគេនៅទីនេះ នឹងមានអាយុដប់ប្រាំបី អាយុម្ភៃឆ្នាំ។ បងប្រុស នេវីល គ្រាន់តែជាក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ ហើយខ្ញុំជាក្មេង។ ហើយយើងទើបតែមាន...នោះជាការពិតនេះ។ “ប្រសិនបើរោងឧបោសថនៅលើផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយ យើងមានមួយរង់ចាំយើងរួចហើយ។”

67 នៅពេលទារកតូចម្នាក់ទម្លាក់ពីម្តាយរបស់ខ្លួន ដូចជាកំណើតធម្មជាតិ រាងកាយតូចរបស់វាមូល ហើយជើងលោត ជាដើម។ យុវនារីបង្ហាញការអភ័យទោស។ ប៉ុន្តែនៅពេលវាកើតឡើង វានឹងធ្វើអោយសាច់ដុំជីវិតកន្ត្រាក់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ផែនដី រឿងដំបូងវាចាប់ផ្តើមរបស់វា ហើយមានរូបកាយ

ខាងសាច់ឈាមនៃធម្មជាតិដែលចូលមកទារកនោះ។ អនុញ្ញាតឱ្យវាតែម្នាក់ឯង វានឹងយកក្បាលនិងឫសតូចរបស់វាប្រឆាំងនឹងសុដន់របស់ម្តាយ ហើយចាប់ផ្តើម បំបៅ។ ប្រសិនបើវាមិនធ្វើដូច្នោះទេ ទឹកដោះក៏នឹងមិនធ្លាក់ចុះដែរ។

68 តើអ្នកធ្លាប់កត់សំគាល់កូនគោនៅពេលវាកើតទេ... ឆាប់ៗនេះវាអាចមាន កំលាំងល្មមនឹងឈរជើងបានទេ? អ្នកណាប្រាប់វា? ដើរជុំវិញម្តាយរបស់វា ចាប់ផ្តើមចាក់ឫស ហើយចាប់ផ្តើមបំបៅ។ អូ មែនហើយ!

69 ដ្បិតនៅពេលរូបកាយនៅលើផែនដីនេះត្រូវបាននាំមកនៅទីនេះ មានរូបកាយ ខាងវិញ្ញាណដែលត្រៀមរួចជាស្រេចសម្រាប់វា។ ហើយឆាប់ៗនេះ... អូ ហាលេលូ យ៉ា! “ហើយប្រសិនបើត្រសាលនៅលើផែនដីដែលជាទីជម្រករបស់យើងត្រូវបាន រំលាយ នោះនឹងមានកន្លែងរង់ចាំមួយ។” ដរាបណាយើងបោះជំហានចេញពីមួយ នេះ យើងឈានជើងចូលមួយនោះ មួយដែលមិនចង់ដឹកទឹកត្រជាក់ មិនចាំបាច់ ដឹកទឹកទេ មួយដែលមិនបរិភោគ ពួកគេមិនមែនជាឆ្កល់នៃផែនដីទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេ ពិតជាពិតប្រាកដ ហើយអាចមានអារម្មណ៍និងចាប់ដៃគ្នា ហើយគ្រាន់តែស្រឡាញ់ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺល្អឥតខ្ចោះ។ ហើយរាងកាយនោះកំពុងតែរង់ចាំ។ វាជាផ្នែក របស់វា។ មានបីក្នុងចំណោមពួកគេ។

70 អ្នកចាប់ផ្តើមជីវិតអស់កល្បរបស់អ្នកនៅអាសនានេះ។ នេះជាកន្លែងដែល អ្នកចាប់ផ្តើមភាពអស់កល្ប។ អូ! អ្នកចាប់ផ្តើមជីវិតអស់កល្បនៅទីនេះ។ បន្ទាប់មកអ្នកបានកើតជាថ្មីគឺជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេល អ្នកស្លាប់ អ្នកចាប់ផ្តើម... នៅពេលមរណភាពរបស់អ្នក ធ្វើបាបអ្នកនៅក្នុងរូបកាយ នេះហើយបេះដូងឈប់លោត និងកង់រមែងស្លាប់ចាប់ផ្តើមឈរ នៅតែជាស្រមោល តូចនោះដែលជាស្រមោលនៃស្រមោល ក្នុងមួយវិនាទីវាក្លាយជាស្រមោលនៃ ស្រមោល បន្ទាប់មកទៀតវាក្លាយជាស្រមោល បន្ទាប់មកទៀតវាក្លាយជារនាស់ បន្តិច បន្ទាប់មកទៀតវាក្លាយជារូងភ្នំ បន្ទាប់មកទៀតវាក្លាយជាទន្លេ ហើយ បន្ទាប់មកទៀតវាក្លាយជាមហាសមុទ្រ ហើយមួយសន្ទុះក្រោយមកអ្នកកំពុងឈរ នៅមុខមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នកដែលឈរនៅក្បែរ សម្លៀកបំពាក់ដែលមាន រូបកាយនៅលើមេឃដែលអ្នកស្គាល់គ្នា ស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក អ្នកបាន ត្រលប់ទៅជាបុរសនិងស្ត្រីវ័យក្មេងម្តងទៀត។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ វារង់ចាំនៅទីនោះ រហូតដល់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ហើយនៅថ្ងៃមួយតួអង្គដ៏រុងរឿង

របស់ទ្រង់... ឥឡូវចាំថា នោះគឺជារូបកាយសេឡេស្ទាលមិនមែនជារូបកាយដែលមានសិរីរុងរឿងទេ។ ហើយនៅថ្ងៃណាមួយរូបកាយសេឡេស្ទាលនឹងចាកចេញពីស្ថានសួគ៌ជាមួយព្រះយេស៊ូវ។

71 “ដ្បិតខ្ញុំនិយាយសេចក្តីនេះប្រាប់អ្នករាល់គ្នា” ថែស្យាឡូនិចទី ២ ជំពូក ៥ ឬ ថែស្យាឡូនិចទី ១ ជំពូកទី ៥ មួយរឿងទៀត “ខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នកថា ខ្ញុំមិនចង់អោយអ្នកល្ងង់ទេ បងប្អូនអើយ ចំពោះអស់អ្នកដែលដេកលក់សូមកុំអោយមានទុក្ខព្រួយដូចអ្នកដទៃទៀតដែលគ្មានសង្ឃឹមនោះឡើយ។ ប្រសិនបើយើងជឿថាព្រះគ្រីស្ទបានសុគតហើយមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី សូម្បីតែអស់អ្នកដែលរួមរស់ជាមួយព្រះក៏ព្រះអង្គនឹងនាំយកទៅជាមួយដែរ។ យើងនិយាយសេចក្តីទាំងនេះប្រាប់អ្នករាល់គ្នាតាមបទបញ្ជារបស់ព្រះអម្ចាស់ យើងដែលនៅរស់ហើយនៅសេសសល់សំរាប់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់នោះ មិនត្រូវរារាំងឬរារាំងឡើយ” (ពាក្យល្អបំផុត) “រារាំងអ្នកដែលដេកលក់។ ដ្បិតត្រូវរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងបន្លឺឡើង ហើយមនុស្សស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញជាមុន។” រាងកាយសេឡេស្ទាលទាំងនេះចុះមកហើយដាក់លើរូបកាយដែលមានសិរីរុងរឿងនៅលើផែនដី។ “រីឯពួកយើងដែលនៅរស់ហើយនៅសល់ទៀតនឹងត្រូវផ្លាស់ប្តូរក្នុងពេលមួយភ្លែត គេនឹងលើកពួកគេឡើង ទៅជួបព្រះអម្ចាស់នៅលើមេឃ។”

72 “ខ្ញុំនឹងមិនដឹកពីដើមទំពាំងបាយជូរហើយនឹងមិនបរិភោគទៀតឡើយ រហូតដល់ខ្ញុំបរិភោគវាជាថ្មីជាមួយអ្នកនៅក្នុងអាណាចក្រនៃព្រះវរបិតាខ្ញុំ” ពិធីអាពាហ៍ពិពាហ៍។ អស់រយៈពេល៣ឆ្នាំកន្លះដែលការប្រឆាំងនឹងព្រះគ្រីស្ទបានបញ្ចប់រដ្ឋកាលរបស់គាត់ ពិភពលោកទាំងមូលត្រូវបានបំផ្លាញ ជនជាតិយូដាត្រូវបានគេហៅចេញ យ៉ូសែបបានបង្ហាញខ្លួនដល់ពួកសាសន៍ដទៃ ឬដល់ពួកយូដា។ សូមចាំថា នៅពេលដែលយ៉ូសែបបានបង្ហាញខ្លួនគេស្គាល់ដល់បងប្អូននោះ មិនមានវត្តមានរបស់សាសន៍ដទៃទេ។ នៅពេលដែលគាត់បានឆ្លើ... អ្នកដឹងពីរឿងរ៉ាវនោះ។ យ៉ូសែបជាគំរូដ៏ឥតខ្ចោះរបស់ព្រះគ្រីស្ទក្នុងគ្រប់លក្ខណៈ។ ហើយនៅពេលដែលយ៉ូសែបបានហៅបងប្អូនរបស់គាត់ ហើយពួកគេបានចុះមក ហើយគាត់បានមើលនិងបានឃើញបេនយ៉ាមីនតូច ហើយគាត់បានឃើញពួកគេនៅទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកគាត់... ពួកគេថា “ហេតុអ្វី អ្នកមួយនេះ! យើង—យើងមិនគួរសម្លាប់ប្អូនប្រុសរបស់យើង ឈ្មោះយ៉ូសែបទេ។” ជនជាតិយូដាឃើញថាពួកគេធ្វើខុស។

ឥឡូវនេះនៅពេលដែលព្រះគ្រីស្ទ នៅពេលដែលទ្រង់បានសម្តែងអង្គទ្រង់ឱ្យពួកគេស្គាល់។ ហើយយ៉ូសែបបានពេញ ហើយគាត់ត្រូវឃុំ ដូច្នោះគាត់បានបណ្តេញប្រពន្ធនិងកូនៗរបស់គាត់ ហើយឆ្លាំទាំងអស់និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយបញ្ជូនពួកគេទៅវិមាន។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងវត្តមានរបស់សាសន៍យូដាតែម្នាក់គត់ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាយ៉ូសែបបងប្រុសរបស់អ្នក។ ខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នក។” ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានដួលហើយចាប់ផ្តើមញើរ និយាយថា “ឥឡូវនេះយើងដឹងថាយើងនឹងទទួលបាន ព្រោះថាយើងបានសម្លាប់បងប្អូនយើង។ យើងបាននិយាយថាយើងបានសម្លាប់បងប្អូនយើង ហើយឥឡូវនេះគាត់គឺជាស្តេចដ៏អស្ចារ្យនេះ។”

73 គាត់បាននិយាយថា “ព្រះបានធ្វើវាក្នុងគោលបំណងដើម្បីសង្គ្រោះជីវិត។” នោះជាហេតុផលដែលព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើដើម្បីសង្គ្រោះពួកយើងជាសាសន៍ដទៃ។ ប៉ុន្តែពួកសាសន៍ដទៃស្ថិតនៅក្នុងវិមាន។ ហាលេលូយ៉ា! ត្រូវបានបដិសេធពីបងប្អូនរបស់គាត់ យ៉ូសែបគាត់បានយកកូនក្រមុំមួយ ហើយកូនក្រមុំជាសាសន៍ដទៃមិនមែនជាសាសន៍យូដាទេ។ ត្រឹមត្រូវ។

74 ឥឡូវ កន្លែងដែលអ្នកទៅដល់ឥឡូវ? បន្ទាប់ពីយើងបានពាក់រូបកាយដ៏រុងរឿងនេះ ហើយគឺជាគ្រាដ៏អស្ចារ្យដែលត្រូវមកដល់។ នៅពេលរូបកាយដែលមានសិរីរុងរឿង រូបកាយសេឡេស្ទាលនេះបានទៅជារូបកាយដែលមានសិរីរុងរឿង។ អ្នកទទួលបានអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេឥឡូវនេះ? បន្ទាប់មកខ្ញុំអាចដើរហើយនិយាយថា “បងប្រុស នេវីល!” ខ្ញុំសូមជូនឧទាហរណ៍មួយដល់អ្នក។ ខ្ញុំនិយាយ “បងប្រុសហ្សូម សូមឡើងទៅប៉ាប៉ានៅព្រឹកនេះ។” ទ្រង់ជាព្រះ។ យើងស្គាល់ទ្រង់ឥឡូវនេះ ទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាល។

75 មិនដែលមានការបង្កើតបាបឡើយ។ វាមិនល្អទេ មែនទេ? អំពើបាបមិនមែនជាការបង្កើតទេ។ អត់ទេ! អំពើបាបគឺជាការរង្វេងចេញ។ មានតែព្រះអាទិករមួយអង្គប៉ុណ្ណោះដែលជាព្រះ។ អំពើបាបគឺជាការបង្កូចសេចក្តីសុចរិត។ តើការផិតក្បត់គឺជាអ្វី? នាំឱ្យខូចភាពសុចរិត។ តើអ្វីទៅជាការកុហក? បង្ហាញខុសការពិត។ ពិតប្រាកដណាស់។ តើបណ្តាសារគឺជាអ្វី? ពររបស់ព្រះបានប្រែទៅជាពាក្យបណ្តាសាដល់ព្រះ ជំនួសឱ្យព្រះពរ។ អំពើបាបមិនមែនជាការបង្កើតទេ។ អំពើបាបគឺជាការរង្វេងចេញ។ ដូច្នោះសាកាំងមិនអាចបង្កើតបាបបានទេ វាគ្រាន់តែបង្វែរអ្វី

ដែលព្រះបានបង្កើតមក។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ សេចក្តីស្តាប់គ្រាន់តែជាដំណើរខូច
អាក្រក់នៃជីវិត។

76 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់នេះ—សម្គាល់ការនេះ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងដើរ ហើយ
ខ្ញុំនឹងនិយាយថា “បងប្រុសហ្សូម សូមឱ្យអ្នកនិងខ្ញុំនឹងបងប្រុសបៀលលំនិង
បងប្អូនមួយចំនួនទៀត យើងនឹងឡើងទៅប៉ាប៉ាព្រះ។ ហើយ និយាយថា សូម
ធ្វើដំណើរបន្តិច។ អ្នកជាក្មេងប្រុសចូលចិត្តភ្នំនៅពេលអ្នក...”

“មែនហើយ យើងប្រាកដជាបានធ្វើ។”

77 “អូ! មានចម្ងាយរាប់លានម៉ាយល៍នៅឆ្ងាយពីពិភពថ្មីនោះ។ ចូរចេញទៅ
ខាងក្រៅហើយជិះលើពួកគេ។”

78 “ខ្ញុំត្រូវតែ...?...ព្រះអាទិត្យរាល់ថ្ងៃឡើងខ្ពស់។ ខ្ញុំនឹងអ្នក ខណៈពេលដែល
ពួកគេកំពុងនិយាយ ខ្ញុំនឹងស្តាប់។” អេសាយ ៦៦ ត្រូវហើយ។

79 ហើយអ្នកដឹងទេ ខ្ញុំកំពុងដើរឆ្លងកាត់ទីនោះ យើងទាំងអស់គ្នា ដើរចេញ
ពីទីនោះប្រហែលជា ៥០០ ឆ្នាំ គ្រាន់តែជាដំណើរតូច មួយលាន កុំធ្វើឱ្យមាន
ភាពខុសគ្នាណាមួយ ឃើញទេ? ហើយឥឡូវនេះ—ឥឡូវស្តាប់ទៅដូចជាឆ្លុត
តែវាជាការពិត។ ឃើញទេ វាជាការពិត ពីព្រោះមិនមានពេលវេលាទេ វាជារៀង
រហូត។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំចេញទៅទីនោះ ខ្ញុំដើរឆ្លងកាត់ទីនោះ ហើយអ្នកដឹង
ថាខ្ញុំជានរណា—ខ្ញុំ—ខ្ញុំជួបនៅទីនោះ? ខ្ញុំនិយាយ “ហ្នឹងហើយ ប្រសិនបើមិន
មានបងស្រី ចច ប្រាស! ហេតុអ្វី បានជាបងស្រី ចច វាមានរយៈពេលយូរ
ចាប់តាំងពីខ្ញុំបានឃើញអ្នក។” មើលទៅដូចនាងជានិច្ច។ ឃើញទេ? នាងអាច
មានអាយុដប់លានឆ្នាំ ប៉ុន្តែនាងនៅក្មេងដូចពីមុន។ នាងកំពុងកោសនរណាម្នាក់
នៅខាងក្រោយ ហើយខ្ញុំមើលទៅនោះវាជាសត្វតោ ឈឺតា។

ខ្ញុំនិយាយ “តើព្រឹកនេះអ្នកយ៉ាងម៉េចដែរ ឈឺតា?”

80 “ម៉ែ” ដូចកូនឆ្មា។ “អូ ខ្ញុំបាននៅទីនោះនិយាយជាមួយបងស្រីមួយចំនួន
ដែលនៅជុំវិញផ្កាជំនាន់ទីនោះ យើងបានចុះនៅទីនោះប្រហែលប្រាំរយឆ្នាំ ឃើញទេ
កំពុងមើលជុំវិញ។” ឥឡូវ ស្តាប់ទៅដូចជាឆ្លុត តែវាជាការពិត។ នោះជាការពិត។
នោះជារបៀបដែលព្រះបានគ្រោងទុក។

81 ជាការប្រសើរណាស់ សូមប្រទានពរដល់ដួងចិត្តបងស្រី ចច។ គ្មានគ្រោះថ្នាក់ អ្វីអាចកើតមានឡើយ។ នៅពេលល្ងាចយើងនឹងឡើងទៅលើកំពូលភ្នំ និងនិយាយ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ខ្ញុំធ្លាប់បានរង្វេងបាត់។ អូ ខ្ញុំធ្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបនៃព្រះ ប៉ាប៉ា ហើយទ្រង់បានសង្គ្រោះខ្ញុំ។”

82 ហេតុអ្វី មនុស្សដែលព្យាយាមបង្ហាញថាឆ្គួត។ មែនហើយ បុរសម្នាក់ដែល បានសរសេរខចុងក្រោយនៃសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ ដែលត្រូវបានសរសេរនៅ លើជញ្ជាំងនៃស្ថាប័នមួយ ដែលព្យាយាមបង្ហាញសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ។ របៀបដែលទ្រង់បានអានដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សមានបាប និងរបៀបដែល ទ្រង់បានធ្វើសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ដែលបានមកដើម្បីសង្គ្រោះអ្នកនិងខ្ញុំ។ និយាយអំពីការថ្វាយបង្គំព្រះ ទេវតាមិនដឹងអ្វីទាំងអស់! ការថ្វាយបង្គំព្រះ ទេវតា ដឹងត្រឹមតែ... គាត់ឈរនៅទីនោះ ហើយត្រដាងស្លាបរបស់គាត់ទៅវិញទៅមក។ “ហាលេលូយ៉ា! ហាលេលូយ៉ា!” ប៉ុន្តែ អូ សេចក្តីមេត្តា! នៅពេលដឹងថាខ្ញុំរង្វេងបាត់ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំបានរកឃើញ ខ្ញុំបានស្លាប់ ខ្ញុំរស់ឡើងវិញហើយ! បពិត្រព្រះអង្គ ខ្ញុំជាមនុស្សបាប ខ្ញុំក្រអឺតក្រទម ហើយខ្ញុំក៏ធ្លាក់ចុះមកលើកំនរសំរាម!

83 នេះជាអ្វីដែលល្អបំផុតដែលជីវិតអាចផ្តល់ឱ្យអ្នក។ តើអ្នកធ្លាប់ចុះទៅកន្លែង ចាក់សំរាមហ្នឹងឬ? វាជាកន្លែងដែលមានក្លិនស្អុយបំផុតដែលខ្ញុំធ្លាប់មាន។ ផ្សែងចាស់នោះធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺនិងក្លិនវា។ ដាក់នៅទីនោះនៅក្នុងផ្សែងចាស់ ដែលនាំ ឱ្យឈឺនៅក្រពះរបស់អ្នក គ្រាន់តែដាក់ខាងក្នុងចេញ បន្ទាប់ពីបានយកប្រេងល្អុង។ ឃើញទេ គ្រាន់តែឈឺដូចដែលអ្នកអាចធ្វើបាន! ហើយសត្វកណ្តុរកំពុងរត់ ពាសពេញ ដោយព្យាយាមស៊ីលើអ្នក។ ហើយនោះគឺជាជីវិតដ៏ល្អបំផុត។ ហើយ បន្ទាប់មកមាននរណាម្នាក់ទៅដល់ហើយរើសអ្នក។ ហើយអ្នកពិតជាចាស់ហើយ មិនអាចជួយខ្លួនឯងបានទេ។ ហើយគ្រាន់តែយកអ្នក ហើយបង្វែរអ្នកទៅជា ក្មេងប្រុសអាយុដប់ប្រាំបីឆ្នាំ ដាក់អ្នកឡើងលើកំពូលភ្នំ សុខភាពរបស់ខ្ញុំ ខ្យល់ ដង្ហើមល្អ ដូចខ្យល់បរិសុទ្ធ ជីកទឹកត្រជាក់ល្អ។ តើអ្នកចង់ត្រលប់ទៅកន្លែង ចាក់សំរាមនោះម្តងទៀតទេ? មិនដែល មិនដែល មិនចង់ទេ ហើយមិនដែល ទៅកន្លែងចាក់សំរាមនោះទៀតឡើយ។

84 នេះគឺជាអត្ថន័យរបស់ខ្ញុំ មិត្តអើយ។ នោះជានិមិត្ត ឬការលើកឡើង អ្វីក៏ដោយ វាជានិមិត្ត។ ខ្ញុំនឹងនិយាយថាវាជានិមិត្ត ព្រោះខ្ញុំខ្លាចថានឹងធ្វើឱ្យអ្នកណាម្នាក់

និយាយថាការលើកឡើងនោះគឺជាអ្វីៗ។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះ...អ្វីដែល
 ព្រះបានធ្វើដើម្បីនាំកូនប្រុសកូនស្រីទៅឯទ្រង់។ ឥឡូវនេះ តើនរណាជាមនុស្ស
 ទាំងនេះ? តើពួកគេបានធ្វើយ៉ាងម៉េច...តើមនុស្សទាំងនេះបានធ្វើអ្វីខ្លះដើម្បី
 គុណសម្បត្តិនេះ? តើពួកគេបានធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេច? ព្រះជាម្ចាស់កាលពីដើម
 ដំបូងឡើយ មុនពេលដែលទេវតាបានបង្កើតមក...តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែល
 ដឹងថា ទ្រង់គ្មានទីបញ្ចប់? ប្រសិនបើទ្រង់មិនមែនជាព្រះទេ។ ដូច្នេះ ព្រះ នៅក្នុង
 សេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏គ្មានទីបញ្ចប់របស់ទ្រង់ ទ្រង់បានឃើញចាតុវិធីស៊ីហ្វើរីនីងធ្វើ
 ដូច្នេះ ប្រសិនបើទ្រង់បានបង្កើត។ ទ្រង់បានដាក់ឱ្យពួកគេនូវភ្នាក់ងារខាងសីលធម៌
 ដោយឥតគិតថ្លៃ។ ហើយអ្នកនៅតែមាននៅទីនោះ នោះគឺជាដើមឈើនៃការដែល
 ត្រូវនិងអ្វីដែលខុសនៅចំពោះមុខយើងគ្រប់គ្នា គឺអ្នកធ្វើការជ្រើសរើស។ ហើយលូ
 ស៊ីហ្វើរីនីងគឺជាមនុស្សទីមួយដែលដើរខុសផ្លូវ។ ហើយវាចាប់ផ្តើមគូបន្ទាប់ពីព្យាយាម
 យកទាំងអស់សម្រាប់ខ្លួនវា ព្យាយាមបដិសេធនរណាម្នាក់ ផ្សេងទៀត។ ហើយ
 នោះគឺជាកន្លែងដែលវាបានចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវសូមស្តាប់។ នោះគឺជាកន្លែងដែល
 អំពើបាបបានចាប់ផ្តើម។ ព្រះនៅក្នុងគំនិតដ៏គ្មានទីបញ្ចប់របស់ទ្រង់ បានឃើញ
 ហើយបានឃើញផ្លូវតែមួយ...

85 ឥឡូវ បងប្អូនត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើបាបអ្នកទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះនាមនៃ
 ព្រះបន្ទូលល្អរបស់ព្រះ តើអ្នកអាចដាក់ព្រះយេស៊ូវដាច់ដោយឡែកពីព្រះជាម្ចាស់
 ផ្ទាល់ដោយរបៀបណា? ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវអាចយកមនុស្សម្នាក់ទៀត ហើយ
 ធ្វើឱ្យគាត់ទៅហើយស្លាប់ ដើម្បីលោះមនុស្សនេះនៅទីនេះ ទ្រង់នឹងក្លាយជាព្រះ
 សអយុត្តិធម៌។ មានតែផ្លូវមួយទេដែលព្រះជាម្ចាស់អាចធ្វើវាបាន ជំនួសកន្លែង
 ទ្រង់ផ្ទាល់! ព្រះជាម្ចាស់បានយកនិស្ស័យជាសាច់ឈាមដែលអាចនឹងភ្នក់រសជាតិ
 នៃសេចក្តីស្លាប់ ដើម្បីដកយកទ្រនិចនិងសេចក្តីស្លាប់ចេញពីយើង ដើម្បីអោយ
 យើងបានលោះដោយព្រះអង្គផ្ទាល់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់នឹងត្រូវ
 បានថ្វាយបង្គំ។ ព្រះយេស៊ូវជាបុរសម្នាក់ ប្រាកដណាស់។ ទ្រង់ជាបុរសម្នាក់
 កើតពីស្ត្រីព្រហ្មចារីម៉ារី។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណដែលគង់នៅក្នុងទ្រង់គឺជាព្រះដែលមិន
 អាចវាស់វែងបានឡើយ នៅក្នុងទ្រង់គឺភាពពេញលេញនៃរូបកាយព្រះ។ ទ្រង់ជា
 ព្រះយេហូវ៉ា-យេរី ទ្រង់ជាព្រះយេហូវ៉ា ទ្រង់គឺជាព្រះយេហូវ៉ា-ម៉ាណាសេ ទ្រង់
 គឺជាព្រះយេហូវ៉ា ខែលរបស់យើង ជាអ្នកចិញ្ចឹមរបស់យើង អ្នកព្យាបាលរបស់

យើង ទ្រង់គឺជាអាល់ហ្វា អូមេហ្គា ជាអ្នកចាប់ផ្តើមនិងចុងបញ្ចប់ ទ្រង់ជាមនុស្ស ទីមួយនិងចុងក្រោយ ទ្រង់ជាអ្នកដែលនឹងត្រូវមក ឬសនិងពូជពង្សរបស់ជាវិឌ ជា ផ្កាយព្រឹក ហេតុអ្វី ទ្រង់ជាគ្រប់ទាំងអស់។ នៅក្នុងទ្រង់មានភាពពេញលេញនៃ រូបកាយរបស់ព្រះ។

86 ហើយសេចក្តីស្តាប់តែងតែមានដំបៅដែលធ្វើឲ្យមនុស្សឈឺ “អា!” អារក្ស និយាយថា “ខ្ញុំមានអ្នកពីព្រោះអ្នកបានស្តាប់ខ្ញុំ។ ចាក់អ្នក ខ្ញុំនឹងដាក់អ្នកនៅក្នុង ផ្លូវ។ ឈាមរបស់ចៀមនោះមិនអាចជួយអ្នកបានទេ នោះគ្រាន់តែជាឈាមរបស់ សត្វប៉ុណ្ណោះ។” ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ តាមប្រាជ្ញារបស់ទ្រង់ ទ្រង់ជ្រាបថានឹងមានកូន ចៀមយាងមកដែលត្រូវគេសម្លាប់ពីកំណើតលោកីយ។ បាទ។ ហើយពួកគេ...ទ្រង់ បានរង់ចាំពេលវេលានោះសម្រាប់ពេលវេលាដ៏ពេញលេញដែលត្រូវមក។

87 ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយនៅពេលដែលកូនចៀមនេះបានមក បុរសនេះ សាកាំងត្រូវបាន គេបោកបញ្ឆោត។ វាបានមើលជុំវិញទ្រង់ វាបាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះចូរធ្វើរបបនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ចូរធ្វើ អព្វតហេតុមួយ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមើលឃើញអ្នកធ្វើវា។ សូមឱ្យខ្ញុំមើលឃើញ អ្នកធ្វើវា។ អូហ្ន! ខ្ញុំនឹងក្រវ៉ាត់រុំមុខរបស់អ្នក វាយអ្នក។ បើអ្នកជាហោរាមែន ចូរប្រាប់ យើងថាតើអ្នកណាវាយអ្នក។” ហ្ន! “ខ្ញុំអត់ទេ—ខ្ញុំមិនជឿថាអ្នកគឺជាបុរសនោះ ទេ។ បើអ្នកជាមនុស្សនោះមែន សូមប្រាប់យើងដោយត្រង់ថាអ្នកជាអ្នកណា។” ឃើញទេ ទាំងអស់ដូចនោះ។ “អូ ប្រាប់យើងថាអ្នកគឺជាអ្នកណា!” ទ្រង់មិនបាន បើកមាត់របស់ទ្រង់សោះ។ អូ តើទ្រង់បានទាញរាមចេញពីភ្នែករបស់គាត់ហើយ!

88 ព្រះយេស៊ូវទតមើលជុំវិញសិស្សនោះ រួចមានព្រះបន្ទូលថា៖ “ខ្ញុំអាច និយាយទៅកាន់ព្រះវរបិតាខ្ញុំហើយទ្រង់នឹងចាត់ទេវតាដប់ពីរកងពលមកខ្ញុំ ប្រសិនបើខ្ញុំចង់។” លោកពីឡាតមិនបានឮ អ្នកដឹងទេ។

89 “បើអ្នកជា! ប្រសិនបើអ្នកជា។ អូ នោះមិនមែនជាទ្រង់ទេ។ ហេតុអ្វី មើលទៅ ទ្រង់ហូរឈាម។ ហេ! ទាហានខ្លះបានទៅទីនោះហើយស្តោះទឹកមាត់ដាក់ព្រះភ័ក្ត្រ របស់ព្រះអង្គ។” ស្តោះទឹកមាត់ មើលងាយទ្រង់ ទាញពុកចង្ការចេញពីព្រះភក្ត្រ ទ្រង់។ “អូ មិនមែនទ្រង់ទេ! ឥឡូវមិនមែនទ្រង់ទេ! ខ្ញុំនឹងបោះយុត្តារបស់ខ្ញុំនៅក្នុង ទ្រង់ ក្មេងប្រុស។ ខ្ញុំនឹងលើកទ្រង់ឡើងនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបានទទួលអ្នកឥឡូវនេះ!”

90 នៅពេលដែលទ្រង់បានស្រែកយំចុងក្រោយ “អេលី! អេលី! ព្រះជាម្ចាស់! ព្រះជាម្ចាស់!” នោះគឺជាមនុស្ស។ “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់បោះបង់ចោលទូលបង្គំ?”

91 នៅក្នុងសួនច្បារតែតសេម៉ានី ការចាក់ប្រេងតាំងបានចាកចេញពីទ្រង់ អ្នកដឹងទេ ថាទ្រង់ត្រូវតែស្លាប់ដូចជាមនុស្សមានបាប។ ទ្រង់បានស្លាប់ជាមនុស្សមានបាប អ្នកដឹងទេ មិនមែនបាបរបស់ទ្រង់ទេ តែជារបស់ខ្ញុំនិងអ្នក។ នោះហើយជាកន្លែងដែលសេចក្តីស្រឡាញ់ចូលមក របៀបដែលទ្រង់បានយកខ្ញុំ! អូ ហាលេលូយ៉ា! របៀបដែលទ្រង់បានយកខ្ញុំ!

92 ហើយនៅទីនោះ ទ្រង់គឺមិនអាចបើកមាត់របស់ទ្រង់បានទេ។ ទ្រនិចបាបបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំជឿថានោះគ្រាន់តែជាមនុស្សសាមញ្ញប៉ុណ្ណោះ។ ទ្រង់មិនមែនកើតពីស្ត្រីព្រហ្មចារីទេ ដ្បិតខ្ញុំបានបោះទ្រនិចបាបរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងទ្រង់។”

93 ហើយនៅទីនេះគាត់បានចូលមក ចងខ្សែបានរបស់គាត់នៅក្នុងទ្រង់ ប៉ុន្តែនោះគឺជាពេលវេលាខុស ក្មេងប្រុសអើយ! ទ្រង់បានដកខ្សែរបស់វាចេញ។ ចាប់ពីពេលនេះតទៅ វាបានបន្ទូលទុកខ្សែបាបរបស់វានៅទីនោះ។ ក្រោកឡើងនៅថ្ងៃទីបី ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកដែលបានស្លាប់ហើយបានរស់ឡើងវិញ ហើយនៅរស់ជារៀងរហូត ខ្ញុំមានកូនសោនៃសេចក្តីស្លាប់និងស្ថាននរក។” បាទ។ វាខកខានមិនបានឃើញនរណានោះទេ។ “ហើយដោយព្រោះខ្ញុំរស់ នោះអ្នកនឹងរស់ដែរ។ វាមិនទាន់លេចឡើងទេ...”

94 ថ្ងៃមួយ ៣ឬ៤ ថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ ទ្រង់បានយាងឡើងទៅឯព្រះវរបិតា ទ្រង់បានយាងត្រឡប់មកវិញ បន្ទាប់មកអ្នកខ្លះនិយាយថា “អូ ទ្រង់គឺជា...ទ្រង់—ទ្រង់ត្រូវតែជាពាក្យចរចាមរម។ ទ្រង់ត្រូវតែជាប្រភេទនៃអ្វីដែលគួរឱ្យខ្លាចអំពីបុរសនោះ។ ហើយយើង...អ្នកបានឃើញទ្រង់។ អ្នកមើលឃើញនិមិត្ត។”

“ទេ ទ្រង់គឺជាព្រះយេស៊ូវដ៏ពិត។”

95 ចូម៉ាសបាននិយាយថា “សូមឱ្យខ្ញុំមើលឃើញដែររបស់ទ្រង់និងអ្វីៗទាំងអស់ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកប្រសិនបើវាជាទ្រង់។”

96 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ។” បាននិយាយថា “តើអ្នកមានត្រីនិងនំប៉័ងនៅទីនោះទេ? នាំមកឱ្យខ្ញុំនំសាំងវិចមួយ។” ហើយពួកគេបានយកនំសាំងវិចមកឯទ្រង់ ហើយទ្រង់បានឈរនៅទីនោះហើយបរិភោគ។ បាននិយាយថា “ឥឡូវ”

តើវិញ្ញាណបរិភោគដូចខ្ញុំបានទេ? តើវិញ្ញាណមានសាច់និងឆ្អឹងដូចខ្ញុំដែរឬទេ? ឃើញទេ? ទ្រង់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាទ្រង់ហើយ។ ខ្ញុំបែបនេះ។”

97 ហើយប៉ុលបាននិយាយថា “វាមិនទាន់លេចចេញជារូបរាងពិតប្រាកដដែល យើងមានជាប្រភេទអ្វីទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាយើងនឹងមានរូបកាយដូចទ្រង់។” អ្វី? តើ គាត់ធ្លាប់មានរូបកាយបែបនោះទេ? បាទ! នៅពេលដែលទ្រង់បានសុគត ព្រះគម្ពីរ បានប្រាប់យ៉ាងដូច្នោះ: “ទ្រង់” គឺជាសព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួនម្តងទៀត “ទ្រង់បានទៅ ឋាននរកហើយបានផ្សព្វផ្សាយដល់ព្រលឹងនៅក្នុងគុក។” ហាលេលូយ៉ា! តើទ្រង់ ធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេច? ទ្រង់មានអារម្មណ៍នៃអារម្មណ៍ ទ្រង់មានសម្លេងនៃការស្តាប់ ទ្រង់មានញាណនៃការនិយាយ ទ្រង់បានផ្សព្វផ្សាយជាមួយនឹងរូបកាយដដែល ដែលខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ដែលលើកតម្កើងនៅពេលយប់។ ទ្រង់បានផ្សព្វផ្សាយដល់ ព្រលឹងដែលមាននៅក្នុងនរក ដែលមិនបានប្រែចិត្តនៅក្នុងការអត់ធ្មត់នៅសម័យ ណូអេ។

98 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់បានរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃអស់ដើម វាមិនអាចទៅរួច នោះទេ ដែលថាវាងាយគួរតែមើលឃើញពីការពុករលួយ ព្រោះហោរាដាវីឌ បានឃើញជាមុន “ខ្ញុំនឹងមិនទុកព្រលឹងទ្រង់នៅក្នុងឋាននរកទេ យើងក៏មិនទុក អោយអ្នកដទៃសុទ្ធរបស់យើងឃើញអំពើពុករលួយដែរ។ លើសពីនេះទៅទៀតសាច់ របស់ខ្ញុំនឹងសំរាកដោយក្តីសង្ឃឹម ព្រោះទ្រង់នឹងមិនទុកព្រលឹងខ្ញុំនៅក្នុងស្ថាននរក ឡើយ ហើយព្រះអង្គក៏មិនទុកអោយព្រះដ៏វិសុទ្ធរបស់យើងរលួយដែរ។” ហើយនៅ ចិតសិបពីរម៉ោងមុនពេលមានអំពើពុករលួយកើតឡើង គឺថាព្រះកាយដែលបាន ទៅផ្សព្វផ្សាយដល់ព្រលឹងដែលជាប់គុក ដែលមិនប្រែចិត្តក្នុងគ្រាដ៏អត់ធ្មត់របស់ លោកណូអេបានរស់ឡើងវិញ ហើយមនុស្សស្លាប់ក៏មានជីវិតអមតៈ ហើយទ្រង់ បានឈរ ហើយទ្រង់បរិភោគ ហើយទ្រង់បានប្រាប់យើងថាទ្រង់គឺជាមនុស្ស។ ហា លេលូយ៉ា!

99 នោះហើយជារបៀបដែលយើងនឹងឃើញទ្រង់បងប្រុស អ៊ីវ៉ាន់ ។ នោះគឺជា ពេលដែលទ្រង់នឹងឡើងគ្រងរាជ្យលើដាវីឌ។ ហាលេលូយ៉ា! នោះជាពេលដែល យើងដើរចុះឡើងឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងធ្វើដំណើរជាមួយអ្នកឆ្លងកាត់ភ្នំអស់រយៈពេល មួយលានឆ្នាំ។ គ្រាន់តែពីរថ្ងៃ តែពីរបីនាទី យើងនឹងឆ្លងកាត់ទីនោះ។

100 បងស្រីរូង បាននិយាយថា ហើយវាដល់ពេលដែលត្រូវញ៉ាំហើយអ្នកដឹងទេ... ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងស្រីរូង តើពេលនេះអ្នកនៅឯណា? ខ្ញុំមិនបានឃើញអ្នក ទេ...ហាក់ដូចជាខ្ញុំដូចជាវាមានរយៈពេលដប់ប្រាំនាទី។”

“អូ នោះគឺជាពីរពាន់ឆ្នាំមុន បងប្រុសប្រាណហាំ។”

101 “អ៊ូ-ហ៊ូ។ តើអ្នកមានអារម្មណ៍យ៉ាងណា?” អូ ពិតណាស់អ្នកមិនអាចមាន អារម្មណ៍អ្វីក្រៅពីអារម្មណ៍ល្អទេ។

102 “និយាយថា មកទីនេះក្នុងប្រុស ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកនូវអ្វីទាំងអស់ បងប្អូនប្រុស ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ នេះគឺជាប្រភពទឹកនៅទីនេះល្អបំផុតដែលអ្នកមិនធ្លាប់ បានផឹក។ ហើយ អូ យើងនឹងទទួលបានកេសជ្ជៈត្រជាក់។ ខ្ញុំនឹងទៅដល់ទីនោះ ហើយទទួលបានផ្លែទំពាំងបាយជូរដ៏ធំមួយ ហើយយើងទាំងអស់គ្នានឹងអង្គុយនៅ ទីនោះហើយបរិភោគវា។” តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ? នោះជាអ្វីដែលល្អ។ វាគ្រាន់តែ អស្ចារ្យ។

103 តើយើងទទួលបានវាដោយរបៀបណា? តើយើងដឹងវាដោយរបៀបណា? ព្រះជាម្ចាស់មុនកំណើតពិភពលោកបានតម្រូវទុកជាមុនសម្រាប់យើង! នរណា? អ្នកដែលស្ថិតនៅក្នុងទឹកដីសន្យា។

...បានតម្រូវយើងឱ្យទទួលសិទ្ធិជាកូនចិញ្ចឹមនៃព្រះយេស៊ូ
គ្រីស្ទ...តាមព្រះហឫទ័យនៃព្រះ
សរសើរដល់សិរីល្អរបស់ទ្រង់...

ដែលយើងអាចសរសើរទ្រង់ដូចដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល។ នោះគឺជាអ្វីដែល ទ្រង់គឺជាព្រះ។ យើងចង់សរសើរទ្រង់។

...ចូរសរសើរតម្កើងសិរីរុងរឿងនៃព្រះគុណដែលព្រះអង្គបានប្រោស
ប្រទានអោយយើងអាចគាប់ព្រះហឫទ័យ ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់។
(នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយើងត្រូវបានទទួលយក។)

ដោយយើងទទួលបានការលោះតាមរយៈឈាមការលើកលែងទោស
របស់អំពើបាប...

104 ខ្ញុំត្រូវត្រឡប់ទៅជាកូនចិញ្ចឹមវិញ តែខ្ញុំចង់ឈប់ត្រង់ “បាប” នៅទីនេះមួយ នាទី។ “បាប” តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញទេ? អ្នកដឹងថាព្រះមិនថ្កោលទោស

មនុស្សមានបាបដែលបានធ្វើបាបទេ? ទ្រង់ថ្កោលទោសគាត់ដែលជាមនុស្សមានបាប។ ប្រសិនបើមនុស្សមានបាបជក់បារី ទ្រង់នឹងមិនថ្កោលទោសគាត់ទេ។ គាត់ជាមនុស្សមានបាប យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ទ្រង់មិនមានបាបទេ អ្នកធ្វើបាបមិនមែនទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែជាមនុស្សមានបាបម្នាក់ ឃើញទេ ទ្រង់មិនមានបាបទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកជាមនុស្សមានបាប អ្នកគឺជាគ្រីស្ទាន។ អ្នកកត់សំគាល់នៅទីនេះគាត់កំពុងនិយាយទៅកាន់ព្រះវិហារ។ រក្សានាងឱ្យត្រង់។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? “ការអត់ទោសបាប” បា-ប ។ យើងប្រព្រឹត្តអំពើបាប។ ប៉ុន្តែមនុស្សមានបាបគ្រាន់តែជាមនុស្សមានបាបប៉ុណ្ណោះ ព្រះមិនអភ័យទោសឱ្យគាត់ទេ។

105 ឥឡូវ អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ គាត់បានចេញទៅខាងក្រៅហើយ បាញ់បុរសម្នាក់។ តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីអំពីវា?” នេះមិនមែនជាការងាររបស់ខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ ខ្ញុំជាអ្នកអធិប្បាយ។ ច្បាប់នឹងយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះរឿងនេះ ពួកគេជាអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់។ ពួកគេគឺជា... “មែនហើយ” និយាយថា “គាត់បានធឺតក្បត់។” ថា នោះ—វាអាស្រ័យលើច្បាប់។ នោះគឺវាងគាត់និងច្បាប់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ ខ្ញុំមិនធ្វើកំណែទម្រង់មនុស្សទេ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យពួកគេប្រែចិត្តជឿ។ ខ្ញុំជាគ្រូអធិប្បាយ ឃើញទេ មុខជំនួញរបស់ខ្ញុំដើម្បីនាំគាត់ទៅព្រះ។ បើគាត់ធ្វើបាប វាជាជំនួញរបស់គាត់ គាត់ជាមនុស្សមានបាប។ ព្រះថ្កោលទោសគាត់នៅកម្រិតខ្ពស់។ គាត់ជាមនុស្សមានបាបដែលត្រូវចាប់ផ្តើមជាមួយ គាត់ត្រូវបានគេថ្កោលទោសថានឹងចាប់ផ្តើមជាមួយគាត់។ គាត់មិនបានសូម្បីតែមូលដ្ឋានដំបូង គាត់—គាត់—គាត់នៅទីនេះ។ គាត់ជាមនុស្សមានបាបម្នាក់ដែលត្រូវចាប់ផ្តើមជាមួយគាត់។ គាត់មិនមានបាបទេ គាត់ជាមនុស្សមានបាប។

106 អ្នកមិនអាចចេញមកនិយាយថា “នេះភាគច្រើនគឺយប់ហើយ នេះមិនមែនយប់ទេ។” ទេ វាពេញមួយយប់ គឺពេញមួយយប់។ នោះជាអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល។ ត្រឹមត្រូវហើយ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សមានបាបប៉ុណ្ណោះ។ “ឥឡូវនេះ គាត់បានធ្វើរឿងនេះ ច្រើនវែបនេះគឺយប់ ហើយនេះគឺយប់ដ៏ក្លីច្បាស់នៅទីនេះ។” ខ្ញុំដឹង ប៉ុន្តែវាពេញមួយយប់ នោះហើយ។ ឃើញទេ?

107 ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ “ភាគច្រើនវែបនេះក្លីនៅទីនេះ។” ទេ វាគ្រាន់តែជាពន្លឺ ឃើញទេ តែពន្លឺ អ្នកមិនអាចនិយាយបានថាប៉ុន្មានទេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ

ប្រសិនបើគាត់ជាចំណុចខ្មៅនៅក្នុងរឿងនេះ នោះវានឹងមានភាពងងឹតនៅក្នុងនោះ។

108 ដូច្នោះ “បាប” បា-ប យើងមានការអភ័យទោសពីអំពើបាបរបស់យើងតាមរយៈ(អ្វី) ព្រះលោហិត ដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់។

...នេះបើយោងតាមព្រះទ័យដ៏បរិសុទ្ធ...

109 តើយើងភ្លេចវាដោយរបៀបណា? ដោយសារយើងសក្តិសម យើងធ្វើអ្វីមួយដើម្បីអត់ទោសបាបរបស់យើង? តើទ្រង់ជាអ្វី?

...ព្រះគុណ

110 អូ ខ្ញុំអើយ! គ្មានអ្វីដែលនៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំដែលខ្ញុំនាំមកទេ។ គ្មានអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានទេ មិនមានរឿងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ មើល! ទ្រង់បានតម្រូវទុកខ្ញុំជាមុន ទ្រង់បានហៅខ្ញុំ ទ្រង់បានជ្រើសរើសខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនដែលជ្រើសរើសទ្រង់ទេ។ ទ្រង់បានជ្រើសរើសខ្ញុំ ទ្រង់បានជ្រើសរើសអ្នក ទ្រង់បានជ្រើសរើសយើងទាំងអស់គ្នា។ យើងមិនបានជ្រើសរើសទ្រង់ទេ។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “អ្នកមិនបានជ្រើសរើសខ្ញុំទេ ខ្ញុំបានជ្រើសរើសអ្នក។” ទ្រង់មានប្អូលថា “គ្មានអ្នកណាអាចមកឯខ្ញុំបានទេលើកលែងតែព្រះវរបិតាខ្ញុំនាំគេមកមុន ហើយអស់អ្នកដែលព្រះបិតាដែលបានប្រទានមកឯខ្ញុំនឹងមករកខ្ញុំ។ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវបានបាត់បង់ លើកលែងតែកូនប្រុសនៃសេចក្តីវិនាស ដើម្បីបំពេញព្រះគម្ពីរ—បទគម្ពីរ។” អ្នកឃើញទេ? បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអស់អ្នកដែលព្រះបិតាប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។”

111 អូ ខ្ញុំយឺតពេលហើយមែនទេ? ហើយខ្ញុំនឹងមិនចាកចេញពីនេះទេ។ ខ្ញុំមិនទាន់ចាប់ផ្តើមទេ។ សូមឱ្យខ្ញុំប្រញាប់ឡើង ខ្ញុំត្រូវទៅរកអ្វីមួយនៅទីនេះភ្លាមៗហើយយើងប្រញាប់។ ខ្ញុំត្រូវត្រលប់ទៅរកការសុំជាកូនចិញ្ចឹមនេះបន្តិច។ អូ អ្នកនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំត្រឹមតែ—ត្រឹមតែមួយនាទី? សូមយកវានៅទីនេះ អ្នកខ្លះនៃប្រជាជនទាំងនេះសុទ្ធតែមកពីហ្សកហ្សីនៅទីនេះសម្រាប់តែយប់នេះ សូមប្រទានពរដល់បេះដូងរបស់ពួកគេ។ ឥឡូវនេះ បងប្រុសហ្សកហ្សីនិងរដ្ឋតិចសាស់និងអ្នកមកពីកន្លែងណាសូមស្តាប់ខ ៥ នេះ។ ទុកឱ្យវានៅពីរបីនាទី។

ដោយយើងបានតម្រូវទុកជាមុន—ទៅ...

112 តើពាក្យអ្វី “ទៅ” មានន័យថាពាក្យ “ទៅ”? វាមានន័យថាមានអ្វីមួយដែលយើងកំពុងចូលមក។ “ខ្ញុំនឹងទៅរកប្រភពទឹក។ ខ្ញុំនឹងទៅឯកៅអី។” តើអ្នកយល់ទេ? “ខ្ញុំកំពុងទៅកាន់តុ។”

ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានតម្រូវយើងទុកជាមុនសំរាប់ជាកូនចិញ្ចឹមដោយព្រះ យេស៊ូគ្រីស្ទផ្ទាល់ តាមព្រះគុណដ៏ឧត្តមរបស់ទ្រង់

113 ព្រះគុណដ៏ឧត្តមប៉ុន្មាន? តើព្រះគុណដ៏ឧត្តមជាអ្វីទៅ? របស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ ព្រះគុណដ៏ឧត្តមផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់តាមព្រះទ័យផ្ទាល់ខ្លួននៃទ្រង់។

114 ឥឡូវ អ្វីទៅជា “កូនចិញ្ចឹម”? ឥឡូវសូមឱ្យខ្ញុំទទួលបានវាឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើ...ខ្ញុំមិនមានពេលវេលាដើម្បីឆ្លងកាត់រឿងនេះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងវាយវា។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើមានសំណួរអ្នកអាចសួរខ្ញុំបន្តិចក្រោយមកនៅក្នុងសារ ឬអ្វីមួយ។ សូមស្តាប់។ កូនចិញ្ចឹមរបស់អ្នកមិនមែនជាកំណើតរបស់អ្នកទេ។ កូនចិញ្ចឹមរបស់អ្នកគឺជាកន្លែងរបស់អ្នក។ នៅពេលដែលអ្នកបានកើតជាថ្មី យ៉ូហាន ១:១៧ ខ្ញុំជឿថា នៅពេលដែលយើងបានកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយើងគឺជាកូនរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែយើងត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុន។ នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនាំអ្នកទៅ កូនប្រុសនៅថ្ងៃចុងក្រោយ អ្នកឃើញទេ ទៅ...ឃើញទេ? យើងត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនដើម្បី (ទៅ) ជាកូនចិញ្ចឹម។

115 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះយើងនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ នេះគឺជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យពេនទឹកស្អុលយឺតចាប់បន្តិច។ ពួកគេនិយាយ “ខ្ញុំកើតជាថ្មីហើយ! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ!” មិនអីទេ។ អ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទេ។ សូមមើល អ្នកត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនឱ្យក្លាយជាកូនចិញ្ចឹម។ ជាកូនចិញ្ចឹម កន្លែងកូនប្រុស។

116 ខ្ញុំនៅជិតរឿងនោះណាស់ ព្រោះបើយើងបានប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំនៅជិតវាដែរ អ្នកមិនអាចលឺនៅខាងក្រោយបានទេ។ ខ្ញុំគឺ...

117 ឃើញទេ កូន។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងពីច្បាប់នៃកូនចិញ្ចឹមនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់? ជាការពិតអ្នកបានមើល។ កូនប្រុសម្នាក់បានកើតមក។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំមានវានៅក្នុងសេចក្តីអធិប្បាយខ្លះៗ។ តើនោះជាអ្វី ជាហ្វែន អ្នកចាំទេ? វានៅលើថែប។ អូ តើនោះជាអ្វីទៅ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានវាយប្រហារលើវា។ អូ

មែនហើយ ខ្ញុំរកឃើញហើយ សូមអ្នកស្តាប់ទ្រង់ សូមអ្នកស្តាប់ទ្រង់។ ការសុំជាកូនចិញ្ចឹម។

118 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ នៅពេលដែល—នៅពេលក្មេងកើតក្នុងគ្រួសារ គាត់ជាក្មេងម្នាក់នៅពេលគាត់កើតមក ពីព្រោះគាត់កើតពីឪពុកម្តាយ គាត់គឺជាកូនប្រុសរបស់គ្រួសារនិងជាអ្នកស្នងមរតករបស់ទាំងអស់។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែកូនប្រុសនេះត្រូវបានចិញ្ចឹមដោយគ្រូ។ កាឡាទីជំពូក ៥ ខ១៧ ដល់ខ ២៥។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ទ្រង់ត្រូវបានចិញ្ចឹមបីបាច់ដោយគ្រូ បង្ហាញអ្នក ដាំអ្នក ជាគ្រូ។ ឧទាហរណ៍ ឥឡូវ ប្រសិនបើខ្ញុំមានកូនប្រុសកើតមក និយាយថា ខ្ញុំជាឪពុកហើយ...

119 ហើយនោះជាហេតុផលនៅក្នុង គម្ពីរយើងដែរ តើមានមនុស្សប៉ុន្មានអ្នកដែលគិតថាការអានគូរឱ្យអស់សំណើចនៅក្នុង គម្ពីរយើងដែរ បាននិយាយថា “នៅក្នុងផ្ទះរបស់ព្រះបិតាខ្ញុំមានវិមានជាច្រើន?” ផ្ទះមួយវិមានជាច្រើន។ ឃើញទេ? ពិតជានៅក្នុង—នៅក្នុងថ្ងៃដែលព្រះគម្ពីរត្រូវបានបកប្រែសម្រាប់ យើងដែរ ផ្ទះមួយគឺជា “ដែន។” “នៅក្នុងដែនរបស់ព្រះបិតាខ្ញុំមានវិមានជាច្រើន។” មិនមែននៅក្នុងផ្ទះវិមានទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ត្រូវបានគេហៅថាជាឪពុកនៃដែននេះ។ ពួកគេមានព្រះគម្ពីរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលមានលក្ខណៈដូច្នោះ។

120 នៅពេលដែលឪពុកមានដីស្រែធំមួយពាន់ហិចតាដ៏ធំមួយឬអ្វីផ្សេងទៀត គាត់មានមនុស្សមួយក្រុមរស់នៅទីនេះ។ គាត់បានជួលឈ្នួលដែលរស់នៅទីនេះដើម្បីមើលថែច្រៀម គាត់មានអ្នកខ្លះនៅទីនេះដើម្បីមើលថែរក្សាសត្វគោ។ គាត់មានខ្លះនៅទីនេះដែលបានឡើងទៅជួរខាងលើឡើងនៅទីនោះ ចម្ងាយមួយរយម៉ាយល៍ ហើយគាត់មានខ្លះនៅទីនេះថែរក្សាពពែ ហើយគាត់មានខ្លះមើលកូនលានិង—និងរឿងផ្សេងគ្នា។ គាត់—គ្រាន់តែមានអាណាចក្រធំមួយ។ ហើយគាត់បានជិះលើសត្វលាវរបស់គាត់ ហើយគាត់បានជិះទៅពួកគេម្នាក់ៗ ហើយមើលពីរបៀបដែលពួកគេកំពុងចុះសម្រុងគ្នា ច្រៀមកាត់រោមនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ គាត់មិនមានពេលទេ...

121 អ្នកមិនអាចលឺខ្ញុំទេពេលខ្ញុំដើរចេញពីទីនោះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងព្យាយាមនៅទីនេះវិញ។ តើអ្នកអាចលឺខ្ញុំឥឡូវនេះទេ នៅទីនេះ? មើល។

122 គាត់បានជិះចេញទៅ ហើយទៅឆ្ងាយដោយព្យាយាម—ដើម្បីថែរក្សា—របស់គាត់—នគរបស់គាត់។ ដូច្នោះឥឡូវនេះគាត់ចង់បាន... កូនប្រុសនោះនឹងក្លាយជាអ្នកស្នងមរតកនៃអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់មាន។ គាត់ជាអ្នកស្នងមរតក។

123 ហើយនៅពេលដែលយើងបានកើតនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ គឺតាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងគឺជាអ្នកស្នងមរតកនៃស្ថានសួគ៌ អ្នកទទួលមត់ករូមជាមួយព្រះយេស៊ូវ ព្រោះព្រះអង្គបានជំនួសយើង។ ព្រះអង្គបានក្លាយជាយើង (អំពើបាប) ដើម្បីអោយយើងក្លាយទៅជាព្រះអង្គ (សេចក្តីសុចរិត)។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានក្លាយជាខ្ញុំ ដែលខ្ញុំអាចក្លាយជាទ្រង់ ឃើញទេ អ្នកទទួលមរតកជាមួយទ្រង់។ ហ្នឹងហើយ ឥឡូវ ត្រូវចាំថា ចំពោះអ្នករាល់គ្នា។

124 ឥឡូវនេះ ចាំថា ព្រះជាម្ចាស់បានតម្កល់អ្នកទុកជាមុន ដោយការដឹងមុន ថាអ្នកនឹងចូលមកនេះ។ អ្នករាល់គ្នាយល់ពីវា លើកដៃឡើង ឃើញទេ? ព្រះជាម្ចាស់ដោយដឹងមុនបានកំណត់ទុកអ្នកឱ្យមកទឹកដីសន្យា។ តើអ្វីទៅជាទឹកដីសន្យាសម្រាប់គ្រីស្ទបរិស័ទសព្វថ្ងៃនេះ? គ្រាន់តែលើកដៃឡើងបើដឹង។ “ការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នកនិងកូនៗ របស់អ្នកចំពោះអ្នកដែលនៅឆ្ងាយ។ ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថានៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់យើងនឹងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់យើងមកលើមនុស្សទាំងអស់ កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នក។” ហើយនៅក្នុងគម្ពីរអេសាយ ២៨:១៨ “សិក្ខាបទត្រូវតែស្ថិតនៅលើសិក្ខាបទមួយបន្ទាត់ម្តងៗ។ នៅទីនេះបន្តិចនៅទីនោះបន្តិច។ ប្រកាន់ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលល្អ។ ខ្ញុំនឹងនិយាយទៅកាន់ប្រជាជននេះដោយយកបបូរមាត់ផ្សេងនិងភាសាផ្សេងទៀត។ ហើយនេះគឺជាអ្វីដែលនៅសល់—ទឹកដីដែលនៅសល់ជាទឹកដីថ្ងៃសប្តិហែនដែលខ្ញុំបានប្រាប់អោយពួកគេចូល។ ហើយចំពោះរឿងទាំងអស់នេះ ពួកគេមិនស្តាប់ទេ តែពួកគេគ្រវីក្បាល ហើយដើរចេញទៅ។ ហើយនឹងមិនស្តាប់ទេ។” ឃើញទេ? យ៉ាងពិតប្រាកដ។

125 តើវាជាអ្វី? គឺដូចជាមនុស្សទាំងនោះដែលបានធ្វើដំណើរមកពីកាណានបូពីស្រុកអេស៊ីប គ្រប់ផ្លូវទាំងអស់ឆ្លងកាត់ទិរហោឋាន ហើយនៅជាប់ជិតល្មមនឹងភ្នក្សរសជាតិទំពាំងបាយជូរដែលចេញពីដី។ បងប្រុស នៅទីនោះ ពួកគេចង់អោយខ្ញុំទាញវាមកវិញនៅលើហេព្រើរ ៦។ តើខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចម្តេច? ពួកគេជាអ្នកជឿព្រំដែនពួកគេនឹងមិនដែលទៅណាឡើយ! ពួកគេមិនអាចទៅបានទេ។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “របស់យើង...”

ពួកគេថា “បុព្វបុរសរបស់យើងបរិភោគនំម៉ាណានៅវាលហោស្ថាន។”

126 ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេ ម្នាក់ៗ ស្លាប់។” ដែលត្រូវបានបំបែក។ ពួកគេ ម្នាក់ៗ ស្លាប់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំគឺជានំប៉័ងជីវិតដែលមកពីព្រះពីស្ថានសួគ៌។ មនុស្សដែលបរិភោគនំប៉័ងនេះ គាត់នឹងមិនស្លាប់ឡើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ មែនហើយ គាត់នឹងទទួលបានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ប្រសិនបើគាត់បរិភោគនេះ ខ្ញុំគឺជាដើមឈើជីវិត ពីស្ថានច្បារអេដែន។”

127 ឥឡូវនេះ សូមមើល មនុស្សទាំងនេះបានមកជិតណាស់! ឃើញទេ ប្រសិនបើអ្នកកត់សំគាល់នៅក្នុងគម្ពីរហេព្រើរ៦ នឹងមិនត្រលប់ទៅចំនុចនោះទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងហេព្រើរ ៦ “ប្រជាជនទាំងនេះបានចូលរួមចំណែក សូមចូលមកជិត ហើយបានភ្នក់អំណោយទាននៃព្រះវរបិតា។” ពួកគេបានអង្គុយនៅជុំវិញ ពួកគេបានឃើញការជាសះស្បើយ ពួកគេបានឃើញមនុស្សនៅក្នុងអំណាចរបស់ព្រះ ពួកគេបានឃើញជីវិតបានផ្លាស់ប្តូរ ប៉ុន្តែពួកគេនឹងមិនដាក់ដៃលើវាទេ។ ទេ។ អត់ទេ។ “ហើយបានភ្នក់នូវអំណាចនៃលោកិយដែលត្រូវមក ហើយប្រសិនបើពួកគេព្យាយាមពួកខ្លួន គេម្តងទៀតចំពោះការប្រែចិត្ត ឃើញថាពួកគេ—គេឆ្កាងព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយ ហើយរាប់លាយនៃសម្ព័ន្ធមេត្រីដែលគេបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ...”

128 “ខ្ញុំជាសមាជិកក្រុមជំនុំដែលជឿលើការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។” វាល្អដូចអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ ប៉ុន្តែអ្នកមិនបានគ្រប់គ្រាន់ទេ។ ឃើញទេ? បាទមែនហើយ។ ទីរហោស្ថានបានញែកពួកគេចេញ។ បាទ មិនចេះរឹងស្ងួត។ ពួកគេមាន—ពួកគេមានពស់លង្ហិននិង—អាសនៈលង្ហិន ហើយអ្វីៗទាំងអស់នៅទីនោះគឺការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែពួកគេបានចូលទៅក្នុងទឹកដីប៉ាឡេស្ទីនដើម្បីសម្រាក។ អត់...

129 រកមើលនៅក្នុងហេព្រើរ ៤ តើគាត់មិនបាននិយាយទេឬអី? “ការសម្រាកមួយផ្សេងទៀត”? ព្រះបានបង្កើតថ្ងៃទី៧ ហើយអោយពួកគេសំរាកនៅថ្ងៃទី៧។ កន្លែងផ្សេងទៀតដែលគាត់បាននិយាយអំពីថ្ងៃសម្រាក “ហើយសព្វថ្ងៃនេះនៅក្នុងជារីឌ៍។” បន្ទាប់មកទ្រង់ក៏ប្រទានការសំរាកដល់ពួកគេមួយទៀត “អស់អ្នកដែលនឿយហត់និងផ្ទុកធ្ងន់អើយចូរមករកខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងអោយអ្នកសំរាក។” បញ្ចូលទៅក្នុងការសម្រាកនេះ! សម្រាប់ពួកយើងដែលបានចូលក្នុងការសំរាកនេះបានឈប់ពីការងាររបស់យើងហើយ ដូចព្រះបានធ្វើពីថ្ងៃឈប់សម្រាករបស់ទ្រង់។ ពិតប្រាកដ

ណាស់។ មានថ្ងៃឈប់សម្រាករបស់អ្នក។ មានការសម្រាកពិតប្រាកដរបស់អ្នក នៅក្នុងទឹកដីសន្យានេះ។

130 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាការសន្យារបស់ប្រជាជន។ ហើយហេតុអ្វីបានជា ពួកគេចង់បានត្រូវអធិប្បាយដែលមានការអប់រំខ្ពស់ដែលនឹងអោយពួកគេស្លៀក ខ្លីហើយកាត់សក់បាន ហើយលាបបបូរមាត់និងបុរសដែលលេងលែងស៊ីសង និងដឹកស្រាបៀរនិងនិយាយរឿងកំប្លែងអាសអាភាស ហើយបន្តទៅមុខទៀត ហើយហៅខ្លួនឯងថាជាសមាជិកក្រុមជំនុំ? ហេតុអ្វីពួកគេនឹងយករបស់បែបនេះ ហើយបដិសេធការដឹកនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ហេតុអ្វី ព្រះគម្ពីរនិយាយថា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺមុតជាងដាវមុខពីរដែលកាត់ឆ្អឹង។ ហើយថែមទាំងស្គាល់ គំនិតក្នុងចិត្តទៀតផង។ ត្រូវហើយ សូម្បីតែគំនិតក្នុងគំនិត!

131 ហើយបើយើងស្រឡាញ់លោកិយ៍ប្តរបស់លោកិយនោះសេចក្តីស្រឡាញ់ របស់ព្រះមិនមាននៅក្នុងយើងទេ។ “មនុស្សជាច្រើនត្រូវបានគ្រាសហៅ មាន តិចតួចណាស់ដែលត្រូវបានជ្រើសរើស រីឯទ្វារដែលនាំទៅរកជីវិតនោះចង្អៀត ហើយតូចផងគឺជាផ្លូវដែលនាំទៅដល់ជីវិត ហើយមានមនុស្សតិចតួចទេដែល នឹងរកឃើញ។ នៅគ្រានោះមនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំហើយអង្គុយនៅលើនគរ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ជាមួយអំប្រាហាំ អ៊ីសាក និងយ៉ាកុប។ រីឯកូនចៅរបស់ ព្រះរាជ្យព្រះជាម្ចាស់ត្រូវគេជេញចេញថា ‘ឱព្រះអម្ចាស់អើយ យើងខ្ញុំមិនបានធ្វើការ នេះនៅក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះអង្គទេឬអី? តើយើងមិនបានផ្សព្វផ្សាយទេឬ? តើ យើងមិនមែនជាបណ្ឌិតដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះហើយបុព្វជិតដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះនោះទេ ឬ?’ ខ្ញុំមិនដែលស្គាល់អ្នកទេ។ ចាកចេញពីខ្ញុំទៅអ្នកជាមនុស្សទុច្ចរិត ខ្ញុំមិនស្គាល់ អ្នកទេ។’ មិនមែនទាំងអស់ដែលនិយាយថា៖ ‘ព្រះអម្ចាស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ’ នឹង ចូលទៅបានទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះរ៉បិតាខ្ញុំដែលគង់នៅ ស្ថានសួគ៌ គឺជាអ្នកដែលចូលទៅ។”

132 អ្នកកំពុងចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យានេះ។ តើយើងអាចចូលក្នុងវាដោយ របៀបណា? យើងត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុន។ ក្រុមជំនុំដោយការដឹងមុនរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ ត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុន (ទៅអ្វី?) ដើម្បីកិត្តិយស ដោយព្រះគុណ របស់ទ្រង់ ចំពោះសិរីរុងរឿង និងការថ្វាយបង្គំនិងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ប៉ាប៉ា ដែលអង្គុយនៅខាងក្រោយនោះតាំងពីដំបូង តាំងនៅដោយខ្លួនឯង ចង់បាន

អ្វីដែលត្រូវថ្វាយបង្គំ ដូច្នោះទ្រង់បានកំណត់ទុកជាមុននិងបានកំណត់ទុកក្រុមជំនុំ មួយនិងមុនពេលគ្រឹះនៃលោកិយនេះ ហើយដាក់ឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅក្នុង សៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម នៅពេលពួកគេ...ត្រូវគេសម្លាប់នៅមុនកំណើតលោកិយ ដើម្បីអោយគេអាចឃើញសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអង្គនិងការសរសើរតម្កើង ព្រះអង្គនៅពេលចុងក្រោយ។ នៅពេលដែលនឹងប្រមូលអ្វីទាំងអស់នៅក្នុងបុរស ម្នាក់នោះ គឺព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។រី! សូមថ្វាយសិរីល្អ! នោះហើយ។ នោះគឺគ្រាន់តែ... ហើយនោះជាការត្រឹមត្រូវនៅទីនោះ បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំ។ សូមអ្នកកុំផ្លាស់ ពីនោះ។

133 ព្រះដោយព្រះគុណនៃការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់ បានហៅអ្នក។ ព្រះជាម្ចាស់ ដោយសារព្រះគុណនៃការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់បានញែកអ្នករាល់គ្នាជាបរិសុទ្ធ។ ព្រះដោយព្រះគុណនៃការជ្រើសរើសនិងអំណាចរបស់ទ្រង់ បានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក ឱ្យអ្នក ហើយដាក់អ្នកចូលទៅក្នុងទឹកដីនៃការសម្រាកនេះ។ អស់អ្នកដែលបាន ចូលក្នុងការសំរាកនេះបានឈប់ពីផ្លូវវង្វេងរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានឈប់ពីការងារ របស់ពួកគេដូចព្រះបានធ្វើពីទ្រង់។ ពួកគេមានអំណរដែលមិនអាចនិយាយបាន និងពេញដោយសិរីល្អ! ដើមឈើនៃជីវិតកំពុងតែរីកដុះដាលនៅក្នុងពួកគេ។ ពួកគេ មានភាពអត់ធ្មត់ សុភាព សប្បុរស អត់ធ្មត់ បានធ្វើឱ្យមានជំនឿ ស្ងួតបូត សុភាពរាបសា ជាដើម។ ដើមឈើនៃជីវិតកំពុងតែរីកដុះដាលនៅក្នុងពួកគេ ពីព្រោះក្តីសង្ឃឹមរបស់ពួកគេត្រូវបានបោះយុថ្កានៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ការធ្វើ បន្ទាល់ពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធច្រើបន្ទាល់ដោយមានទិសដៅនិងការអស្ចារ្យតាម ពួកអ្នកជឿ។ “ទិសដៅទាំងនេះនឹងមានដល់អស់អ្នកដែលជឿ។” នៅពេលដែល ពួកគេធ្វើដំណើរទៅ ពួកគេបានព្យាបាលមនុស្ស ឈឺ ពួកគេដេញអារក្ស និយាយ ភាសាដទៃ ពួកគេបានឃើញការនិមិត្ត។ ពួកគេ...ហើយពួកគេដើរជាមួយព្រះ ពួកគេនិយាយជាមួយព្រះ។ មិនមានអារក្សណាអាចផ្លាស់ប្តូរពួកគេបានទេ ពួកគេ នៅតែស្មោះត្រង់...?... ដោយបំភ្លេចរឿងទាំងនោះនៅអតីតកាល ពួកគេឈាន ឆ្ពោះទៅរកការហៅដ៏ខ្ពស់បំផុតក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ពួកគេនៅទីនោះ។ ពួកគេ នៅទីនោះ។ នោះហើយជាព្រះវិហារ។

134 តើពួកគេទៅដល់ទីនោះដោយរបៀបណា? អ្នកមិនអាចនិយាយបានទេ “មែនហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ជ្រាប នៅថ្ងៃមួយខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមជក់បារី ហើយ

ខ្ញុំបានធ្លាក់ចុះ បន្ទាប់មកខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមិនចង់ទេ...” អូ! ទេ ទេ ទេ ទេ។

135 ការតម្កល់ទុកជាមុន! ទ្រង់បានត្រាស់ហៅយើង ហើយនៅពេលដែលយើង ដើរតាមទ្រង់គឺនៅពេលដែលយើងនិយាយថា “ព្រះអើយយើងបានរងរងបាត់ ហើយមិនធ្វើវិញ។ យើងមិនមានគំនិតសូម្បីតែដើម្បីសង្គ្រោះខ្លួនឯង។ យើងជា ធម្មជាតិរបស់សត្វជ្រូក យើងជាសត្វជ្រូកតាំងពីចាប់ផ្តើមដំបូង។”

136 អ្នកចេញទៅរកបិតជ្រូកហើយមើលទៅពង្រួសចាស់ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ មើលនៅទីនេះ គ្រោងឆ្អឹងចាស់ ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ។ វាមិនត្រឹមត្រូវ ទេ ដែលអ្នកដឹក។”

137 នាងនិយាយថា “អច អច។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ វាគ្រាន់តែជាអ្វីដែល អ្នកមានដើម្បីសន្សំខ្លួនឯងប៉ុណ្ណោះ។ នោះជាការពិត។

138 អ្នកនិយាយថា “ស្ត្រីអើយ អ្នកមិនគួរស្លៀកសម្លៀកបំពាក់បែបនេះទេ អ្នកគួរតែ ស្លៀកពាក់យ៉ាងស្អាត។ អ្នកគួរតែធ្វើវិបបនេះ។ អ្នកមិនគួរទៅទេ... អ្នកមិនគួរមាន កាតព្វកិច្ចដល់ល្បែងទាំងនេះទេ។ អ្នកមិនគួរជក់បារីទេ។ អ្នកមិនគួរធ្វើវិបបនេះទេ។ អ្នកមិនគួរយករបស់នោះទេ។”

139 គាត់និយាយ “អច-អច។ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់អច-អច។” អ៊ុ-ហ៊ុ។ “អច” នោះគឺគ្រាន់តែអំពីអ្វីដែលពួកគេដឹង។ “មែន ខ្ញុំសូមអោយអ្នកដឹងថាខ្ញុំល្អដូចអ្នក ដែរ។ អច-អច!” ឃើញទេ ពួកគេបដិសេធការដឹកនាំនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដ្បិត ព្រះគម្ពីរបានចែងថាប្រសិនបើអ្នកស្រឡាញ់លោកីយប្តរបស់លោកីយនោះសេចក្តី ស្រឡាញ់របស់ព្រះមិនមាននៅក្នុងអ្នកទេ។

140 អ្វីដែលធ្វើឱ្យពួកគេបារម្ភ? អ្នកគឺជាប្រជាជាតិដ៏បរិសុទ្ធ។ តើអ្នកធ្លាប់ធ្វើអ្វី? បានចេញពីទឹកដីនោះ។ អ្នកបានទៅដល់ទឹកដីមួយទៀត។ តើអ្នកទៅដល់ទីនោះ ដោយរបៀបណា? នោះជាដីសន្យា។ តើការសន្យាប្រភេទណា? “ព្រះជាម្ចាស់ នឹងមានបន្ទូលថានៅថ្ងៃចុងក្រោយខ្ញុំនឹងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់យើងទៅលើ មនុស្សទាំងអស់។” ដោយវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជនៅក្នុងទឹកដីសន្យាមួយនេះ។ អាម៉ែន។ បងប្អូនប្រុសស្រី ហាលេលូយ៉ា ជាមួយនឹងភាពបរិសុទ្ធនៃបេះដូង មិនច្រណែន គ្មានការច្រណែន គ្មានអ្វីទាំងអស់! ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេប្រសិនបើបងប្អូនណាម្នាក់រងរងបាត់ ទោះបីគាត់ធ្វើអ្វីក៏ដោយ អ្នក នឹងទៅតាមគាត់។

141 ខ្ញុំបានទៅតាមបងប្រុសមិនយូរប៉ុន្មាន បានរង្វង់បាត់។ មិត្តរយក្មេងម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំថា “សូមឱ្យវ៉ាកែតនោះទៅ។ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់តែម្នាក់ឯង។”

142 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំទៅដល់កន្លែងដែលចិត្តខ្ញុំមិនទៅជាមួយបងប្រុសខ្ញុំ ពេលនោះដល់ពេលដែលខ្ញុំត្រូវទៅអាសនៈហើយ ព្រោះខ្ញុំបានធ្លាក់ចេញពីព្រះគុណ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដរាបណាគាត់មានដង្ហើមនៅក្នុងរាងកាយរបស់គាត់ ហើយខ្ញុំនឹងចាប់គាត់នៅកន្លែងណាមួយនៅតាមបណ្តោយបន្ទាត់។” បាទ។ ហើយខ្ញុំបានចាប់គាត់ ហាលេលូយ៉ា បាននាំគាត់ត្រឡប់មកវិញ។ បាទ។ គាត់បានត្រលប់មកវិញដោយសុវត្ថិភាពហើយ។ បាទ។ គាត់ប្រាកដជាបានរង្វង់ដូចលោកីយដែរ។

143 កាលពីពេលមុននៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញស្រ្តីតូចដ៏កំសត់ម្នាក់កំពុងអង្គុយនៅទីនោះ ហើយអ្នកតម្រួតបានហៅខ្ញុំថា “ហេតុអ្វី នាងគួរតែស្ថិតនៅក្នុងច្រកតូចមួយ។” បាននិយាយថា “នាងពិតរង្វង់ នាងចេញពីការគិតរបស់នាង។” នាង—នាង បានដាក់នាងនៅក្នុងសណ្ឋាគារមួយ។ ពួកគេបានមក។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ត្រឹមត្រូវហើយ។”

144 បាននិយាយថា តម្រួតបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី ប៊ីលី!” ខ្ញុំស្គាល់គាត់ច្បាស់ ហើយស្គាល់គាត់តាំងពីខ្ញុំនៅក្មេង។ គាត់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើមានអ្វីខ្ញុំអាចជួយអ្នកបាន។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកអាចជួយនាងបានទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់អាច។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ត្រឹមតែមួយនាទី។”

145 ដូច្នោះពួកគេបាននាំនាងចេញពីទីនោះ។ ហើយនៅពេលដែលនាងបានចាកចេញមួយសន្ទុះដោយសន្តិភាព។ តើវាជាអ្វី? យើងបានអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។ អាម៉ែន! នាងពិតជាដូច្នោះមែន...

146 ពួកគេថា “តើអ្នកចង់បានគ្រូពេទ្យទេ?” បាននិយាយទៅកាន់ប្តីរបស់នាងថា “តើអ្នកចង់ឱ្យពេទ្យមកពិនិត្យទេ?”

147 បាននិយាយថា “គ្រូពេទ្យមិនអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់នាងបានទេ។” ហើយនោះ ត្រឹមត្រូវមែន។ នាងឆ្លុត គ្រូពេទ្យមិនអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់នាងបានទេ។

បាននិយាយថា “ក្តីសង្ឃឹមតែមួយគត់របស់យើងគឺទៅដល់ទីនោះ។”

ហើយគាត់បាននិយាយថា “បីល ខ្ញុំមិនយល់ពីវាទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនរំពឹងថាអ្នកនឹងយល់ទេ” មើល “កុំរំពឹងថាអ្នកនឹង យល់។”

148 តែ អូ! ខ្ញុំក៏មិនយល់ដែរ! ទេ ប៉ុន្តែបងប្អូនអើយព្រះជាម្ចាស់នៅស្ថានសួគ៌... ខ្ញុំឃ្លាតឆ្ងាយ ពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ បន្ទាប់ពីមានអ្វីមួយមក។ អាម៉ែន! មិនមែនដោយសារតែខ្ញុំចង់មក ប៉ុន្តែ មិនមែនទេ មានអ្វីមួយមកតាមក្រោយខ្ញុំ។ ពីព្រោះមុនកំណើតលោកីយមក ព្រះបានតម្រូវទុកជាមុន ហាលេលូយ៉ា ថាយើងនឹង ក្លាយជាបងប្អូន ដើម្បីកិត្តិយសនិងសិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់។ ស្តាប់! អ្នកដែលទ្រង់ បានដឹងជាមុន តើទ្រង់មានអ្វីខ្លះ? បានហៅ។ ត្រូវហើយ? តើទ្រង់បានហៅអ្នកទេ? មែនហើយ! ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ហៅអ្នក? ទ្រង់បានស្គាល់អ្នកជាមុន។ អ្នកដែល ទ្រង់បានស្គាល់ ទ្រង់បានត្រាស់ហៅ។ អស់អ្នកដែលព្រះអង្គបានត្រាស់ហៅ នោះ ទ្រង់បានរាប់ជាសុចរិតហើយ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយអស់អ្នកណាដែលទ្រង់បានរាប់ ជាសុចរិតនោះទ្រង់បានលើកឡើង! អាម៉ែន! នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង៖ “អ្នកដែលទ្រង់បានស្គាល់ជាមុនទ្រង់បានត្រាស់ហៅ។” គ្រប់ជំនាន់! អស់អ្នកដែល ព្រះអង្គបានត្រាស់ហៅ អ្នកនោះបានសំដែងសិរីរុងរឿងហើយ។ អ្វី? សូមឱ្យខ្ញុំអាន បទគម្ពីរនៅទីនេះ។ ត្រឹមត្រូវ។

*ព្រះអង្គបានតម្រូវពួកគេទុកជាមុនអោយធ្វើជាកូនចិញ្ចឹមរបស់
ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទដោយសំរេចតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ...
សរសើរដល់សិរីល្អរបស់ទ្រង់...*

149 អូ តើអ្នកយល់ទេ? សរសើរដល់សិរីល្អរបស់ទ្រង់! ថាអាចកំណត់នៅទីនោះ ក្នុងអាយុដ៏អស់កល្បជានិច្ចដែលត្រូវបានដាក់នៅលើ ហើយកូនៗរបស់ទ្រង់នឹង រំស្រក “អាបាអាបាព្រះបិតា! អាបាអាបាព្រះបិតា!”

150 ហើយពួកទេវតានិយាយថា “តើពួកគេនិយាយអំពីអ្វី? តើពួកគេកំពុងនិយាយ អំពីអ្វី?”

151 បង្ហាញយ៉ាងស្រស់ស្អាតនៅក្នុងកូនប្រុសវង្វេង។ “ខ្ញុំវង្វេងបាត់។” “នេះគឺជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ គាត់វង្វេងបាត់ហើយឥឡូវនេះគាត់បានរកឃើញហើយ។ គាត់បានស្លាប់ហើយគាត់បានរស់ឡើងវិញ។ យកសត្វដែលមានខ្លាញ់ធាត់ និងអាវជាយល្អបំផុត និងចិញ្ចៀនមួយ ហើយដាក់វានៅលើម្រាមដៃរបស់គាត់។ និងអនុញ្ញាតឱ្យ...” កុំឆ្ងល់ពេលផ្កាយពេលព្រឹកច្រៀងជាមួយគ្នាកូនរបស់ព្រះបានស្រែកដោយអំណរ នៅពេលដែលពួកគេបានឃើញផែនការនៃសេចក្តីសង្គ្រោះព្រះជាម្ចាស់បានដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងសៀវភៅនេះតាំងពីមុនកំណើតពិភពលោក។

152 ឥឡូវអ្នកនិយាយថា “ខាលវីនជឿអ្វីមួយដូចនេះ។” ខ្ញុំមិនជឿកាលវីនទេ។ កាលវីនគឺជាឃាតករ។ កាលវីនបានសម្លាប់បុរសម្នាក់ដោយសារគាត់បានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ។ គាត់ជាមនុស្សឆ្លុត ដែលត្រូវការប្រែចិត្តដោយខ្លួនឯង។ បាទ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ អំពីអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ គឺត្រឹមត្រូវ។ កុំ...ប៉ុន្តែអ្វីដែលគាត់...សកម្មភាពរបស់គាត់បុរសម្នាក់ដែលសំលាប់បុរសម្នាក់សម្រាប់អ្វីមួយដូចនោះ វាក្មេងវាយន្ទត់ណាស់ ដែលជាអំពើបាប។ ត្រឹមត្រូវ។

នៅទីនេះទ្រង់មានច្រើនសំរាប់យើង...

153 អូ រង់ចាំ! ខ្ញុំមិនយល់ទេ “កូនចិញ្ចឹម” តើខ្ញុំឬ? តើខ្ញុំយឺតពេលហើយឬ? ចាំមើលថាតើនាឡិកានេះនិយាយយ៉ាងម៉េចនៅទីនេះ ម៉ោងប៉ុន្មានដែលយើងមាន។ ត្រឹមត្រូវ។ គ្រាន់តែ—សូមចំណាយពេល ១០ នាទីដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់មនុស្សទាំងនេះដែលមានរយៈពេលយូរមកហើយ។ មើល។ មើល។

154 “កូនចិញ្ចឹម” អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបង្ហាញអ្នកពីមូលហេតុដែលវាត្រូវបានធ្វើឥឡូវនេះ។ ឪពុកមានអាណាចក្រធំ គាត់ជិះជុំវិញ។ ឥឡូវគាត់មានកូនប្រុសមួយ។ អូ គាត់សប្បាយចិត្តណាស់! (នោះជាព្រះ។) ដូច្នេះតើអ្នកដឹងថាឪពុកនោះធ្វើអ្វីទេ? គាត់រកឃើញអ្នកចិញ្ចឹមពូកែជាងគេ។ អ្នកដឹងថាគ្រូគឺជាអ្វីទេ មែនទេ? វាជាគ្រូបង្រៀនម្នាក់។ គាត់រកបានគ្រូល្អបំផុតដែលគាត់អាចរកបាននៅទូទាំងប្រទេស។ (ហើយឥឡូវនេះយើងនឹងទៅ ស្តាប់។) ហើយគាត់បានរកឃើញគ្រូល្អបំផុតដែលគាត់អាចរកបាន។ គាត់មិនត្រឹមតែចេះធ្វើឱ្យស្តាប់ស្តល់ទេ គាត់ចង់ឱ្យកូនប្រុសរបស់គាត់ក្លាយជាមិត្តល្អពិត។

155 តើអ្នកមិនចង់បានកូនរបស់អ្នកបែបហ្នឹងទេ? ប្រាកដណាស់ ដែលល្អបំផុត អ្នកអាចផ្តល់ឱ្យពួកគេបាន! បាទ មែនហើយ។ ដូច្នេះប្រសិនបើមនុស្សធម្មជាតិគិត ដូច្នោះ តើអ្នកគិតថាព្រះគិតយ៉ាងណាចំពោះកូនចៅរបស់ទ្រង់? គឺអ្វីដែលល្អបំផុត ដែលទ្រង់អាចទទួលបាន។

156 ដូច្នោះ គាត់ចង់បានបុរសដែលនឹងក្លាយជាមនុស្សស្មោះត្រង់។ ឥឡូវនេះ គាត់ មិនមែនជាមនុស្ស... ចង់និយាយថាមនុស្សយ៉ាងម៉េច “ឥឡូវនេះ មើល ខ្ញុំ—ខ្ញុំ... អ្នកគ្រាន់តែធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកចង់ធ្វើសម្រាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់។” “អូ មែនហើយ លោកឪពុក អាហ្នា គាត់សុខសប្បាយជាទេ គាត់ជាក្មេងប្រុស ល្អ។” យកបំណះតូចមួយនៅលើខ្នងរបស់គាត់និងចំបើងនៅក្នុងម្នាក់របស់គាត់។ ទេ អត់ទេ។ បុរសនោះនឹងត្រូវគេបណ្តេញចេញឥឡូវនេះ។ ប្រាកដណាស់។ គាត់ ចង់បានបុរសដែលទុកចិត្តបាន។ បើក្មេងប្រុសនោះមកត្រឹមត្រូវ ប្រាប់គាត់។ បើ គាត់មិនប្រាប់ គាត់ថាមានអ្វីខុសហើយ។

157 ហើយប្រសិនបើឪពុកនៅលើផែនដីគិតបែបនេះ... តើអ្នកមិនចង់មានបុរស ស្មោះត្រង់ជាមួយអ្នកទេ គ្រូដែលស្មោះត្រង់នឹងកូនរបស់អ្នក មែនទេ? ប្រាកដ ណាស់។ អញ្ចឹង តើអ្នកគិតថាព្រះគិតយ៉ាងម៉េច? ហើយទ្រង់ជ្រាបថា យើងមិន ធ្វើទេ ទ្រង់ជាអ្នកធ្វើ។ យើងមានដែនកំណត់ យើងមិនអាចប្រាប់បានទេ។ តែទ្រង់ គ្មានដែនកំណត់ ហើយទ្រង់ជ្រាប។

158 ដូច្នោះ តើអ្នកដឹងថាព្រះវរបិតាបានធ្វើអ្វីខ្លះទេ? ទ្រង់មិនដែលនិយាយថា “ខ្ញុំ នឹងទទួលសម្តេចប៉ាបម្នាក់ដើម្បីមើលថែកូនរបស់ខ្ញុំ។” ទ្រង់ក៏មិនបាននិយាយ ដែរថា “ខ្ញុំនឹងទទួល—ប៊ីស្ស្តពមួយ។” ទេ អត់ទេ។ ទ្រង់មិនបានធ្វើបែបនោះទេ ពីព្រោះទ្រង់ដឹងថាសម្តេចប៉ាបនឹងខុស ដូច្នោះប៊ីស្ស្តពក៏ដូច្នោះដែរ។ ឃើញទេ? ទ្រង់មិនដែលនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមានអ្នកត្រួតពិនិត្យទូទៅម្នាក់ដើម្បីមើលក្រុមជំនុំ របស់ខ្ញុំ។” ទេ អត់ទេ។

159 ទ្រង់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះគឺជាគ្រូរបស់ទ្រង់ អាហ្នា ដើម្បី ចិញ្ចឹមកូនចៅរបស់ទ្រង់។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ តើអ្នកនឹងដឹងថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដឹងយ៉ាងដូចម្តេច? ទ្រង់និយាយតាមរយៈបបូរមាត់មនុស្ស។ ធ្វើម៉េចទើបដឹង ថាទ្រង់ប្រាប់ការពិត? នៅពេលដែលអ្នកឃើញព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងតែមាន បន្ទូលតាមរយៈបបូរមាត់ដែលប្រាប់ការពិតគ្រប់ពេល ការទស្សនាទាយនិងកើតឡើង

ល្អឥតខ្ចោះ ដូចសំឡេងអ្នកនិយាយអញ្ចឹង អ្នកដឹងថានោះជាសេចក្តីពិត។ វាជិតមកដល់ហើយ។ ពីព្រោះព្រះមានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើគាត់និយាយហើយអ្វីដែលគាត់និយាយមិនកើតឡើង កុំស្តាប់គាត់ ព្រោះអញមិននៅជាមួយគាត់ទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់ធ្វើបានល្អសូមស្តាប់ ពីព្រោះអញនៅជាមួយគាត់។” ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ នោះជារបៀបដែលទ្រង់ធ្វើ។

160 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មកគាត់បានទៅនៅជុំវិញ។ ឥឡូវនេះតើអ្នកគិតថាគ្រូនឹងនិយាយយ៉ាងដូចម្តេចប្រសិនបើទ្រង់ត្រូវឡើងទៅឯព្រះវរបិតា? និងនិយាយ “របស់អ្នក—កូនៗរបស់អ្នកធ្វើអាក្រក់ណាស់។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា កូនប្រុសរបស់អ្នកគាត់គាត់គួរអោយស្តាប់គាត់។ គាត់រឹង ខ្ញុំមិនដែលឃើញមិត្តបែបនេះទេ! ខ្ញុំអើយ អ្នកដឹងថាគាត់ធ្វើអ្វី? ហើយក្មេងស្រីរបស់អ្នក! អូ! ខ្ញុំមិនដឹងថាតើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីជាមួយនាងទេ? ហើម។ អញ្ចឹងអ្នកដឹងទេ? នាងមើលទៅដូចនាង...នាងត្រូវបានគេតុបតែងដូចក្មេងស្រីខ្លះដែលមានវ័យចំណាស់ជាង។ ក៏លឺស្ទើរ។ ត្រូវហើយ លោកម្ចាស់នាងចង់ធ្វើដូចពួកគេដែរ។”

“កូនស្រីរបស់ខ្ញុំ?”

161 “ត្រូវហើយ កូនស្រីរបស់អ្នក។” នោះជាអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលអំពីក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះ។ កុំឆ្ងល់ថាយើងមិនអាចមានការរស់ឡើងវិញ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះជាការពិត។

“ចុះកូនប្រុសរបស់អ្នកវិញ? ហ្នា? រឿងដូចគ្នា។”

“អ្វី?”

162 “ល្អ អ្នកដឹងថាអ្នកតែងតែនិយាយ ថាចៀមទាំងនោះគួរតែនៅក្នុងវាលស្មៅនោះនៅលើស្មៅចៀមនោះ។ មែនហើយ តើអ្នកដឹងថាគាត់បានធ្វើអ្វីទេ? គាត់បានទម្លាក់ពួកគេចុះនៅក្នុងគំនរស្មៅនោះ។ គ្រាន់តែយកពួកគេចុះនៅទីនោះហើយបោះចោលទាំងអស់នៅក្នុងរនាំងនោះ ហើយទុកឱ្យពួកគេនៅជុំវិញក្នុងគំនរស្មៅនោះ ស៊ីស្មៅចាស់ហើយ វាកំសត់ណាស់ដែលពួកគេមិនអាចចេញពីទីនោះបានទេ។” នោះគឺជាប៊ីស្យូត គ្រូគង្វាល ដែលបដិសេធអំណាចនោះ។ “មែនហើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកការពិត ខ្ញុំមិនដែលឃើញហ្វូងចៀមភ័យព្រួយបែបនេះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។” គាត់មិនចូលចិត្តទេ។ ទេ។ “ហើយអ្នកដឹងពីអ្វី? ពួកគេចិញ្ចឹមនៅ

ទីនេះ អ្នកស្គាល់អ្នក—អ្នកបានប្រាប់ពួកគេឱ្យចិញ្ចឹមនៅលើនោះ—អាល់ហ្វាលហ្វា នៅទីនោះ តើអ្នកដឹងទេ ធ្វើឱ្យពួកគេធាត់?”

“មែនហើយ។”

“តើអ្នកដឹងថាគាត់បានផ្តល់ឱ្យពួកគេទេ?”

“ទេ។”

163 “ពួកគេជាដែកថែបចាស់។ មែនហើយ។ គាត់កំពុងធ្វើឱ្យពួកគេចូលរួមក្នុង សង្គមនិងអ្វីៗទាំងអស់។ អ្នកមិនដែលឃើញភាពស្រដៀងគ្នានៅក្នុងជីវិតរបស់ អ្នកទេ។ អ្នកមិនដែលឃើញបែបនេះនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នកទេ។ តើអ្នកដឹងថាគាត់ កំពុងធ្វើអ្វីទេ? ចេញទៅក្រៅនៅទីនោះដក់បារីស៊ីហ្គាដ៍ធំមួយ នៅខាងក្រោយ។ គាត់មានប្រពន្ធរបស់គាត់ជាមួយគាត់ស្លៀកខោខ្លីដូចពួកភីលីស្ទីនកំពុងតែធ្វើនៅ ទីនោះ។ មែនហើយ។” នោះជាសារដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានសំរាប់ក្រុមជំនុំ នៅថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវតើអ្នកគិតយ៉ាងម៉េចអំពីបញ្ហានេះ?

164 នោះជាកូនចិញ្ចឹម។ អ្វីដែលទ្រង់...តើទ្រង់បានធ្វើទេ? ទ្រង់បានកំណត់ យើងជាមុន—យើងទទួលយកជាកូនចិញ្ចឹម។ ទ្រង់បានប្រទានដល់យើងនូវ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែរង់ចាំមួយភ្លែត កូនចិញ្ចឹម នោះជាអ្វីដែលយើងកំពុង និយាយ។ កូនចិញ្ចឹម!

165 “មែនហើយ អ្នកដឹងថាគាត់ធ្វើអ្វី? ប៊ីស្ស្តពមកដល់នៅថ្ងៃមុន ហើយប្រាប់។ គាត់មានសេវាព្យាបាលតិចតួចនៅទីនោះ ហើយប៊ីស្ស្តបានមក។ មានបងប្អូន ប្រុសខ្លះបានចូលមកហើយអធិស្ឋានសំរាប់អ្នកជម្ងឺ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា ‘អ្នកបញ្ឈប់វាភ្លាម!’

“អូ អូ មែន លោកឪពុកប៊ីស្ស្ត ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។”

“កុំសហការ។”

“អូ ទេ អត់ទេ លោកឪពុកប៊ីស្ស្ត ប្រាកដជាមិនអញ្ចឹងទេ។”

166 “ហើយនៅទីនេះខ្ញុំមកហើយប្រាប់គាត់ពីសេចក្តីពិតចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។ សូមមើល វានៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានអានច្បាប់របស់ទ្រង់ទៅគាត់យ៉ាងច្បាស់ អំពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ ហើយគាត់នឹងមិនស្តាប់ពួកគេទេ។ គាត់បាននិយាយថា ‘អូនោះ គឺសម្រាប់សម័យមួយផ្សេងទៀត កូនប្រុសផ្សេងទៀតនៅពេលផ្សេងទៀត។ នេះ

មិនមែនមានន័យដល់ខ្ញុំទេ។” ហ្នឹងហើយ។ នោះ ហើយជាសេចក្តីពិត មិត្តអើយ។ ឥឡូវអ្នកមិនឃើញកន្លែងដែលក្រុមជំនុំខកខាន ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនមានការរស់ឡើងវិញ ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនមានរឿងកើតឡើង? នោះហើយជាកន្លែងដែលវាស្ថិតនៅ។

167 លោកយ៉ូស្វេមានប្រសាសន៍ថា “ព្រះអង្គអើយ ខ្ញុំចង់អោយទ្រង់ធ្វើ... ក្រុងនេះ ជាក់កន្លែងរបស់ទ្រង់យោងតាមប្លង់មេ កន្លែងរបស់អ្នកនៅទីនេះ នៅទីនេះ។ អ្នកចូលទៅដល់ទីនេះ ព្រះអង្គអើយ ហើយស្នាក់នៅទីនេះ។ បេនយ៉ាមីន អ្នកទៅខាងស្តាំនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះអ្នករាល់គ្នានៅឆ្ងាយពីព្រំប្រទល់ភីលីស្ទីន។” ហើយលោកយ៉ូស្វេត្រឡប់មកវិញ នៅទីនេះពួកគេទាំងអស់នៅឯពួកភីលីស្ទីន មានរោមស្បែកចាស់ដ៏អស្ចារ្យ កំពុងតែរំដួចនោះ។ ហើយស្រ្តីទាំងអស់បានលាបពណ៌ ហើយរាំនៅជុំវិញ ហើយមានពេលវេលាដ៏ធំ។ លោកយ៉ូស្វេយកក្បាលគាត់ ហើយមានប្រសាសន៍ថា៖ “ឥឡូវនេះអ្វីទៅ?” ឥឡូវនេះវាគ្រាន់តែជាអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង មិនមែនទាំងអស់អរគុណព្រះ មិនមែនទាំងអស់ទេ ប៉ុន្តែច្រើនពេក។ ត្រឹមត្រូវ។

168 ឥឡូវតើមានអ្វីកើតឡើង? នោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើង។ តើអ្នកមិននឹកស្មានថាបុរស ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ផ្តុំនៅចំពោះមុខព្រះវរបិតានៅពេលដែលទ្រង់ត្រូវនិយាយដូច្នោះទេ? អូ ខ្ញុំអើយ! “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ ប៉ុន្តែគាត់—គាត់—គាត់នឹងមិនស្តាប់វាទេ។ ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យគាត់អាននៅទីនោះក្នុងសៀវភៅ។ ខ្ញុំមាន—ខ្ញុំមានអ្នកដឹកនាំតិចតួចមក ហើយបង្ហាញគាត់ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ហើយអ្នកដឹងពីអ្វីទេ? គាត់បានអនុញ្ញាតឱ្យម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ—សូមអោយអ្នកឃ្វាលពពែចាស់មួយនៅទីនេះហើយប្រាប់គាត់ថានៅគ្រាមួយ។ ឃើញទេ? ហើយគាត់បានជុំក្លិនពេលវេលាអាក្រក់ណាស់ដែលគាត់បានទៅដល់ទីនោះ ដោយមានក្លិនពពែ អ្នកដឹងទេ បារី ហើយអ្នកដឹងទេ ជាដើម ហើយមានក្លិនអាក្រក់ខ្លាំងណាស់ នៅពេលដែលគាត់មកដល់ទីនេះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា សត្វពពែមានគ្រឿងលំអរគ្រប់គ្រាន់សំរាប់គាត់ ពីព្រោះ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ប្រសិនបើអ្នកសរសេរឈ្មោះរបស់គាត់នៅក្នុងក្រដាស វាត្រូវយក (មរណភាពរបស់គាត់) យកសន្លឹកកន្លះសន្លឹកដើម្បីធ្វើជាចំណងជើងរបស់គាត់។ ត្រូវហើយ

ពួកគេប្រាកដជាចូលចិត្តគាត់នៅទីនោះក្នុងប្រទេសនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា គាត់ប្រាកដជាមិនដឹងពីរបៀបចិញ្ចឹមចៀមទេ។ នោះជារឿងមួយអំពីវា។ គាត់នឹងមិនស្តាប់ខ្ញុំទេ” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលដូច្នោះ។ “ខ្ញុំបានព្យាយាមប្រាប់គាត់ថាទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ប៉ុន្តែគាត់—គាត់នឹងមិនធ្វើវាទេ។ គាត់ជាមនុស្សកំសាកធំបំផុតដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ មែនហើយ។ ហើយក្រុមជំនុំបានធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាអ្នកត្រួតត្រាជាប៊ីស្ស្រូ ជាដើម ប្រជាជនទាំងអស់កំពុងស្តាប់គាត់។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកដឹងពីអ្វីទេ? ពួកគេយករបស់ទាំងនោះ...ពួកគេមានរបស់ចាស់បន្តិចនៅទីនោះពួកគេហៅថា ‘ទូទស្សន៍’។ អ្នកបង្វែររឿងចាស់បន្តិចទៅវិបរនោះ ហើយ—ហើយពួកគេជាស្រ្តីមកហើយបន្តស្លៀកពាក់ ពាក់កណ្តាលគ្រប់ប្រភេទ។ ហើយអ្នកដឹងទេ ថាកូនស្រីរបស់អ្នកច្រើនណាស់...”

“អូ ប្រាកដជាអត់ទេ!” ឃើញទេ?

169 និយាយថា “បាទ គឺពួកគេ។ ត្រូវហើយ ពួកគេកំពុងធ្វើវា។ ហើយ។ ពួកគេខ្លះស្រែករកការរស់ឡើងវិញ ព្រះវរបិតា ពួកគេខ្លះពិតជាចង់បានវាណាស់។ ពួកគេខ្លះកំពុងតែដើរតាមជួរ ពួកគេខ្លះឈរនៅលើព្រះបន្ទូលនោះតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ អ្នកផ្សេងទៀត ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើយ៉ាងណាទេ—ពួកគេកំពុងចេញទៅទីនោះ។ តើអ្នកដឹងថាពួកគេកំពុងធ្វើអ្វីខ្លះទេ? សើចចំអកឱ្យពួកគេ ដោយនិយាយថា ‘វាគ្រាន់តែជាការបំបែកប៉ុណ្ណោះ’។”

“អញ្ជឹងវាធ្វើអោយខ្ញុំមានអារម្មណ៍មិនល្អ។”

170 ប៉ុន្តែឥឡូវសូមផ្លាស់ប្តូររូបភាព។ ឥឡូវនេះព្រះវរបិតា កូនប្រុសរបស់ទ្រង់គឺជាក្មេងប្រុសល្អ។ ព្រះវរបិតាទ្រង់ត្រឹមត្រូវ—នៅទីនេះ ជាគ្រូបង្រៀន និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើផ្លូវមួយណាដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងដើរ” គ្រូបង្ហាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ...”

171 កុមារនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដើរជាមួយទ្រង់។ ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយទ្រង់។”

“អូ! កូនភ្នំនេះពិតជាខ្ពស់ណាស់ កូនអើយ។”

172 “ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយទ្រង់។ ខ្ញុំមានទំនុកចិត្តលើទ្រង់។ ប្រសិនបើខ្ញុំចាប់ផ្តើមនឿយហត់ ទ្រង់នឹងលើកដៃខ្ញុំឡើងហើយចាប់ខ្ញុំ។”

“ប៉ុន្តែមានសត្វតោនៅលើភ្នំ!”

173 “កុំមានបញ្ហាអីដរាបណាទ្រង់នៅក្បែរ កុំធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា។ ខ្ញុំកំពុងដើរ ត្រឹមត្រូវជាមួយទ្រង់។”

“មានបញ្ហានៅទីនោះ វាជាថ្មអិល។”

174 “ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេដរាបណាទ្រង់កាន់ដៃខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងដើរជាមួយទ្រង់។ ខ្ញុំនឹងដើរ ជាមួយទ្រង់។”

“អូ អ្នកដឹងពីអ្វីទេ? ឪពុកអ្នកធ្លាប់ធ្វើអញ្ចឹង។ ល្អណាស់។ បាទ។”

175 ឡើងលើកំពូលភ្នំនៅទីនោះ។ “អូ!” គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងទេ ព្រះវរបិតា? កូនប្រុសរបស់ទ្រង់គឺដូចជាបន្ទះឈើបឋិទប្តូកចាស់។ គាត់គឺពិតជា ដូចទ្រង់។ គ្រប់ពាក្យដែលទ្រង់និយាយ គាត់និយាយ ‘អាម៉ែន’ ទៅវា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាន អោយគាត់បើកព្រះគម្ពីរម្តងទៀត ហើយវាបាននិយាយថា ‘ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅ ដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងអស់កល្បជានិច្ច។’ តើទ្រង់ដឹងថាគាត់បាន និយាយអ្វីទេ? គាត់បានស្រែកហើយបោះដៃរបស់គាត់ឡើងលើអាកាសហើយ និយាយថា ‘ហាលេលូយ៉ា! អាម៉ែន! អូ! ហើយទ្រង់ដឹងថាវាបានចែងនៅទីនេះ ក្នុង—នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ដឹងកន្លែងដែលវាបានចែង ‘កិច្ចការនេះ អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ?’”

176 “មែនហើយ ខ្ញុំចាំថាការសរសេរនោះទៅកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ មែនហើយ ខ្ញុំចាំ ថាការសរសេរនោះ។”

177 “អូ! ពេលដែលបានឃើញដូច្នោះ គាត់គ្រាន់តែស្រែកហើយលោតឡើង ហើយ លោតឡើង ‘ហាលេលូយ៉ា ព្រះអម្ចាស់។ យកពិភពលោកទាំងអស់ចេញពីខ្ញុំ។ ធ្វើ ឱ្យខ្ញុំដូចនោះ!’ បាទ។ ហើយរឿងទាំងអស់ដែលគាត់បានធ្វើ!”

178 “អូ!” ឪពុកបាននិយាយថាវា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំសប្បាយចិត្តណាស់ចំពោះកូនប្រុស នោះ។ នោះជាកូនប្រុសល្អ។ មិនអីទេ។ មើលគាត់ពីរបីឆ្នាំ មើលពីរបៀបដែល គាត់—មើលពីរបៀបដែលគាត់កើតឡើង និងរបៀបដែលគាត់រីកចម្រើន។” មួយឆ្នាំ ក្រោយមកកន្លងផុតទៅ។ “តើគាត់សុខសប្បាយជាទេ?”

179 “អូ ខ្ញុំអើយ គាត់កាន់តែរីកចម្រើននៅក្នុងព្រះគុណ! អូ ខ្ញុំអើយ! គាត់គឺគ្រាន់តែ... គាត់កំពុងលក់ឈើ។ ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នក គាត់—គាត់ពិតជា...ហេតុអ្វី គាត់យកសត្វ

ចៀមមកជួយពួកគេ—ដូចទ្រង់ដែរ។ គាត់នឹងមិនដែលផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវសារ៉ាយសមុទ្រទេ។ គាត់នឹងមិនដែលផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវជាតិដែកទេ។ នៅពេលដែលពួកគេមក ហើយនិយាយថា ‘យើងចង់ចូលរួមព្រះវិហារ’ គាត់និយាយថា ‘បិទមាត់ អ្នកមិនចាំបាច់វាទេ! ទេ លោក។ នេះជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ’ ប្រែចិត្តហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក គ្រប់គ្នា នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការលើកលែងទោសបាបរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” មែនហើយ បាទ មានអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ។”

“អូ តើគាត់ពិតជានិយាយដូច្នោះទេ?”

“ត្រូវហើយ បាទ ពិតមែនហើយ។”

“នោះគ្រាន់តែជាវិធីដែលខ្ញុំបានសរសេរវា។”

“នោះគ្រាន់តែជារបៀបដែលគាត់និយាយអញ្ចឹង។”

“ហ៊ីម!” បាទ មែនហើយ។

180 “ពួកគេខ្លះនិយាយថា ‘ចាំដល់ក្រុងយេរូសាឡឹមរហូតដល់អ្នកមានអំណាចចេស្តាពីលើមក។ ចាប់តាំងពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកសណ្ឋិតលើអ្នកនោះអ្នកនឹងធ្វើជាបន្ទាល់ដល់ខ្ញុំនៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម ស្រុកយូដានិងស្រុកសាម៉ារីនិងចុងបំផុតនៃពិភពលោក។’ នៅពេលដែលគាត់បានអានរឿងនោះ ‘ហាលេលូយ៉ា គឺជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ!’ តើអ្នកដឹងថាទ្រង់ធ្វើអ្វីទេ? ទ្រង់បានធ្វើឱ្យពួកគេនៅទីនោះរហូតដល់ពួកគេទទួលបានវា ជាអ្វីទាំងអស់ ស្ថិតនៅជាមួយពួកគេ។

181 “ហើយប្រសិនបើពួកគេចាប់ផ្តើមអ្វីទាំងអស់ គាត់និយាយថា ‘ហូប ហូប ហូប ចាំមួយភ្លែត ចាំមួយនាទី។ នោះជារបៀបដែលពពែធ្វើសកម្មភាព មិនមែនជាចៀមទេ។’ ឃើញទេ? អូ ពេលខ្លះពួកគេត្រូវបានគេរំខានបន្តិចទៅគាត់ ប៉ុន្តែគាត់ដាក់ពួកគេទៅក្រោយវិញបន្តិច និយាយថា ‘រង់ចាំមួយភ្លែត សិ-សិ សិ-សិ សិ។ វាមិនអីទេ។ ទ្រង់ពិតជាដឹងពីរបៀបដើម្បីគ្រប់គ្រងចៀមទាំងនោះ។ បាទ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក។

182 “អ្នកដឹងអ្វីទេ? ខ្ញុំបានឃើញអាចារ្យដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះហើយប្រាប់គាត់ថាគាត់ ‘មិនអាចមកទីក្រុងនេះហើយរៀបចំការប្រជុំបានទេ។’ ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំជាអ្នកដឹកនាំគាត់។ ទោះយ៉ាងណា។ សូមមើល? ដកវីដេអូទាំងនេះចេញ ហើយ

កុំអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចេញទៅក្រៅ។ ទោះយ៉ាងណាយើងបានទៅ! បានទៅនៅ ទីក្រុងទាំងនេះនៅទីនេះ បាននិយាយថា ‘ល្អ យើងនឹងមិនឧបត្ថម្ភលុយទេ...’

183 “ហើយអ្នកដឹងទេ អារក្សចុះនៅទីនោះ ហើយនិយាយថា ‘ខ្ញុំហ៊ានគ្នាល់ថា ខ្ញុំអាចទុកគាត់ចេញពីទីក្រុងនោះ។’ ខ្ញុំបាននិយាយថា ‘មិនអាចធ្វើបានទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់គាត់ឱ្យទៅគាត់នឹងទៅ។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកនឹងមិនទៅទេ។’ ទេ ទេ ទេ ទេ ទេ ខ្ញុំនឹងប្រាប់គាត់។ ខ្ញុំនឹងទៅហើយនិយាយថា ‘ឥឡូវនេះ ភ្នាក់ងាររបស់ខ្ញុំ ទាំងអស់ អ្នកទាំងអស់គ្នា ប្រមូលផ្តុំគ្នា។ អ្នកមិនចង់បានការជ្រុលនិយមបែបចាស់ នៅទីនេះទេ ការព្យាបាលដ៏ទេវភាពចាស់ និងរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាស់។ រឿង នោះបានកន្លងផុតទៅជាមួយពួកសាវ័កជាច្រើនឆ្នាំមុន។ អ្នកដឹងថាមិនល្អទេនៅ ខាងក្រោយ។’ ព្យាយាមផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវជាតិដែកចាស់ៗ អ្វីៗទាំងអស់ដូចនោះ។ ពួកគេ...

184 “ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងអ្វីទេ គាត់បានទៅនៅទីនោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ បានទៅចុះ នៅទីនោះហើយចាប់ផ្តើមបោះចោលអាវល់ហ្វូលហ្វូ ពី... ហើយអ្នកដឹងទេ ចៀម ពួកគេចាប់ផ្តើមស៊ី ពួកគេនឹងធាត់ដូចពួកគេអាចធ្វើបាន។ បាទ។ ខណៈពេល ដែលពួកគេកំពុងជាសះស្បើយនិងការប្រជុំហើយ អ្នកដឹងថាពួកគេភាគច្រើនជា យុវវ័យ។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេបានឃើញប្រសិនបើពួកគេទទួលបានក្រុម ធំនៃ អាវល់ហ្វូលហ្វូនោះ។ តើអ្នកដឹងថាពួកគេបានធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ? វាល្អណាស់ ទាល់តែពួកគេរត់ទៅរកអ្នកជិតខាង។ និយាយថា ‘ភ្នាក់សជាតិនេះ! ភ្នាក់សជាតិ នេះ! ភ្នាក់សជាតិនេះ!’ ឃើញទេ បរិយាកាសនៅទីនោះភ្នាក់សជាតិដូចនៅទីនេះ។ នៅទីនេះវានៅទីនេះ។ នៅទីនេះ ឃើញទេ។ អ្នករាល់គ្នាបានប្រែចិត្ត ហើយ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ឃើញទេ អ្នកនឹងទទួលបាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គឺសម្រាប់អ្នកណាដែលចង់ ឲ្យគាត់មកអនុញ្ញាតឱ្យគាត់មក ទីនេះដើម្បីមើលអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ឃើញទេ? ហើយពួកគេទើបតែមាន ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ។”

185 “នោះគឺជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ! នោះជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ អញ្ចឹង អ្នកគិតថាគាត់ ធំហើយឬ?”

186 “មែនហើយ។ ប្រាកដណាស់” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាននិយាយ។ “ខ្ញុំនឹង ធ្វើតេស្តគាត់។ ក្មេងប្រុស ខ្ញុំបានសាកល្បងគាត់តាមវិធីនេះ ហើយបានសាកល្បង

គាត់**បែបនេះ**។ ខ្ញុំបានបោះគាត់ចុះ ដោយជម្ងឺ ខ្ញុំបានដាក់គាត់នៅក្រោម។ ខ្ញុំបានដាក់គាត់ ខ្ញុំទុកឲ្យអារក្សធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដល់គាត់ដែលគាត់អាចធ្វើបាន គាត់ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ទ្រង់បានមកដូចគ្នា។ មើលឡើងមកម្តងទៀត។ ខ្ញុំធ្វើអោយគាត់ឈឺ។ ខ្ញុំបានធ្វើ**បែបនេះ**។ ខ្ញុំបានបោះគាត់នៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ។ ខ្ញុំបានយកគាត់ចេញ**នៅទីនេះ** ខ្ញុំបានធ្វើ**ការនេះ**។ ខ្ញុំបានធ្វើឱ្យប្រពន្ធរបស់គាត់ប្រឆាំងនឹងគាត់ ខ្ញុំបានធ្វើឱ្យអ្នកជិតខាងប្រឆាំងនឹងគាត់ ខ្ញុំបានប្រែក្លាយអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ វាមិនមានអ្វីប្លែកទេ។ បាននិយាយថា ទោះបីគាត់សម្លាប់ខ្ញុំក៏ដោយក៏ខ្ញុំនឹងទុកចិត្តទ្រង់ដែរ។ ខ្ញុំបានសម្លាប់គ្រួសាររបស់គាត់។ ខ្ញុំបានយក**នេះ**ខ្ញុំបានធ្វើ**ការនេះ**ខ្ញុំបានធ្វើទាំងអស់**នេះ**ខ្ញុំបានធ្វើ**បែបនេះ** និង**បែបនោះ**និង**ផ្សេងទៀត**។ គាត់នៅតែក្រោកឈរឡើង ទោះបីគាត់សម្លាប់ខ្ញុំក៏ដោយខ្ញុំនឹងបម្រើទ្រង់! ទ្រង់ជា**របស់ខ្ញុំ!**”

187 “អូ! អញ្ចឹង ខ្ញុំជឿថាយើងគួរតែហៅគាត់នៅកន្លែងណាទៅកន្លែងពិសេសតូច ហើយយកជាកូនចិញ្ចឹម។”

188 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះវិបិតា នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ យល់ថាកូនប្រុសរបស់ទ្រង់បានឈានដល់អាយុហើយ ហើយត្រូវបានគេយកតាមរដូវកាលឱ្យធ្វើជាកូនចិញ្ចឹម។ ដល់! ពួកគេបានកើតមកជាកូនក្មេង ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេជាកូនប្រុស។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកពួកគេនឹងមិនត្រឹមតែជាកុមារប៉ុណ្ណោះទេ ឬជាកូនប្រុសធម្មតា រហូតដល់ពួកគេធំពេញវ័យហើយបង្ហាញថាពួកគេជាអ្វី។ បន្ទាប់មកគាត់បានហៅគាត់ចេញមក។

189 ឥឡូវនេះយើងនៅទីនេះ គឺក្រុមជំនុំ។ តើអ្នកត្រៀមហើយឬនៅ? ឥឡូវយឺតបន្តិចហើយ អ្នកទាំងអស់គ្នាខាំស្រាមដៃ ខ្នាក់ព្រលឹងអ្នក ហើយដកបេះដូងចេញគ្រាន់តែមួយនាទី។ ឃើញទេ? ឥឡូវយើងនឹងដាក់ក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលព្រះវិហារទៅដល់កន្លែងនោះ គាត់និយាយថា “ម៉ាណាសេ អ្នកជាកម្មសិទ្ធិនៅទីនេះ។ អេប្រាអ៊ឹម អ្នកនៅទីនេះ។”

190 បន្ទាប់មកគាត់នាំគាត់ចេញទៅកន្លែងដាក់លាក់មួយ ព្រះវិបិតាបានធ្វើ ហើយគាត់ដាក់គាត់នៅកន្លែងខ្ពស់ដូចនេះ ហើយគាត់មានពិធីមួយ ហើយពួកគេទាំងអស់បានមកនៅជុំវិញ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹងថានេះជាកូនរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំចិញ្ចឹមកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំចង់អោយ

អ្នកណាម្នាក់ដឹងពីឈ្មោះរបស់គាត់ចាប់ពីពេលនេះតទៅ...ខ្ញុំស្លៀកពាក់ឱ្យគាត់ ស្លៀកពាក់ពិសេសលើគាត់។ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកដឹងថាឈ្មោះរបស់គាត់គឺល្អដូច ការត្រួតពិនិត្យណាមួយដូចជាឈ្មោះរបស់ខ្ញុំដែរ។ គាត់ជាកូនរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំយកវាទៅ ចិញ្ចឹមនៅក្នុងគ្រួសាររបស់ខ្ញុំ ព្រោះគាត់ជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំតាំងពីគាត់កើតមក។ ចាប់តាំងពីគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាត់គឺជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ តែ ពេលនេះខ្ញុំនឹងដាក់គាត់ជាអ្នកមានសិទ្ធិអំណាចជាផ្លូវការ។ អ្វីដែលគាត់ត្រូវបាន បណ្តេញចេញ អ្វីដែលគាត់ជួលត្រូវបានជួល។

191 “ហើយជាការពិត ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា បើអ្នកនិយាយទៅកាន់ដើមឈើនេះ បើអ្នក និយាយទៅកាន់ភ្នំនេះ សូមផ្លាស់ប្តូរ ហើយកុំសង្ស័យនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ប៉ុន្តែជឿ ថាអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយនឹងកើតឡើង អ្នកអាចមានអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ។” ឃើញទេ? អ្នកមាន អ្នកនៅទីនោះ។ ឃើញទេ? “គាត់ជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។” តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងអ្វីជាកូនចិញ្ចឹម ថា...ពួកគេបានចិញ្ចឹមកូនប្រុស បន្ទាប់ពីគាត់បានបង្ហាញថាជា...អ្នករាល់គ្នាដែលធ្លាប់អានព្រះគម្ពីរ កូនចិញ្ចឹម។

192 ឥឡូវនេះ ព្រះបានធ្វើរឿងដដែលនេះដល់ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ នៅពេល ដែលទ្រង់បានយកព្រះយេស៊ូវឡើងលើភ្នំផ្លាស់ប្តូរ។ ទ្រង់បានយកពេត្រុស យ៉ាកុប និងយ៉ូហានទៅទីនោះ ដែលជាសាក្សីបីនាក់នៅលើផែនដី។ មាន ព្រះយេស៊ូវ លោកម៉ូសេ លោកអេលីយ៉ា ហើយព្រះជាម្ចាស់ ស្ថិតនៅលើភ្នំ។ នៅទីនោះពួកគេបានឈរនៅលើភ្នំ។ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ពួកគេបាន មើល ហើយព្រះយេស៊ូវត្រូវបានសំដែងសិរីរុងរឿងនៅចំពោះមុខពួកគេ។ តើវា ត្រូវទេ? តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងអំពីបទគម្ពីរនេះ? តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់—គាត់បានស្លៀកពាក់ឱ្យទ្រង់ដោយអារិយធម៌នៃអមតភាព។ ហើយគាត់បាន និយាយថា “សម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ភ្លឺដូចព្រះអាទិត្យ។” តើវាត្រូវទេ? ពេលនោះ មានពពកមកគ្របបាំងគេ។ លោកពេត្រុសនិងលោកយ៉ូហាននិងអ្នកទាំងនោះ ក៏ក្រាបចុះអានមុខដល់ដី។ ហើយពួកគេបានមើលហើយមានលោកម៉ូសេនិង លោកអេលីយ៉ាឈរនិយាយទៅកាន់ទ្រង់។ លោកម៉ូសេបានទទួលមរណភាព ហើយគេបានបញ្ចុះក្នុងផ្នូរដែលមិនមានស្លាកស្នាមអស់រយៈពេលប្រាំបីរយឆ្នាំ។ ហើយអេលីយ៉ាបានដោះស្រាយទៅស្ថានសួគ៌កាលពី៥០០ឆ្នាំមុន។ វី! ប៉ុន្តែ ពួកគេនៅតែមាន! នៅទីនោះពួកគេបាននិយាយទៅកាន់ទ្រង់។ ឃើញទេ ទ្រង់

បានយកព្រះយេស៊ូវឡើងដើម្បីមើលពួកគេ ដើម្បីមើលឃើញអ្វីដែលជាអ្វីទាំងអស់ ឃើញទេនាទីនោះ បង្ហាញទ្រង់នូវរឿងទាំងនេះ។ ហើយពួកគេបាននិយាយ ជាមួយទ្រង់ មានការសន្ទនាជាមួយទ្រង់។

193 នៅពេលដែលពេត្រុសក្រឡេកមើលទៅក្រោយវិញ ហើយសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះយេស៊ូបានលេចចេញមក ពួកគេបានឃើញព្រះយេស៊ូវតែមួយអង្គគត់ ហើយ សម្លេងមកពីពពកនោះ ហើយនិយាយថា “នេះគឺជាព្រះរាជបុត្រាជាទីស្រឡាញ់ របស់អញ សូមស្តាប់ព្រះអង្គចុះ! ព្រះនាមទ្រង់គឺល្អដូចជាអញដែរឥឡូវនេះ។ ចូរ ស្តាប់ទ្រង់ចុះ!” នោះហើយ ជាកូនចិញ្ចឹម ឬកូនប្រុសចិញ្ចឹម។

194 ឥឡូវនេះ គឺជាកន្លែងដែលព្រះកំពុងតែព្យាយាមយកពួកជំនុំពេនទីកុស្ត នៅក្នុងសៀវភៅអេភេសូរ។ ឃើញទេ? តើអ្នក—តើអ្នកយល់ទេ? យើងត្រូវបិទ ព្រោះវាយឺតពេលហើយ ឃើញទេ វាហាក់ដូចជាងងុយគេង។ ហើយខ្ញុំចង់ចុះនៅ ទីនេះទៅខនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ រហូតមកដល់ពេលនេះ—ខ១៣ សូម មើលផ្នែកចុងក្រោយ “ផ្សារភ្ជាប់ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃការសន្យា។” យើងនឹង ទទួលបាននៅថ្ងៃអាទិត្យនោះ។ ឃើញទេ រកមើល។ ឥឡូវ តើអ្វី ដែលនាំយើងចូល និងរបៀបដែលយើងរក្សាទុកដោយបែបនេះ។

195 តែឥឡូវទៅ “កន្លែង” អ្នកសុខសប្បាយទេ? អ្នកត្រូវបានកើតជាលើកដំបូង នៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ ដឹងអំពីរឿងនេះ? ត្រឹមត្រូវ។ បន្ទាប់ អ្នកត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុនទៅនឹងអ្វី? ជា កូនចិញ្ចឹម។ តើនោះជាអ្វី? អ្នកត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុន។

196 អូ បងស្រីស្តុត ខ្ញុំជឿថាកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ។ តើអ្នកមិនមែនជាអ្នក ដែលបានឡើងគេហដ្ឋានថ្ងៃនេះទេឬ? ការបង្រៀននឹងទៅកន្លែងណាមួយនៅ លើពិភពលោកជុំវិញផ្នែកផ្សេងៗនៃប្រទេស ខ្ញុំបានឮពីវាជាច្រើន ថាព្រះយេស៊ូវ គឺនៅទីនេះនៅលើផែនដី ដើរជុំវិញនៅក្នុងរាងកាយមួយ ទ្រង់បានចូលមកនិង ធ្វើការនេះ។ នេះជាការកុហក! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់គង់នៅទីនេះ ហើយ ទ្រង់បានព្យាយាមដាក់ព្រះវិហាររបស់ទ្រង់ ដើម្បីរៀបចំព្រះវិហាររបស់ទ្រង់ឲ្យមាន របៀបរៀបរយ ដាក់វានៅក្នុងដីដែលបានសន្យា ដូច្នេះពួកគេអាចចូលបាន...ដូច្នេះ សត្រូវទាំងអស់អាចត្រូវបានដេញចេញ។

197 ម៉ាណាសេមិនអាចយកដីរបស់គាត់បានទេ។ ខ្ញុំមិនអាចមានកម្មវិធីព្យាបាលទេនៅពេលពាក់កណ្តាល...នៅពេលដែល... ខ្ញុំចេញទៅក្រៅហើយផ្សព្វផ្សាយពីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និង—និងបងប្អូនត្រឡប់និយមនិយាយថា “អូ គាត់ជាព្រះយេស៊ូវបុរាណ។” ហើយខ្ញុំមិនអាចទៅទីនេះបានទេ ហើយមានការព្យាបាលដ៏ទៃវាភាពនៅពេលដែលពាក់កណ្តាលនៃពួកគេនិយាយថា “ការព្យាបាលដ៏ទៃវាភាពមិនអីទេ” ហើយភាគច្រើននៃពួកគេរីករាយនឹងអព្វុតហេតុរបស់ព្រះអម្ចាស់ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំជឿថាលោកប្រាណហាំគឺជាហោរា ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។ ដរាបណាព្រះវិញ្ញាណស្ថិតនៅលើគាត់ហើយគាត់ចេះពិចារណា គាត់គឺជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែការបង្រៀនរបស់គាត់ស្អុយរលួយវាមិនល្អទេ។” តើអ្នកណាធ្លាប់ ពួកវាជឿឥតប្រយោជន៍បែបនេះទេ? វាមិនមែនជារបស់ព្រះឬមិនមែនជាព្រះទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ វាមិនមែនជាព្រះទាំងអស់ឬគ្មានព្រះទេ។ នោះជារបៀបរបស់វា។ ប៉ុន្តែរបៀបដែលអ្នកនឹងមាន? ម៉ាណាសេនឹងមិនរក្សាដីរបស់គាត់ទេ អេប្រាអិមនឹងមិនរក្សាដីរបស់គាត់ទេ ហ្គាដនឹងមិនទុកដីរបស់គាត់ទេ បេនយ៉ាមិននឹងមិនរក្សាដីរបស់ពួកគេទេ ពួកគេទាំងអស់នឹងរត់នៅទីនេះជាមួយពួកភីលីស្ទីន ហើយមានភាពច្របូកច្របល់ទាំងអស់។ របៀបដែលយើងនឹងត្រូវបានដាក់? ប៉ុន្តែយើងបានកើតមកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យើងទាំងអស់គ្នា។ តើវាត្រូវទេ? តើយើងកើតមកជាអ្វី? បានតម្រូវទុកជាមុន...បន្ទាប់ពីយើងបានកើតមក យើងត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនចំពោះការសុំជាកូនចិញ្ចឹម ដើម្បីដាក់នៅក្នុងរូបកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកមើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ?

198 តើព្រះកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទជាអ្វី? អ្នកខ្លះជាសាវ័ក អ្នកខ្លះជាហោរា អ្នកខ្លះជាគ្រូបង្រៀន អ្នកខ្លះជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ និងខ្លះទៀតជាគ្រូគង្វាល។ តើវាត្រូវទេ? យើងត្រូវបានគេហៅទៅ។ អ្នកខ្លះទៀតមានអំណោយជាភាសាដទៃ ការបកប្រែភាសាដទៃ ប្រាជ្ញា ចំណេះដឹង អព្វុតហេតុ ការធ្វើការអស្ចារ្យ អំណោយខុសគ្នាទាំងអស់នេះ។ ហើយឥឡូវនេះតើពួកគេធ្វើអ្វី? ពួកគេបានអនុវត្តវាបន្តិច។ អ្វី? សូមឱ្យវាលុបដូចខ្ញុំមិនដឹងអ្វី។ ម្នាក់លើកគ្នា និយាយភាសាដទៃ ហើយម្នាក់ទៀតដើរទៅមុខនិយាយ “ល្អ ល្អ ល្អ ល្អ ល្អ។” អ៊ូ-ហ៊ី។ គ្រូគង្វាលនឹងត្រូវបានអធិប្បាយហៅឡើងលើអាសនា ហើយមានអ្នកខ្លះលើកឡើងនិយាយភាសាដទៃ “ហាលេ

លូយ៉ា! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!” បើ—ប្រសិនបើត្រូវអធិប្បាយបន្តធ្វើសាររបស់គាត់ ត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង ពេលនោះប្រជាជននិយាយថា “អ្នកលែងជឿ។” ឃើញទេ ព្រោះវាមិនត្រូវបានបង្រៀន។

199 ព្រះគម្ពីរបានចែងថាស្មារតីរបស់ពួកហោរាគឺស្ថិតនៅក្រោមហោរា។ ព្រះមិនមែនជាអ្នកនិពន្ធនៃការកាន់ច្រឡំទេ។ នៅពេលដែលខ្ញុំឈរនៅទីនេះ ឬជាអ្នកបំរើនៅទីនេះ ក្រោមការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ មិនថាអ្នកចង់និយាយភាសាដទៃយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នករក្សាសន្តិភាពរបស់អ្នក រហូតដល់ព្រះបានបញ្ចប់នៅទីនេះ។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នកនិយាយភាសាដទៃ វាមិនគ្រាន់តែជាការនិយាយឡើងវិញនៃបទគម្ពីរប៉ុណ្ណោះទេ មូលហេតុដែលព្រះមានបន្ទូលថាប្រើពាក្យដដែលៗឥតប្រយោជន៍។ ប៉ុន្តែវាជាសារដោយផ្ទាល់ទៅនរណាម្នាក់។ មានអ្នកសួរខ្ញុំមួយដង ដាក់ម្រាមដៃរបស់អ្នកនៅពេលមួយដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធស្ថិតនៅក្រោមការស្គាល់ខុសស្គាល់ត្រូវ បានប្រាប់នរណាម្នាក់ម្តងហើយម្តងទៀត នូវបទគម្ពីរម្តងហើយម្តងទៀត។ វាបានប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលខុសជាមួយពួកគេនិងអ្វីមួយដែលពួកគេបានធ្វើ និងអ្វីដែលពួកគេត្រូវធ្វើឬអ្វីមួយបានកើតឡើងឬអ្វីមួយដូចនោះ។ តើវាត្រូវទេ?

200 ដូច្នេះនិយាយជាភាសាដទៃនិងការបកស្រាយ! ប្រសិនបើមានម្នាក់នៅក្នុងព្រះវិហារដែលនិយាយភាសាដទៃហើយម្នាក់ទៀតបកប្រែវាទុកឱ្យវានិយាយចុះសូមឱ្យបងប្រុសនេវីល លើកឡើងនិងនិយាយភាសាដទៃ ហើយបងប្រុសម្នាក់នេះបានបកស្រាយ “ប្រាប់បុរសនេះថាកាលពីម្សិលមិញគាត់បានចេញទៅទីនេះហើយធ្វើអ្វីដែលគាត់មិនគួរធ្វើ។ ឥឡូវនេះគ្រូពេទ្យបានប្រាប់គាត់ថាគាត់មានជំងឺមហារីក។ ទៅធ្វើឱ្យរឿងនោះត្រឹមត្រូវត្រឡប់មកទីនេះ ហើយធ្វើត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះ។”

បុរសនោះនិយាយថា “ជាការពិត វាជាការពិត។” បន្ទាប់មកព្រះនៅជាមួយអ្នក។

201 ប៉ុន្តែរបៀបដែលយើងនឹងធ្វើវាតាមវិធីនេះ? ឃើញទេ? វាគ្រាន់តែជា “ឆ្លា ឆ្លា ឆ្លា ឆ្លា។” គ្រាន់តែគួរឱ្យស្តាប់ខ្លឹម យ៉ាងណាក៏ដោយ គ្មានដាក់អ្វីទាំងអស់។ ឥឡូវនេះហើយ...ឃើញទេ អេកេស្តរកំពុងព្យាយាម...ឃើញទេពួកគេនឹករឿងនោះ។ មើលពីរបៀបដែលពួកគេនឹកវា? យើងត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនឱ្យក្លាយជាកូនចិញ្ចឹម! ឥឡូវ

មានប៉ុន្មាននាក់យល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ? លើកដៃឡើង។ ជាកូនចិញ្ចឹម! យើងបានកើតនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ប្រាកដណាស់ ទទួលបានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ហើយយំ “អាប៉ា ព្រះបិតា! ហាលេលូយ៉ា! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!” យើង គឺជា កូនៗ ប៉ុន្តែយើងមិនអាចទៅទីណាបានទេ។ យើងមិនអាចវាយឈ្នះភីលីស្ទី នបានទេ។

202 សូមក្រឡេកមើលលោក ប៊ីលី លប្រ្យាហាំឈរនៅទីនោះ។ ហើយលោក ម៉ូហា ម៉ាត់ដាន់និយាយថា “បង្ហាញវា។”

203 សូមក្រឡេកមើលជែកខ្ញុំកំពុងឈរនៅត្រង់កន្លែងនោះ។ ហើយអ្នកដែល បដិសេធនឹងព្រះនោះគឺជាពួកជំនុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលចាប់ដៃគ្នានឹងអ្នកដែល មិនជឿថាមានព្រះនៅទីនោះ ហើយចាប់ដៃពួកគេ។ ជាគ្រីស្ទាន ហើយចាប់ដៃ ជាមួយអារក្សដូចជាចូឡេរីស និងអ្នកគិតសេរី ហើយថែមទាំងប្រមាថព្រះជាម្ចាស់ ទៀតផង “គ្មានរឿងដូចព្រះទេ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ដើម្បីចាប់ផ្តើមជាមួយ” និង អ្វីដូចនោះ។ ហើយក្រុមជំនុំដែលហៅខ្លួនឯងថាជាក្រុមជំនុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ចាប់ដៃ ជាមួយគាត់ ហើយកាន់ជើងប្រឆាំងនឹងបងប្រុសជែកខ្ញុំ។ តើយើងនឹងធ្វើអ្វីខ្លះ? ហើយពួកពេនទីកុស្តភាគច្រើនប្រឆាំងនឹងគាត់។ នៅពេល ដែលគ្រូគង្វាល គ្រប់រូបនៅក្នុងប្រទេសរបស់យើងគួរតែឈរជើងជាមួយគាត់ ហើយនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមបញ្ជូនអំណាចរបស់ទ្រង់ចុះ។” សូមមើល យើងនៅទីនោះ ដែលជាកន្លែងដែលវាមិនអាចត្រូវបានដាក់។

204 អប្រាអ៊ុមមិនចង់នៅទេ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេធ្វើដំណើរទៅទីនេះ យើង ឃើញថាម៉ាណាសេទៅដល់ទីនេះ ហើយនិយាយថា “អូ! ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូម ប្រទានចំការពោតដីល្អដល់ខ្ញុំ!” កាដ បាននិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ រង់ចាំ បន្តិច។ ខ្ញុំសន្មត់ថានឹងដាំស្រូវសាឡី ប៉ុន្តែខ្ញុំក៏នឹងទទួលពោតដែរ។ ហាលេលូ យ៉ា!” អ្នកឃើញទេ? អ្នកមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយពោតទេ។ ទទួលស្រូវសាឡី ស្រូវសាឡីគឺជាផ្នែករបស់អ្នកដើម្បីចម្លែកអ្នក។ អ្នកមិនត្រូវគិតថាចិញ្ចឹមបង្កូងចៀម ទេនៅពេលអ្នកនឹងត្រូវចិញ្ចឹមបង្កូងគោ។ ព្រះជាម្ចាស់ចង់ដាក់ព្រះវិហារ។ ប៉ុន្តែ ពួកគេម្នាក់ៗចង់ធ្វើដូចគ្នា។ “ហាលេលូយ៉ា!” អ្នកមិនអាចប្រាប់រឿងរ៉ាវទាំងនោះ ដល់ពួកគេបានទេ។ ទេ អត់ទេ។ ពួកគេនៅតែមានលក្ខណៈពពៃ “ប៉ិត ប៉ិត ប៉ិត

បិត បិត បិត។” ឃើញទេ អ្នកមិនអាចប្រាប់ពួកគេបានទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឥឡូវ តើវាមិនពិតទេឬ? ហើយអ្នកមិនអាចដាក់ក្រុមជំនុំបានទេ។ ឃើញទេ?

205 ក្រុមជំនុំត្រូវបានសន្មត់ថាត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនឱ្យក្លាយជាកូនចិញ្ចឹម ដែល ជាកន្លែងដែលមនុស្ស...ព្រះអាចយកបុរសម្នាក់ហើយយកគាត់ទៅចិញ្ចឹមក្នុង គ្រួសារ ហើយឱ្យគាត់នូវអ្វីមួយ។ ដំបូងអ្នកត្រូវសាកល្បង ហើយមើលថាតើវា ត្រឹមត្រូវដែរឬទេ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា តេស្តស្មារតី។ បុរសនេះអះអាងរឿង ខ្លះ សាកល្បងវាមើលថាតើវាត្រឹមត្រូវដែរឬទេ។ ប្រសិនបើវាត្រឹមត្រូវ ចូរផ្លាស់ទីទៅ វា។ បន្ទាប់មកនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់សូមបញ្ជូន អ្វីផ្សេងទៀតមកយើងខ្ញុំ។” សូម បន្តធ្វើចូលនា ឃើញទេ សូមបន្តធ្វើដំណើរទៅមុខរហូតទាល់តែបងប្អូនគ្រប់គ្នា បានយកកន្លែងរបស់គាត់។ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងឃើញក្រុមជំនុំរបស់ព្រះចាប់ផ្តើម។ នៅពេលនោះពួកគេក៏លឺស្ទើរនឹងគាំទ្រពួកគេ។ ខាខ្លីនឹងរលត់ សក់នឹងដុះឡើង មុខនឹងត្រូវលាងសំអាត។ បារីនឹងបាត់។ ហ្នឹងហើយ។ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំ ចាប់ផ្តើមចូលទៅក្នុងអំណាចដ៏ខ្លាំងក្លារបស់វា នៅពេលដែលយើងមានអាណា នាសនិងសាក្សី ហើយពួកគេមួយចំនួន។ បាទ។ អ្នកនឹងឃើញនៅពេលដែល ព្រះវិហារដ៏បរិសុទ្ធឈររួមគ្នានៅក្នុងអំណាចរបស់ទ្រង់ បានដាក់ក្នុងឋានៈជាកូន របស់ព្រះ យកទៅចិញ្ចឹមក្នុងគ្រួសាររបស់ព្រះ ដែលជាព្រះវិហារដ៏មានឥទ្ធិពលឈរ នៅទីនោះ ក្នុងសិរីល្អរបស់វា។ អូ នោះគឺជាអ្វីដែលទ្រង់ត្រូវយាងមក។

206 បងប្អូនអើយតើយើងនៅឆ្ងាយប៉ុនណាទៀត? អ្នកមិនអាចទាំងរួមគ្នានៅលើ បទគម្ពីរផង។ ហើយមនុស្សណា មនុស្សណាដែលមិនអាចមើលឃើញបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះគម្ពីរនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គាត់ជាមនុស្សខ្វាក់ មានបញ្ហាខាងសតិអារម្មណ៍។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ហើយនោះហើយជាកន្លែងប្រយុទ្ធ ដ៏ធំ។

207 ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងប្រាប់មនុស្សណាម្នាក់ដែលនឹងនាំបទគម្ពីរមកខ្ញុំនៅកន្លែងដែល មានអ្នកណាម្នាក់ គាត់ត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងនាមផ្សេងទៀត ក្រៅពីនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅក្នុងព្រះវិហារថ្មី។ ឬ ប្រសិនបើគាត់បានទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីផ្សេងទៀត គាត់ត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នក មកបង្ហាញខ្ញុំមើល។ មិនមានរឿងហ្នឹងទេ។ មិនមានបេសសកកម្មបែបនេះ

ទេ។ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅទីនោះ: “ដូច្នោះចូរទៅបង្រៀនគ្រប់ ជាតិសាសន៍ទាំងអស់ ហើយធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកអោយគេក្នុងព្រះនាមព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ” ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ គ្មាននរណាម្នាក់មានឈ្មោះទេ ដប់ថ្ងៃក្រោយមកលោកពេត្រុស បាន និយាយថា “ចូរប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក អ្នករាល់គ្នានៅក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការលើកលែងទោសបាប។” និងគ្រប់ទីកន្លែងនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរ...

208 ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនេះមានអ្នកខ្លះបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅទីនោះ: តាមវិធីផ្សេងទៀត ដោយយ៉ូហាន ចំពោះការប្រែចិត្ត។ ប៉ុលបាននិយាយថា “អ្នក ត្រូវតែជ្រមុជសាជាថ្មីម្តងទៀត។ អ្នកត្រូវតែមកម្តងទៀត។”

209 “អូ ប៉ុន្តែយើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ឈ្មោះ យ៉ូហាន។ លោកបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកជូនព្រះយេស៊ូវ។”

210 “ត្រូវហើយ នេះជាដំណឹងល្អ។ នេះជាព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលត្រូវ បានបង្ហាញអោយខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំជាសាវ័ករបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយប្រសិនបើមានទេវតា ពីស្ថានសួគ៌មក ហើយអធិប្បាយអ្វីផ្សេងទៀត...”

211 ខ្ញុំសូមអានវា។ ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់ថា “ប្រសិនបើទេវ...” ប៉ុលបាននិយាយថា “បើមានទេវតាពីស្ថានសួគ៌និយាយអ្វីផ្សេងទៀត” ប៊ីស្ស្យា អាចារ្យ ប៉ុប អ្នកត្រួត ពិនិត្យ អ្វីក៏ដោយ “ប្រសិនបើគាត់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អក្រៅពីបទគម្ពីរដែលខ្ញុំ បានប្រាប់អ្នករាល់គ្នា សូមអោយអ្នកនោះត្រូវបណ្តាសាទៅចុះ!” មិនមាន...យើង មិនមានទំនៀមទម្លាប់បែបនេះទេ។ អត់ទេ។ អ្នកគ្រាន់តែ...មិនមានរឿងបែបនេះ ទេ។ អ្នក យើង...ហើយបន្ទាប់មក—បន្ទាប់មក មើល ហេតុអ្វីមនុស្សមិនអាច មើលឃើញដូច្នោះ? ហេតុអ្វីបានជាវាមិនមានមនុស្ស—នឹងមិន—មិនជឿទេ? [មាន អ្នកណាម្នាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំនិយាយថា “បានកំរូទុកជាមុន”—អេឌី។] ឃើញ ទេ? នរណាម្នាក់វាយវាយ៉ាងត្រឹមត្រូវនៅទីនោះ ដែរ។ “បានកំរូទុកជាមុន” យ៉ាង ពិតប្រាកដ។ ហេតុអ្វី? “អស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានដល់ខ្ញុំ” (អ្វី?) “នឹង មករកខ្ញុំ។” យ៉ាងម៉េចទៅ! “អស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមក —នឹងមករកខ្ញុំ។” តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយខ្ញុំ ដែលខ្ញុំពុំយាមរកនៅទីនេះ? យើង នៅទីនេះ។ ហ្នឹងហើយ។

212 សូមឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែអានខនេះ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលប៉ូល អ្វីដែល...សារដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅយប់នេះ គឺជាអ្វីដែលប៉ូលបាននិយាយអំពី ការតម្រូវទុកជាមុន នៅលើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ការជ្រមុជដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការកំណត់នៅក្នុងក្រុមជំនុំជាដើម។ នេះជាអ្វីដែលគាត់បាន និយាយ៖

ខ្ញុំឆ្ងល់ (ប្រាប់កាឡាទីទាំងនេះ) ថាអ្នកបានឃ្លាតឆ្ងាយពីទ្រង់ដែល បានហៅអ្នក...ព្រះគុណរបស់ព្រះគ្រីស្ទ (ពាក្យម្យ៉ាងទៀត ខ្ញុំខ្មាស់នឹង អ្នកណាស់ ដែលអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យនរណាម្នាក់មកទីនេះ បង្វែរអ្នកចេញពី នោះ។) ទៅកាន់ដំណឹងល្អមួយផ្សេងទៀត:

ដែលមិនមែនជាផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែមានអ្នកខ្លះធ្វើឱ្យអ្នកពិបាក ហើយនឹងរារាំងដំណឹងល្អរបស់ព្រះគ្រីស្ទ រារាំងដំណឹងល្អដ៏ពិតរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។

213 ប៉ុន្តែមើល។ ឥឡូវ ចាំថា គឺលោកប៉ូលដែលបានបង្ខំមនុស្សទាំងអស់ដែល មិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីមកហើយទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ តើមានបងប្អូន ប៉ុន្មាននាក់ដឹងថាវាជាការពិត? តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាគឺជាលោក ប៉ូលដែលបាននិយាយអាថ៌កំបាំងទាំងនេះដែលបានលាក់តាំងពីកំណើតលោក គឺយមក ហើយបានសំដែងអោយគាត់ដឹងថាព្រះជាម្ចាស់ បានតម្រូវយើងទុកជាមុន អោយធ្វើជាបុត្ររបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីអោយយើងក្លាយទៅជាកូនចិញ្ចឹម គឺ ប៉ូល? សូមក្រឡេកមើលអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ

ទោះបីយើង ឬទេវតាពីស្ថានសួគ៌ ប្រកាសប្រាប់ដំណឹងល្អ ណាមួយផ្សេងទៀតដល់អ្នកជាងដំណឹងល្អដែលយើងបានផ្សព្វផ្សាយ ដល់អ្នក នោះឱ្យគេត្រូវបណ្តាសាទៅចុះ។

214 កុំនិយាយថា "ខ្ញុំមិនយល់ស្របនឹងអ្នកទេ លោក។" សូមឱ្យគាត់ត្រូវបានដាក់ បណ្តាសាចុះ។ ខ្ញុំសូមអានវគ្គបន្ទាប់៖

ដូចដែលយើងបាននិយាយរួចមកហើយ ដូច្នោះខ្ញុំនិយាយម្តងទៀត
បើអ្នកណាប្រកាសដំណឹងល្អអោយអ្នកផ្សេងក្រៅពីដំណឹងល្អដែល
យើងបានទទួល សូមអោយអ្នកនោះត្រូវបណ្តាសាទៅចុះ!

215 ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ បងប្អូនប្រុសស្រី ប្រសិនបើវាជាព្រះនៅថ្ងៃមុន
ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំនិយាយថា ដោយសង្ឃឹមថាមិនទាក់ទង ដែលនាំខ្ញុំទៅមើលតិចតួច
នេះ...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំរក្សាបណ្តាស់។ ខ្ញុំមិននឹកស្មានថាខ្ញុំរក្សា ខ្ញុំទើបតែទទួលបាន
ពរក្នុងការផ្សព្វផ្សាយ។ ខ្ញុំនៅក្បែរខ្លួនខ្ញុំហើយខ្ញុំទុកអ្នកនៅទីនេះរហូតដល់ខ្ញុំដឹងថា
អ្នកងងុយគេងនិងអស់កំលាំង។ ប៉ុន្តែ អូ ខ្ញុំ...ប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកអាច
ដឹងពីរបៀបដែលខ្ញុំចង់អោយអ្នកនៅទីនោះ! ឃើញទេ? ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំ
និយាយម្តងទៀត នៅពេលខ្ញុំ...នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូល...ខ្ញុំបាននិយាយថា
“វានឹងធ្វើ...”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកចង់ឃើញទីបញ្ចប់ជាអ្វីទេ?”

216 ហើយខ្ញុំបានក្រឡេកមើលទៅខាងក្រោយ ហើយឃើញថាខ្លួនខ្ញុំកំពុងដេកនៅ
លើគ្រែ។ ច្បាស់ជាអ្នកបានស្គាល់ខ្ញុំតាំងពីយូរណាស់មកហើយ—ដែល—ដែលខ្ញុំ
ប្រាប់អ្នកពីការពិត។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអ្វីមួយ ដូចសំឡេងដែលបាននិយាយមុនពេល
ពួកគេចាក់ប្រេងតាំងស្ងួល តើខ្ញុំធ្លាប់បានប្រាប់អ្នកពីអ្វីក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ប៉ុន្តែ
ការនោះមិនមែនជាការពិតទេ? តើវាត្រូវទេ? វាតែងតែជាការពិត។ តើខ្ញុំធ្លាប់មកសុំ
លុយពីអ្នកប្រឡើងបែបនេះទេ? ទេ ឃើញទេ ខ្ញុំមិនដែលទេ។ តើខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើអ្វីប៉ុន្តែ
ព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីនាំអ្នកទៅរកព្រះគ្រីស្ទ? ពិតប្រាកដណាស់។

217 ឥឡូវនេះពួកគេចង់និយាយថាខ្ញុំជាអ្នកជំនាញខាងចិត្តសាស្ត្រ អ្នកដឹងទេ
អ្នកជំនាញខាងការយល់ឃើញ។ ព្រោះ ការរបស់ពួកគេបានលើកឡើង ព្រះគម្ពីរ
បានចែងថាពួកគេនឹងកើតឡើង។ ដូចដែលយ៉ាប្រេសនិងយ៉ាណេសបានប្រឆាំង
នឹងម៉ូសេ ពួកគេបានធ្វើយ៉ាងជិតនឹងអ្វីដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើ រហូតដល់វា
លេចចេញមក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែចាំថា ចាមប្រេសនិងយ៉ាណេសមិនអាច
ជាសះស្បើយបានទេ។ ពួកគេមិនអាចជាសះស្បើយបានទេ។ ពួកគេអាចនាំមក
នូវគ្រោះកាច ប៉ុន្តែមិនអាចយកវាចេញបានទេ។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ
ព្រះជាម្ចាស់គឺជាអ្នកព្យាបាល។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅតែជាសេចក្តីពិត។

218 ខ្ញុំបានព្យាយាមស្មោះត្រង់ជាមួយអ្នក។ ខ្ញុំបានព្យាយាមប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំមាន—ខ្ញុំមាន...អស់រយៈពេលប្រហែលជា៣១ឆ្នាំ ខ្ញុំបានឈរនៅតុអធិប្បាយនេះ ហើយបន្តអស់រយៈពេល៣១ឆ្នាំ ហើយថ្ងៃណាមួយអាចនឹងចាកចេញទៅសិរីល្អក្រៅវិទិកានេះ។ មានប្រពន្ធ កូនស្រី ឪពុក បងប្រុស ទាំងអស់ត្រូវបានកប់នៅទីនោះ មិត្តភក្តិជាទីស្រឡាញ់។ ខ្ញុំបានមើលកន្ត្រកនិងផ្ការបស់ពួកគេនៅទីនេះ ហើយដឹងថាថ្ងៃណាមួយខ្ញុំក៏នឹងមកដែរ។ ឥឡូវនេះ ជាការពិត។ ប៉ុន្តែដោយស្មោះពីបេះដូង ខ្ញុំប្រាប់អ្នកដោយអស់ពីចិត្ត ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានផ្សព្វផ្សាយដល់អ្នកនូវដំណឹងល្អដ៏ពិតរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំជឿថាអ្នកគួរតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក អ្នករាល់គ្នានៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនៅពេលណាដែលអ្នកធ្វើវា នឹងនាំមកនូវសេចក្តីរីករាយ សន្តិភាព ភាពអត់ធ្មត់ សេចក្តីសុភាព ស្ងួតត្រង់សប្បុរស និងជំនឿ។

219 ហើយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះខ្ញុំនៅព្រឹកនោះ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំមិនទាន់អាចនិយាយបាននៅឡើយទេថាតើខ្ញុំនៅទីនេះក្នុងខ្លួនរបស់ខ្ញុំ ហើយទើបតែបានឃើញនិមិត្តមួយ ឬថាតើខ្ញុំត្រូវបានគេយកទៅឆ្ងាយពីទីនេះនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ។ មានតែរឿងមួយទេដែលខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំ—ខ្ញុំតែងតែខ្លាចការស្លាប់ ដែលជាកន្លែងទ្រេនិច។ ប៉ុន្តែមិនខ្លាចថាព្រះយេស៊ូវនឹងមិនមករកខ្ញុំទេ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនខ្លាចរឿងនោះទេ ពីព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនខ្លាចរឿងនោះទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំបានជួបអ្នកហើយគ្រាន់តែជាអំពូចាស់បន្តិចដែលហើរតាមខ្យល់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមើលឃើញឥឡូវនេះ។ នៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញមនុស្សទាំងនោះ ពួកគេគឺជាមនុស្សពិត។ ហើយពួកគេជាមនុស្សដែលធ្លាប់ទាក់ទងជាមួយខ្ញុំនៅលើផែនដីនេះ សូម្បីតែភរិយាដំបូងរបស់ខ្ញុំ។ នាងមិនមែនជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំទេ នាងគឺជាប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ នាងមិនដែលហៅខ្ញុំថាប្តីនាងទេ នាងបានហៅខ្ញុំថាជាបងប្រុសដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់របស់នាង។ គ្មានការរួមភេទ គ្មានអារម្មណ៍នៃប្រភេទនោះទេ វាមិនអាចទេ។ វាល្អឥតខ្ចោះ វាជាការផ្អែមល្អម។

ខ្ញុំឆ្ងល់ ខ្ញុំមិនដឹង ខ្ញុំអស្ចារ្យក្នុងចិត្ត៖ តើនោះជាអ្វីដែលនាងបានឃើញ មុនពេលនាងចាកចេញពីផែនដី? ពេលនាងនៅមន្ទីរពេទ្យ នៅពេលដែលខ្ញុំទូរស័ព្ទទៅនាង ហើយនាងបាននិយាយថា "ប៊ីលលី អ្នកបានអធិប្បាយវា អ្នកបាននិយាយ

អំពីវា ប៉ុន្តែ” នាងបាននិយាយថា “អ្នកមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។” នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមានបំណងបន្តនៅទៀតទេ។”

220 ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើវាជាអ្វីទៅ ជាមួយបុរសចំណាស់ដ៏ស្មោះត្រង់របស់អេហ្វអេហ្វ ប៊ូសស្វិត ដែលបានឈរនៅតុអធិប្បាយនេះ ដែលបានផ្សព្វផ្សាយជាមួយខ្ញុំនៅ ជុំវិញតំបន់ផ្សេងៗនៃពិភពលោក។ អេហ្វអេហ្វប៊ូសស្វិត អ្នកទាំងអស់គ្នា ស្ទើរតែ បានស្គាល់គាត់ហើយ។ បុរសចំណាស់ដ៏ល្អ បុរសចំណាស់។ ពីរម៉ោងមុននេះ ប្រហែលមួយឬពីរសប្តាហ៍មុនពេលគាត់ចាកចេញ ខ្ញុំបានទៅរកគាត់ ហើយនៅ ទីនោះគាត់បាននៅខាងក្រោយទីនោះ ជិតអាយុកៅសិបឆ្នាំ។ ដៃចាស់តូចរបស់ គាត់បានលាតសន្ធឹង ក្បាលទំពែកតូចរបស់គាត់និងវីស្តីពណ៌សនៅលើមុខរបស់ គាត់។ ខ្ញុំបានចាប់បុរសចំណាស់នោះនៅក្នុងដៃខ្ញុំ ហើយខ្ញុំស្រែកថា “លោកឪពុក ពុកខ្ញុំអើយ នោះរទេះចំបាំងរបស់អ៊ីស្រាអែលនិងពលទ័ពសេះ។”

ត្បិតប្រសិនបើមានបុរសម្នាក់ដែលធ្លាប់តំណាងឲ្យ ពេនទីកុស្តនិងជាសាវ័ក ពិតនោះ គឺជាអេហ្វអេហ្វប៊ូសស្វិត ស្អាត ត្រង់ អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អពិត ឃើញ ទេ វាគឺជាប៊ូសស្វិត។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំកាន់គាត់នៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំ បានស្រែកថា “លោកពុក ឪពុកខ្ញុំអើយ នោះរទេះចំបាំងរបស់អ៊ីស្រាអែលនិងពល ទ័ពសេះ។”

221 គាត់បាននិយាយថា “កូនប្រុសអើយ ចូរនៅជាប់ក្នុងកិច្ចការបម្រើ។” បាន និយាយថា “វាយពួកយុវជនទាំងនេះខ្លះអោយទៅបរទេស បើអ្នកអាច មុនពេល ពួកគេទទួលការនិយមជ្រុលច្រើននៅទីនោះ។ ចូរយកដំណឹងល្អដ៏ពិតដែលអ្នក បានទទួលមក កូនប្រុស។” គាត់បាននិយាយថា “ព័ន្ធកិច្ចរបស់អ្នកមិនទាន់បាន ចាប់ផ្តើមនៅឡើយទេ។” បាននិយាយថា “អ្នកគឺជាប្រាណហាំម៉ាកថ្មី។” បាន និយាយថា “អ្នកនៅក្មេងកូនប្រុស។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ប៊ូសស្វិត ខ្ញុំមានអាយុ៤៨ឆ្នាំហើយ។”

222 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនទាន់ចាប់ផ្តើមនៅឡើយទេ។” គាត់បាននិយាយ ថា “កុំអនុញ្ញាតឱ្យគ្រូអធិប្បាយវ័យក្មេងនៅជុំវិញពេនទីកុស្តមាននៅទីនោះ ដោយរឿងមិនសមហេតុសមផលច្រើនពេក និងការបំពុលរឿងនេះឡើង និងមាន —អ្នកការទូតនិងប្រទេសទាំងអស់ប្រឆាំងនឹងវាមុនពេលអ្នកទៅដល់ទីនោះ។” បាននិយាយថា “បន្តទៅមុខទៀត បងប្រុសប្រាណហាំ បន្តទៅដំណឹងល្អដែល

អ្នកមាន។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាអ្នកជាសារឹកបូជាព្យាករិរបស់ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់យើង។”

223 ខ្ញុំក្រឡេកមើលគាត់ ខ្ញុំឱបគាត់នៅក្នុងដៃខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ប៊ូសស្មូត ខ្ញុំចង់សួរសំនួរមួយដល់អ្នក។ តើអ្វីទៅជាពេលវេលារីករាយបំផុតរបស់ អ្នក...ពេលរបស់អ្នក...រាល់ឆ្នាំដែលអ្នកបានផ្សព្វផ្សាយ?”

គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងថាអ្នកកំពុងជិតស្លាប់ទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចស្លាប់ទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្វី...ហេតុអ្វីបានជាអ្នកនិយាយបែបនេះជាពេលវេលា រីករាយបំផុតរបស់អ្នក?”

224 មានទ្វារតូច។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំកំពុងដេកនៅទីនេះដោយមុខរបស់ខ្ញុំ បែរមុខទៅទ្វារនោះ។ ភាគច្រើនរាល់នាទីដែលខ្ញុំបានស្រឡាញ់ និងមួយដែលខ្ញុំ បានផ្សព្វផ្សាយនិងឈរសម្រាប់រឿងទាំងអស់នេះ...ជីវិតរបស់ខ្ញុំ ទ្រង់នឹងមកឯទ្វារ នោះសម្រាប់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងទៅជាមួយទ្រង់។” ខ្ញុំក្រឡេកមើលគាត់ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំ—ខ្ញុំ មើលទៅដូចអំប្រាហាំ អ៊ីសាក ឬយ៉ាកុបដែរ។

225 ខ្ញុំបានចាប់ដៃគាត់ ខ្ញុំនិយាយថា “បងប្រុស ប៊ូសស្មូត យើងទាំងពីរជឿលើ ព្រះតែមួយ យើងជឿដូចគ្នា។ ដោយព្រះគុណនៃព្រះខ្ញុំនឹងអធិប្បាយរហូតដល់ ដង្ហើមចុងក្រោយចាកចេញពីខ្លួនខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងនៅស្មោះត្រង់នឹងព្រះដូចខ្ញុំដឹងពីរបៀប ស្នាក់នៅ។ ខ្ញុំនឹងមិនចុះចាញ់នឹងដំណឹងល្អនៅខាងណាមួយនៃឯណាឡើយ។ ខ្ញុំនឹងនៅដដែលដូចដែលខ្ញុំដឹងថានៅ។ បងប្រុស ប៊ូសស្មូត ខ្ញុំនឹងជួបអ្នកនៅក្នុង ទឹកដីល្អប្រសើរដែលអ្នកមិននៅក្មេង...ឬមិនចាស់ទៀតទេ ប៉ុន្តែវ័យក្មេង។”

226 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកនឹងនៅទីនោះ ប្អូនប្រុសប្រាណហាំ កុំបារម្ភអី។”

227 ហើយមួយម៉ោងមុន ពីរម៉ោងមុនពេលគាត់ស្លាប់...ប្រហែលជា២ខែក្រោយ មក ខ្ញុំគិតថាគាត់ជិតស្លាប់ហើយ ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំចូលមក ហើយបានឃើញគាត់ (គាត់តែងតែគិតច្រើនដល់គាត់) ហើយបន្ទាប់មកអ្នកស្រីប៊ូសស្មូត។ ហើយ ប្រហែលពីរម៉ោងគាត់បានដេក ដេកលក់។ ទ្រង់បានលើកគាត់ឡើង ហើយមើល គាត់ក៏លោតចុះពីលើគ្រែរបស់គាត់។ គាត់បាននិយាយថា “ម្តាយ មែនហើយ ខ្ញុំ

មិនដែលបានឃើញអ្នកអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ! ប៉ា! បងប្រុសជីម ហេតុអ្វី” បាននិយាយថា “សូមមើលអ្នកគឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលបានប្រែចិត្តជឿដល់ ព្រះអម្ចាស់នៅជូលៀតរដ្ឋ អ៊ីលីណយ។” គាត់បានស្តាប់អស់រយៈពេល៥០ឆ្នាំ ហើយ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ! គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគឺជាបងស្រី ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។ បាទ ខ្ញុំបាននាំអ្នកទៅរកព្រះអម្ចាស់នៅ—នៅឯកិច្ចប្រជុំ វិនី ផេក។ មែនហើយ។ ហេតុអ្វី នៅទីនេះមានបងស្រីដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។ ខ្ញុំមិនបាន ឃើញអ្នកទេ...មែនហើយ មើលអ្នកមករកព្រះអម្ចាស់នៅដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។” ហើយរយៈពេលពីរម៉ោងជាប់គ្នាគាត់ចាប់ដៃជាមួយអ្នកដែលគាត់បាននាំទៅរក ព្រះអម្ចាស់។ បានដើរត្រឡប់ទៅកន្លែងរបស់គាត់វិញ ហើយបានដាក់ចុះដៃរបស់ គាត់ ហើយនោះគឺដូច្នោះ។ តើបងប្រុស អេហ្វអេហ្វ ប៊ុសស្តូតបានចូលក្នុងទឹកដី នោះដែលព្រះយេស៊ូបានអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមើលនៅយប់ផ្សេងទៀតទេ? បើដូច្នោះ មែន គាត់នៅក្មេងនៅយប់នេះ។ ព្រះបានសម្រាកព្រលឹងរបស់គាត់។ ហើយខ្ញុំអាច រស់នៅដោយស្មោះត្រង់ដែលខ្ញុំនឹងចូលទឹកដីនោះ។ ហើយខ្ញុំអាចនឹងក្លាយជាពិត —អ្នកបំរើពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ!

228 ខ្ញុំខ្មាស់នឹងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំខ្មាស់រៀន...ខ្ញុំ-ខ្ញុំ...ប្រសិនបើខ្ញុំបានធ្វើបាប នៅចំពោះមុខអ្នក អ្នក—អ្នកជំពាក់ខ្ញុំ សូមប្រាប់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំព្យាយាមរស់នៅ ដោយទៀងត្រង់នៅក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើដោយព្រះគុណ របស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែមើលទៅ មិត្តអើយ អ្នកជំពាក់ខ្ញុំប្រសិនបើ អ្នកដឹងអ្វីដែលខុសនឹងជីវិតរបស់ខ្ញុំ សូមមកប្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយ មើល ខ្ញុំជំពាក់អ្នក ដើម្បីឈរនៅទីនេះហើយផ្សាយដំណឹងល្អដល់អ្នក។ ខ្ញុំជំពាក់អ្នកពីព្រោះខ្ញុំរំពឹងថា នឹងបានឃើញមុខអ្នកម្នាក់។ បុរសនិងស្រ្តីវ័យក្មេងនៅទូទាំងរដ្ឋនោះ។ វាគ្រាន់តែ ជាជង្គើមមួយប៉ុណ្ណោះរវាងកន្លែងដែលអ្នកនៅទីនេះនិងនៅទីនោះ។ ឥឡូវ ត្រឹមត្រូវ ហើយ។ វានៅទីនោះ។

229 សូមព្រះជាម្ចាស់នៃព្រះគុណ ជាព្រះនៃស្ថានសួគ៌ មិនមែនដោយការប្រមាថ តែដោយការគោរពកោតខ្លាចព្រះអង្គ។ “ប៉ាប៉ា” នៅថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនោះនៅពេល ដែលយើងត្រូវបានបង្ហាញនៅទីនេះហើយមានរូបកាយនៅលើផែនដីម្តងទៀត ដូច្នោះយើងអាចដឹកនិងបរិភោគទំពាំងបាយជូរនិងផ្លែឈើនៅក្នុងស្រុកបាន។ “ពួកគេនឹងសាងសង់ផ្ទះនិងកន្លែងផ្សេងទៀតនឹងមិននៅទេ។ ពួកគេនឹងដាំបំការ

ទំពាំងបាយជូរហើយចំការមួយទៀតនឹងមិនលួចបរិភោគឡើយ។” ឃើញទេ? បុរសម្នាក់ដាំចម្ការទំពាំងបាយជូរ កូនប្រុសរបស់គាត់ យកវា ហើយបន្ទាប់មក កូនប្រុសរបស់គាត់ នឹងយកវានិងបន្តបន្ទាប់។ ប៉ុន្តែមិនមែនក្នុងករណីនេះទេ។ គាត់នឹងដាំវាហើយស្នាក់នៅទីនោះ។ មើលត្រូវហើយ។ យើងនឹងនៅទីនោះជារៀងរហូត។ ហើយនៅក្នុងទឹកដីនោះ ខ្ញុំអាចមើលឃើញអ្នករាល់គ្នា។

230 ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅទីនេះ សូម្បីតែរដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការបរទេស។ ហើយបងប្អូនអើយ ខ្ញុំមិននិយាយបែបនេះទេ—ខ្ញុំមិននិយាយរឿងនេះធ្វើឱ្យឈឺចាប់ទេ។ ខ្ញុំក៏ជាអ្នកព្រះត្រៃឯក ដែរ ខ្ញុំជឿលើព្រះត្រៃឯក ដែលជាគុណសម្បត្តិទាំងបីរបស់ព្រះ (ព្រះវរបិតាព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) ប៉ុន្តែមិនមែនជាព្រះបីអង្គទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំជឿថាមានគុណលក្ខណៈបីយ៉ាង មែន ខ្ញុំធ្វើដោយអស់ពីចិត្ត ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែពួកគេមិនមែនជាព្រះបីអង្គទេ។ វាគ្រាន់តែគុណលក្ខណៈបី -...បុមុខងារបីរបស់ព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់ធ្លាប់រស់នៅក្នុងភាពជាព្រះវរបិតា ហើយឥឡូវគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ជាព្រះតែមួយនៅក្នុងមុខងារបី។ ហើយពួកគេមាន...


231 ហើយព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនមែនជានាមរបស់ព្រះទេ។ ព្រះជាម្ចាស់មាននាមតែមួយ ហើយព្រះនាមរបស់ព្រះអង្គគឺព្រះយេស៊ូវ។ ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់ថា “ក្រុមគ្រួសារនៅស្ថានសួគ៌មាននាមថាយេស៊ូវ ហើយក្រុមគ្រួសារនៅផែនដីមាននាមថាយេស៊ូវ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។ ដូច្នេះព្រះជាម្ចាស់មាននាមតែមួយ គឺនាមមនុស្ស។ ទ្រង់គឺជា...មាននាមមួយដែលហៅថាយេហូវ៉ា-យីផ័ គឺយេហូវ៉ា-វ៉ាហ្វា នោះជាងរបស់អាទិទេព។ ប៉ុន្តែទ្រង់មាននាមតែមួយគឺព្រះយេស៊ូវ! ហើយនោះគឺជាទ្រង់។

232 ហើយពិតប្រាកដណាស់ បងប្អូនខ្ញុំអើយ ប្រសិនបើអ្នកមិនយល់ស្របជាមួយខ្ញុំ សូមចាំខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ទោះយ៉ាងណា ខ្ញុំនឹងជួបអ្នកនៅទីនោះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងនៅទីនោះជាមួយអ្នក។ ហើយព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ហើយខ្ញុំស្រលាញ់អ្នក។

233 ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យក្រុមជំនុំចងចាំនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យនេះ យើងនឹងលើកចេញពីខទីនេះ ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមមិនឱ្យអ្នកមកលើសពីពីរម៉ោងដូច្នេះយើងអាចមានការប្រជុំពេលរសៀល ប្រសិនបើយើងអាចធ្វើបាន ហើយប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើបានដូចខ្ញុំបាន

ធ្វើនៅយប់នេះ គឺដប់សាមសិប។ តើអ្នកអត់ទោសឱ្យខ្ញុំទេ? មិត្តភក្តិអើយ យើងមិនមានពេលវេលាច្រើនទេ សម្លាញ់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំហៅអ្នក “សំណព្វចិត្ត” ដោយសារអ្នកគឺគួរឱ្យស្រឡាញ់។ អ្នក—អ្នកគឺជាសម្លាញ់របស់ខ្ញុំ។ អ្នកដឹងអ្វីទេ? សូមឱ្យ...នេះជាបទគម្ពីរដែលមក។ ប៉ូលបាននិយាយថា “ខ្ញុំច្រណែននឹងអ្នក (ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់) ដោយមានការច្រណែន ពីព្រះជាម្ចាស់ដ្បិតខ្ញុំរីករាយនឹងអ្នករាល់គ្នា។” នោះគឺអ្នកអ្នកមានវាហើយ។ នោះហើយ។ “ខ្ញុំជួយអ្នក ចូលរួមជាមួយអ្នក ដូចជាព្រះគ្រីស្ទ ដូចជាព្រហ្មចារីបរិសុទ្ធ។”

234 ឥឡូវ ប្រសិនបើវាជាការពិតនៅថ្ងៃនោះ គាត់បាននិយាយ...ពួកគេ ប្រជាជនបាននិយាយមកខ្ញុំថា “ព្រះយេស៊ូវនឹងមករកអ្នក ហើយអ្នកនឹងបង្ហាញយើងទៅទ្រង់” ព្រហ្មចារីបរិសុទ្ធ។ “វិនិច្ឆ័យដោយព្រះបន្ទូលដែលអ្នកបានផ្សព្វផ្សាយដល់ពួកគេ។” ហើយ មើល ប្រសិនបើខ្ញុំអធិប្បាយទៅកាន់អ្នកនូវអ្វីដែលប៉ូលបានអធិប្បាយទៅកាន់ពួកជំនុំរបស់គាត់ ប្រសិនបើក្រុមរបស់គាត់ចូល យើងក៏នឹងចូលដែរ ព្រោះយើងមានរឿងដូចគ្នា។ អាម៉ែន។

ចូរយើងអានក្បាលចុះនៅពេលដែលយើងនិយាយថា “សូមព្រះប្រទានពរ។” ឥឡូវនេះ...? គ្រូគង្វាលជាទីស្រឡាញ់របស់យើងគឺបងប្រុស នេវីល។ 

កូនចិញ្ចឹម ២ KHM60-0518

(Adoption ²)

បែកកូនចិញ្ចឹម

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃពុធ ថ្ងៃទី 18 ឧសភា 1960 នៅ រោងឧបោសថប្រាណាហាំ នៅ ជេហ្វឺរសុងវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG